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  הסכמות
 בזה רואה"ל: "זצ שטיינמן לייב יהודה אהרן רבי

 השוכחים הישנים את בזה לעורר מרובים שמים רחמי
, וריק בהבל שנתם כל ושוגים, הזמן בהבלי האמת את
 דבריהם באשר.  זמנינו של התורה בני את לחזק ואף
 כל את מאד ומעורר אש להבות חוצב מוסר הם

 דברים ולפרסם להפיץ טוב, כן על. בהם המעיינים
 שלהם המוסר בדברי להתבונן מאד חשוב... אלו

 ה"הקב. מהם להתעלם ואין הנפש חשבון לצורך
 זו תופעה לגילוי זכינו לא... ממרום הארה לנו שולח
 ישראל עם לבבות את לקרב, אחת מטרה לצורך אלא

  ".שבשמים לאבינו
 לבאר היריעה תקצר'' ל"זצ ערלנגר סענדר הרב

 מן לנו שמוסרים ממה ולהשתומם הדבר אמיתת
  ''.השמים

 גבוה מ''ביה רוחני מנהל( ל''זצ ואכטפוגל נתן הרב
 ברוב לנו ושלח עמו על' ית הבורא ריחם) ''לייקווד
 מתרדמתם אנשים לעורר המסוגל אמצעי רחמיו

 אדם בני עם חדשה תקשורת באמצעות, העמוקה
  ''.במוחם הפגועים
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  בשמיים הכריזו על הגאולה השנה 

  מסר מהמקובל הרב שלום שמואלי שליט"א
  סוד החשמלמיקותיאל פיש מאת הרב 

  פורסם י"ז טבת ה'תשפ"ד
  

זקן המקובלים בדור, הגאון הצדיק המקובל 
מדרכי שרעב"י זצ"ל הגאון תלמידו של הרב 

 הצדיק המקובל ר' שלום אהרן שמואלי שליט"א
גזרו בשמים בעשרה בטבת, זה יהיה אמר: "
  !".השנה

יחד עם זה, גם בית המקדש והוסיף ש   
והמשיח יתגלו! כל זה יהיה השנה בעזרת ה'! 
ועלינו להבין שיהי רצון שנזכה נזכה לראות את 

ים כדי שזה זה עין בעין ברחמים בחסד וברחמ
יקרה באמת בחסד וברחמים ולא בדין ח"ו על 
כולנו, כולנו לחזור בתשובה באמת שלימה 
ממש, בתשובה שלימה מעומק הלב. נקבל על 
עצמנו עול מלכות שמים, נהיה באחדות באהבת 

נם, בקדושה, כמו שכתב הנביא והיה הנשאר יח
        בציון והנותר בירושלים קדוש יאמר לו.

  עניינים תוכן
*  להחהמלחמה הגדולה ה עוד מעט זה יגמר!* 

והבינו  תעוררוהסוף סוף היהודים במדינת ישראל 
אנחנו ה * שהמדינה לא שומרת על האנשים של

יתהפכו * עוד מעט הממשלות  אשמים בזה
 משיח כבר פה!*  אזרחים שלהםשל ה לאויבים

  ! 'של ה חו הענקותזכו לראות את כ* עוד מעט 
בני  מחנות פימה נבנו כדי להרוגהעולם משתנה * 

  * הבונקרים * מגיעים לסוף אדם
  כשהמשיח יתגלה* 

 קימחהקב"ה *  המלחמה תתפשט לכל העולם
  מלחמת העולם השלישיתבאת הרשעים 

המלחמה הזו באה כדי לגרום לעם ישראל * 
 קב"ההבטחנו ל  להגיד שוב נעשה ונשמע

הסבל של השבויים הוא בגלל  * שנעשה ונשמע
לא יהיה שום עשה תשובה אם נ*  העברות שלנו

  אותנו כח בעולם שיוכל לחסל
  עוד טיפה זמן* 

קשות בין ערבים  יהיו מלחמות, יהיה בלגן גדול
  ליהודים פה בארץ * המשיח כבר נמצא בינינו

אסונות מהכוכב,  שליש של העולם יחרבשני * 
כל הנשמות שהיו בהר סיני והמלחמות  הטבע

  מאהבה או מפחדיעשו תשובה, השאלה היא 
 אוכלוסייתכמעט כל  * נחזור אליו מאהבה
לא גם אנחנו היהודים *  העולם מאמינה בשקר

יש עוד מבחן  * תמיד רוצים לדעת את האמת
זה יהיה סוף התיקון והתחלה של *  אחד לעבור

יהודים אמיתיים * הנצח לכל הנשמות היהודיות 
 ואל תחזרו עכשיו באהבה * לא ימותו מהכוכב

הקב''ה * מלחמות ואז תחזרו מהפחד לתחכו 
*  לגמרי ייעלמורשעים ה * אומר לי מה להגיד

 'גם היום ה * דברים שאף פעם לא ידענו נביןאז 
  יחזרו אליו מאהבה. העם האהוב שלו שרוצה 

 שמירת הברית והשבת הם שני* 
ה' יודע בדיוק כל  הדברים הכי חשובים

שה יאל* קשה  שניה מה כל יהודי בעולם חושב
חזור לחילוני כמו שזה קשה ל להוריד את הפאה

  ישראל-םכל היקום נברא עבור ע*  בתשובה
  הקב"ה אתנו כל הזמן* 

קבלתי רשות *  עכשיו הקב"ה בוחן אותנו
 "יהרבה ממנהיגי מ*  לכם גלותמהשמים ל

*  מדינות שמאמינות בשטןלקשורים ונאמנים 
  לא לפחד *  מתקרבים בצעדי ענק אל הגאולה

הכוכב כבר ביקר אותנו  * הכוכב מתקרב
עוד כמה פעמים * ובול, ביציאת מצרים במ

כדי מה דהרשעים בנו בונקרים עמוק בא
  לכם גלותת מהשמים לקבלתי רשו*  לשרוד

יהודי  לכ ה"להרגיש את הדמעות של הקב* 
המפתח  היאהאש הזו *  מיוחדתאש נולד עם 

הכסף שמתבזבז על החתונות זה *  לנצח נצחים
  להורי ילדים שהתרחקו מדרך ה'מסר *  אסון

  מעלת זיכוי הרבים* 
  יהודים, תעלו ארצה* 

 בשנאההיהודים כל העולם מסתכלים עכשיו על 
וישתדלו לחסל בכל  רוב המדינות ילכו יחד* 

  המדינות את אוכלוסיות היהודים שבהן.
להיכנס למחנות פימה  נותוירצו לשכנע א* 

 !בטוחים, וזה הכל שקרכדי שנהיה 
  אני רוצה לבכות כל הזמן* 

עד שיגידו ליהודים הרבה זמן  ייקחלא בארה"ב 
  לרכבות כדי להגיע למחנות פימהעלות ל
  ברור שהשלטון לא נאמן למדינה * 

החוקים  כל*  רצחו יהודיםופגעו הם בן גוריון מאז 
לגדל שמעבירים זה כדי להקשות על יהודים 

ה' עוד מעט *  משפחות גדולות בדרך התורה
 .יציל את היהודים האמיתייםויעצור את זה 

 
  כמו גשם יפלו על כדור הארץ מטאוריםמיליוני * 

 עם אחר לא יודעאף ש מגלה לנו סודותרה והת
לא  בתוך עצמםשל החרדים  המלחמות* אם 

וגם *  גאולהלהרבה יהודים  יישארולא יפסיקו 
יהיו *  מטאוריםמיליוני של  זנבהשביט יבוא עם 

 רוב העולם יחרב, מכות כמו שהיו במצרים
והגאולה השלמה תתחיל

 !עוד מעט זה יגמר
   22-10-2023   ד ", ז חשון תשפבן גולדן

  
לה. המלחמה חעם ישראל המלחמה הגדולה ה   

כביכול בין ישראל לחמס. חמס זו קבוצה של 
ערבים שגרים בעזה ורק מחפשים סיבות לרצוח 
בדם קר ילדים, תינוקות, נשים, גברים, זקנים, 
זקנות, צעירים, כל יהודי ישראלי, תיירים או גוים 
 שבאו לעבודה בישראל, ולא משנה מי הם וכו'. 

עשו דברים שלא דמיינו שאפשר לעשות.  הרוצחים
עד כדי כך לרצוח בדם קר אנשים, תינוקות, בנים, 
בנות וכו', באמצע החיים ביום אחד, מהבקר ועד 

לב,  יהלילה ומעבר לזה. זה היה טבח אכזרי בל
בלי סיבה, רק להרוג ולתעד במצלמות מצבים 
איומים, מלוכלכים, בלתי נסבלים, איך שהרשעים 

בצעו זוועות במשך שעות. רגש אנושי,  הרבים בלי
תינוקות, בנים, בנות,  ,אימהותובנוסף גם חטפו 

נשים, גברים, זקנים, זקנות, חיילים, ולקחו אותם מי 
  יודע איפה בעזה.

ואז סוף סוף היהודים במדינת ישראל    
תעוררו, והבינו שהמדינה לא שומרת על ה

שומרת,  הייתהכי אם המדינה כן האנשים שלה. 
זה לא היה מגיע למצב הזה. הממשלה וגם 
האופוזיציה כנראה בכלל לא יודעים מה המצב 
במדינת ישראל, הם לא יודעים על הסכנות 
מבפנים, וגם לא על הסכנות מבחוץ שגרמו 
להצלחת הרוצחים בגדול, שהצליחו בזמן כל כך 
קצר לבצע טבח כל כך גדול וכל כך אכזרי וכל כך 

שהגנרלים הגדולים וראש  לא אנושי, בלי
הממשלה וכל אלה שקרובים אל הממשלה, לא 

  ידעו ולא חלמו שיכול להיות כזה דבר. 
איפה כל המודיעין? איפה?? איך הגענו למצב    

כזה שיותר גרוע ממה שהיה מלפני מלחמת יום 
הכיפורים? איפה הצבא? לא בא לעזרה שעות של 
טבח. איך אפשר להאמין לכל המערכת של 

מדינה, לכל המוסדות על כל החלקים שהם ה
צריכים לשמור על עם ישראל. איך אפשר לסמוך 
על אלה שאחראים על הבטחון, המשטרה וכל 
  חלקי הממשלה שאחראים. הם ביישו את עצמם. 

ועד שזה קרה הרבה רשעים במדינת ישראל    
ניסו לעשות הפרדה בין שמאל לימין, וזה הוכיח 

מין, יש רק רשעים. והרשעים לנו שאין שמאל ואין י
האלה ניסו לחסל את מדינת ישראל, ועדין מנסים 
בתוך כמה ימים ואפילו בשבוע, אבל זה לא עבד 
כמו שהם רצו. יותר מאלף וחמש מאות אנשים 

עזרה  שהייתהנרצחו, לא להאמין. זה מוכיח 
אין מבפנים לרשעים הרוצחים, וזה ברור ש

בלי שיעזרו מ לבד ערבים שכל לארגן דבר כזהל
ולא רק זה, גם ברור שהעם היהודי  מתוכנו. להם

לא מאמין לא בממשלה הנוכחית וגם לא בממשלה 
, כי הם לא מבולבלוגם עם ישראל הקודמת. 

מבינים איך זה יכול להיות, שהממשלה והצבא 
   והמשטרה לא היו מוכנים? איך זה יכול להיות?

גם אלה זה שבתוך הטבח הזה,  שמענייןמה    
שהם נגד הקב"ה ותורתו, גם הם התפללו לקב"ה 

שהם לא יחזרו לחוסר  מקווהשיציל אותם. אני 
האמון בקב"ה שהיה להם לפני ההתקפה 
האלימה, הבלתי נתפסת, שאני לא מוכן אפילו 
לתאר. שזה כל כך עקום, שיש לי רצון להקיא רק 
מהמחשבה על זה. קשה להבין ולהאמין שיש 

. ואני לא חייתייםל כך אנשים כל כך ברברים וכ
רוצה להגיד דברים נגד חיות, כי החיות הן לא כמו 

  הברברים האלה. 
 אנחנו אשמים בזה! - שיהיה ברור -עם ישראל    

כי רוב עם ישראל לא עם הקב"ה! כי רוב עם 
ישראל מעדיף את הטינופת הרוחנית והגופנית, 

ם. מעדיפים את הכיפים, רוצים להיות כמו הגוי
מצד אחד הקדושה של ארץ ישראל קיימת עוד, 
אבל מצד שני הרשעים פה בארץ בנו מרכזי קניות, 
כל מיני דברים מיותרים שמעודדים חיים גשמיים 
ולא רוחניים, שמעודדים את הרצון לטוס לכל 
העולם, ולעשות את מה שהם קוראים 'כיף'. 

כניות ווהרבה מאתנו רוצים לשמוע ולראות ת
חנית באינטרנט, שאסורים לגמרי מטונפות רו

  . יםאמיתי םיהודיל
נוצר מצב איום, שאפילו החרדים טסים הרבה    

ממדינה למדינה לבקר פה ושם, וזה מוריד את 
היהדות. יכול להיות שהם הולכים לחתונות, 
שדורשות המון כסף שאין בדרך כלל לאבות 

ולהורי החתן והכלה, וכל זה נהפך  ולאימהות
ההכנות הגשמיות. ובכלל, כל העולם  לטרגדיה, כל

הגשמי נכנס חזק לתוך חיי העולם של החרדים. 
לא יהיה כסף בכמויות  עוד מעט זה יגמר!אבל 

  גדולות כמו שהיה. 
ועוד מעט יתחדש עוד דבר, וזה שהממשלות של    

יתהפכו  הארצות שפעם היו מקלט עבור יהודים
 לאויבים, לא רק עבור היהודים שבתוכם, אלא

של המדינה שלהם. גם לאזרחים שלהם בעצמם, 
כניות גדולות לטפל ביהודים בחו"ל, ויש כבר ת



כניות יותר גרועות ממה שעשה היטלר ימ"ש. ות
הרבה מכם יודעים את הדברים האלה, המידע 
עובר מהר מאד מארץ לארץ דרך האינטרנט וכל 
המכשירים האלה וכו'. ואני ידעתי ביום שלפני 

 קיוויתין. אפילו שאמרתי את זה, שבת שיקרה אסו
  אמת. הייתהשזו תהיה טעות. ולצערי הרב זו 

כי  מאד מפחידעם ישראל, העתיד של העולם    
אנחנו היהודים עוד לא עשינו תשובה כמו שצריך. 

יהודי אירופה לחזור בתשובה להקב"ה נתן זמן 
מאד  אוכלוסייה הייתהלפני שהיטלר עלה לשלטון. 

גדולה של יהודים באירופה של אז, עם רבנים 
צדיקים ת"ח גדולים, שחלקם אמרו מה עומד 
להיות, ושצריך לחזור בתשובה. רוב יהודי אירופה 
סירבו אפילו לחשוב על זה, ולא האמינו שיכול 
להיות מצב קשה. ולכן הרוב הגדול נהרגו בצורה 
אכזרית ביותר, ושאר היהודים ששרדו היו ממש 

. ואלה שנשארו 2ע"ט לעומת כמה שהיו לפני ממע
  בחיים היו בודדים, כי רוב בני משפחתם נהרגו. 

עם ישראל אנחנו לא רוצים שזה יקרה שוב! אני    
על  יודע שעד שהיהודים לא ירגישו את הסכין

  הם לא יבינו ולא רוצים להבין.  הגרון
אני בן גולדין כבר שלשים שנה מעביר מסרים, ואני 

את כל זה כבר הרבה שנים עוד לפני יודע 
שהתחלתי להעביר את המסרים, וזו אמת, וזה 

אי הוכיח את עצמו שזה אמת. עם ישראל אין זמן. 
אפשר לסמוך על שום דבר חוץ מהקב"ה 

. וגם על זה דברנו שזה יגיע למצב הזה ותורתו
כמו שיש היום. ואם אנחנו נבין סוף סוף שכל הסבל 

זה תלוי רק בנו, כי אנחנו רק הזה לא חייב להיות, ו
צריכים לשנות את החיים שלנו, ולהיות עם הקב"ה 
ולסמוך עליו, ולהאמין עם כל מהותנו שהוא ורק 
הוא הקב"ה הכל יכול, ואז יהיה לנו עתיד טוב. אז 

  למה לסבול בחנם? 
. אם נהיה עם 3ע"עם ישראל אנחנו לפני מ   

, אז נגיד נעשה ונשמע ונחיה כך, תורתווהקב"ה 
יש לנו סיכוי גדול לשרוד ולהגיע בסופו של דבר 
לנצח נצחים. תבינו, הכל בעולם הזה זמני, חוץ 
מהיהודי האמיתי, המשיח והקב"ה. תבחרו במה 

  שאתם מאמינים. 
הקב"ה שלח את  משיח כבר פה!ועוד דבר    

משיח צדקנו לעזור ולהציל כמה שאפשר יותר 
, ויהיו כאלה יהודים. יהיו כאלה שלא יאמינו בזה

שלא יבינו מי זה המשיח ומי לא, כי יהיו כמה 
שיגידו עליהם שהם המשיח. ותהיה על זה 
מלחמה אם המשיח הוא המשיח האמיתי או 
מישהו אחר הוא המשיח. אבל יש רק משיח אחד 
שהוא משיח אמת, שנשלח מהשמים להציל את 

כל החיים שלו עד היום הוא חי אך ורק ו עם ישראל
ל את עם ישראל, והוא השליח של כדי להצי

  הקב"ה. והקב"ה כל יכול ואין עוד מלבדו.
הקב"ה יפתח את מה שנקרא ארץ ישראל, ושוב    

תהיה ארץ ישראל גדולה מאד. היא תהיה מלאת 
כמו  נוף שופע, מלאה פרחים, מים נקיים זורמים

גן עדן. תקבלו מן השמים את בית המקדש ב
ם ישראל יצטרך השלישי, שיתיישב על הבסיס שע

לבנות. וגם המתים יקומו, יגיעו מגן עדן לישראל. 
ובאיזה שלב היהודים האמיתיים ששרדו, יהיו חלק 
של הקב"ה יחד עם המשיח. אני רוצה להזכיר 
לכם, שכתוב בנבואות ששני שליש העולם יחרב, 
שליש אחד לגמרי, שליש שני יהיה פגוע קשה 

יפגע רק מאד, ושליש איפה שארץ ישראל נמצאת 
  .העולם מעט, ושוב ארץ ישראל תהיה מרכז

  
  חו הענקותזכו לראות את כעוד מעט 

  של הקב"ה! 
   1-11-2023בנימין,  יז חשון תשפ"ד   

 
שנה  30עם ישראל, אנחנו האוטיסטים כבר    

אומרים שכל העולם ישתנה. ובמשך השנים האלו 
העולם השתנה מאד. הדבר הכי גדול שקרה 
בתחילת השנים של המסרים שלנו, זה נפילת 

ני התאומים, שאף אחד לא היה יכול להבין איך יבני
ל להיות. אלו היו החדשות הענקיות, שגרמו וזה יכ

לכך שכל העולם נעצר, ורק על זה היו חדשות יום 
לילה. הרבה זמן זה הפחיד את העולם, איך יכול ו

להיות כזה דבר? כל כך הרבה אנשים נהרגו, ומי 
עשה את זה? אמרו שבן לאדן עשה את זה, ובן 
לאדן אמר שהוא לא עשה את זה, אבל הוא מברך 

התחלה של סוף  הייתהאת מי שעשה את זה. זו 
העולם כמו שאנחנו מכירים אותו, ומאז כל העולם 

  , עד שהיום הכל נראה אחרת. השתנה
מצד אחד יש לנו יותר צעצועים לשחק אתם, גם    

צעצועים של מבוגרים כמו אייפונים, ולא צריכים 
אפילו טלויזיות. יש כל מיני דרכים לראות חדשות, 

. חו"לולדבר עם אנשים שאנחנו מכירים שגרים ב
אפשר לשבת בבית ולדבר, כל אחד מהבית שלו, 

  עם מישהו בארץ אחרת. ולהחליף מידע 
אבל יש גם צד נוסף שהשתנה בעולם, וזה    

שאנשים גילו דברים מאד לא טובים שקורים 

בעולם, ולמעשה גם קודם. בארה"ב התחילו 
לבנות מחנות ריכוז. איך גילו שזה מחנות ריכוז? 
כי זה היה בנוי בדיוק כמו בתי סוהר, בתי כליאה 

בקצות  עם גדרות גבוהים ועם עמדות שמירה
המחנה, עם מקומות לינה ושינה בשביל המון 
אנשים. ואפילו מקום לטפל בגופות של מתים. וגם 
יש בהם בנין עם תא גזים. יחד עם זה היו פינות 
משחקים לילדים, עם מתקני משחקים. ועוד דבר, 
וזה הגדר מסביב, היא מאד גבוהה עם חוט תיל 

שאולי  ודוקרנים, ולא כלפי חוץ נגד פולש או אויב
לפנים המחנה, שאף  הכיוון, לא, אלא להיכנסירצה 

אחד לא יוכל לברוח מבפנים. אז אתם מבינים את 
  השקר בשביל מי בנו את המחנות האלה? 

זה התחיל בארה"ב, ומאז המחנות האלה    
קיימים בכל מיני ארצות בעולם. בשביל מה צריך 
את זה? וחוץ מזה ידוע שהרבה מאד מדינות בנו 

ם בונקרים מתחת לאדמה. חלק מהבונקרים לעצמ
מפוארים מאד עם הרבה פאר, כנראה בשביל 
האליטה, בשביל המעמד הגבוה שלהם. ובכולם 
ישנה אפשרות ויכולת לגדל מזון בשיטות מיוחדות 

בתי קולנוע,  ,וחדישות, ויש להם אפשרויות לבילוי
מסעדות, בריכות וכו'. כל זה מביא סימן שאלה 

  זה נחוץ? גדול, למה כל
 מחנות פימה נבנו כדי להרוג ברור דבר אחד,   

בני אדם, ולא למקרה של הצלת חיים ושמירתם. 
וגם אם הם ימציאו תירוצים, כאילו שזה נבנה 
במקרה ויהיו אסונות טבע וכו' זה שקר! וכולם 
צריכים להבין את זה, למה בנו בונקרים עבור 

 להבטיח להם, שיהיה להם מקום? כדי האליטה
בטוח למקרים של אסונות, או כל מיני דברים 

  שיכולים לאיים על קיומם.
ישנם בונקרים בארה"ב ואמרנו שבנוסף לכך    

, בשביל הצבא של כל מיני מדינות, ובכל העולם
עם הטכנולוגיה הכי מודרנית וידועה להם ולא לנו. 
ויש גם אפשרות, לפחות בארה"ב, אולי גם 

חת האדמה במדינות אחרות, שיש קשר מת
ביניהם, שהם אפילו יכולים לנסוע ברכבות 
מיוחדות במהירות רבה ממקום אחד אל מקום 

  אחר מתחת האדמה. 
אבל לא רוצים לדבר על הרבה אנשים יודעים    

זה. וזה קיים בטוח, השאלה למה זה קיים? מה 
העולם? תושבי  אוכלוסייתהתכנונים שלהם עבור 

מקומות האלה שהם העולם לא מוזמנים אל ה
מתחת לפני האדמה, רק הנבחרים, האליטה, ואלו 
שנחוצים להם לתפעל טכנית את המקומות האלה. 
עמך לא מוזמן אל הבונקרים. סופם של עמך לפי 

כניות שלהם זה מחנות הריכוז. כבר יודעים והת
בה שנים, ולא יודעים מה את זה הרבה אנשים הר

, אז הם דוחקים את זה מהידיעה לעשות עם זה
  כאילו זה לא קיים, אבל זה קיים. 

כדי לא לתת לזה יותר מדי מחשבה, כל  בינתיים   
מצב של שגשוג כלכלי, העולם פתאום נהיה ב

גשמי. ויש טיסות עם מטוסים משוכללים, עם 
קיצורי דרך וטיסות לא יקרות. אנשים היו עסוקים 

הצעצועים  עם כל הגשמיות המיותרת ועם כל
האלקטרונים. גם היהודים היו עסוקים בגשמיות, 

פאר לוקסוס,  אוניותאפשר היה לעשות פסח על 
עם כשרות מהדרין כביכול. אפשר לטוס כל שנה 
וכל השנה לעשות חופש בכל מיני ארצות, וכל פעם 
במקום אחר. והמחירים לא היו כ"כ יקרים ביחס 

  להכנסות של אנשי המערב. 
ו הכל השתנה. הרשעים יודעים שיש אבל עכשי   

את הקב"ה, ואלה שהם באמת נציגי כל הארצות 
החשובות, אלה ששייכים לסדר עולמי החדש, ידעו 
שהקב"ה לא יתן להם לשלוט על כל כדור הארץ, 

כנית שלהם. ולא מעכשיו, זו תכנית ושזו בעצם הת
להם  הייתהמלפני הרבה מאד שנים. רק מה, לא 

כנית הזו, כי לא ולבצע את הת עד עכשיו דרך איך
להם את הטכנולוגיה שיש היום. היום הם  הייתה

יכולים לעשות דברים מפחידים ביותר, כמו להרוס 
את בניני התאומים. הם ידעו לבנות כזה דבר, וגם 

  נה. וידעו להרוס את זה בכו
ופתאום אחרי שזה קרה, כל העולם השתנה. היו    

לא הכי חזקות  הרבה מלחמות בכל מיני ארצות,
הרבה רצח כדי להשתלט על הארצות היה אבל 

האלה, כמו לדוגמא יוגוסלביה לוב וכו'. והיום 
אנחנו רואים שהם מרגישים שהולכים לקראת 
הסוף, ולפני שהם מגיעים לסוף הם היו צריכים 
לפתח כל מיני דברים, להראות כל מיני יכולות שיש 

בחלל  להם, כמו לראות ברור מה שיש בקוסמוס,
למרחקים. יש דעה כזאת שמסתובבת שלמעשה 

  וזה היה שקר.  האמריקאים לא הגיעו לירח בכלל
לחם ולנצח ישהם צריכים לה חושביםהרשעים    

ח"ו את הקב"ה, לפני שהם יכולים בשקט 
  ! טיפשיםלהשתלט על העולם. 

אנחנו היום בעולם אחר. וכיום כל הרשעים    
יעלה בידם  התאחדו, והם בטוחים שסוף סוף

. והאליטה לא יכולה להראות מיד מ"ילחסל את ע
כנית שלה, אז הם פועלים כאילו הם ושזו הת

הידידים שלנו, שהם עזרו לנו באו"ם להקים את 
, "י, ועודדו בהתחלה עלית יהודים גדולה למ"ימ

שמו בראש המדינה את בן גוריון שניסה בכל 
חות שלו להחליש את המאמינים בקב"ה, את והכ

החרדים במיוחד, ועשו כל דבר שאפשר כדי 
  להביא את היהודים האמיתיים אל השקר. 

היום מדינת ישראל מלאה בכביכול יהודים,    
שלמעשה הם לא יכולים להיות יהודים, כי דרך 
החיים שלהם ממש נגד התורה לגמרי. יש כל מיני 
דברים שהם עושים, שהם לא לפי התורה, שזה 

והראשים של המדינה רוצים ממש איסור בלי ספק. 
שזו תהיה מדינה כמו כל המדינות, ובסופו של 
דבר, והם לא רואים את זה, זה שהכיוון שלהם זה 

השטן עצמו. כל האליטה מאמינים הכיוון של 
בעבודה זרה שבראשה עומד השטן, וזה המצב 

  .עכשיו של מדינת ישראל
בכל אופן הרבה מהיהודים שגרים פה נמשכים    

גורמים והם  העקומים האלה לכיוון שלהםאחרי 
לירידה רוחנית של החרדים והדתיים, ובעבר 

בסכנה, תמיד ה' שלח משהו  הייתהכשהיהדות 
כמו מלחמת ששת הימים שפתחה את הלבבות 
של היהודים האמיתיים כלפי הקב"ה, והם שוב 
נמשכו אל תורת משה, ושוב התחילו ללמוד את 

יות את התורה, התורה, להרגיש את התורה, לח
  ולקיים את המצות. 

בכל השנים בעבר כשהגוים ניסו עם השטן    
בסופו של דבר היהודים אבל  להרוג את עם ישראל

תפסו את הטעות שלהם וברגע האחרון חזרו 
בתשובה. כמו בתאי הגזים של הנאצים, לפני 

וה' קבל אותם בחזרה  "שמע ישראל"שמתו צעקו 
  כיהודים אמיתיים. 

 ייקחאנחנו במלחמה פה בארץ ישראל, זה  היום   
זמן כי אנחנו עדין בשלטון של רשעים שרוצים 
לחסל את עם ישראל, ואת האמונה ואת הבטחון 

  צליחו.לא יהם של עם ישראל בקב"ה. אבל 
שנחשבים במדינת , אלה אנחנו לקראת הסוף   

הם ו הם האויבים שלנו - מנהיגים שלנוכישראל 
והם נשלחו כדי לרשעים ך שיי, רובם שונאים אותנו
למקום זר בלי הקב"ה ח"ו, כדי  "ילהפוך את א

לחסל את הדת של היהודים ח"ו. אבל זה לא יהיה! 
הקב"ה עוד לא הראה לנו את כחו הענק!!! 
 הקב"ה עוד לא הראה לרשעים את כחו הענק!!!

ואם תהיו עם הקב"ה אז תזכו לראות את כחו 
  הענק של הקב"ה! 

עם ישראל, אני מבקש מכם לא לתת לשקר    
לבלוע אתכם. ואל תאמינו לאמריקאים או לרוסים 
וכו' שהם רוצים לעזור לנו נגד הערבים, זה הכל 

חייבים לחזור אנחנו שקר גמור! שקר גמור! 
לאמונה בקב"ה לגמרי ת משה, לחזור לתור, מתאל
 את כל מה שהוא דורש מאתנו לעשותלעשות ו

וכדי לחיות את זה צריכים  ר לנוממה שאסוולברוח 
כל כך הרבה כי  ללמוד את התורה איך להיות יהודי
  .יהודים שכחו מה זה להיות יהודי

וכל מה שקורה עכשיו בעזה, האומץ והרצון של    
 ודעלהציל יהודים אחרים אפילו שי ניסויהודים ש

שיוכלו למות בעצמם, את הנאמנות הזאת מוצאים 
גה אחד לשני שזה בא לידי . את הדאמ"ירק בע

ביטוי בימים אלה, אפילו שיש איזו אנכיות שלמדו 
מהגוים, אבל כשמגיע מצב של חיים או מות כמו 
שיש היום, אז היהודים האמיתיים, החיילים 

מראים את הלב  שנלחמים עבור יהודים אחרים
  ואת הנשמה היהודית שבהם. 

ו הקב"ה דורש מכל יהודי לעזור ליהודי אחר א   
אחרת, כי אנחנו אחים ואחיות, והוא  ליהודייה

אבינו. ומי שרוצה נצח נצחים, חייב להיות עם 
הקב"ה ותורתו, וחייב ללמוד תורה. חייב להתפלל 
לקב"ה, חייב לחגוג את כל החגים היהודים ולחיות 
חיים של טהרה, להתחתן ולהביא לעולם ילדים 
 שנולדו בטהרה, שנהיו אך ורק בטהרה, וככה עם

ישראל ישרוד, הוא ישרוד כדי לתקן את החטא 
הראשון. וחייבים שלא לשכוח שהקב"ה ברא את 
הכל ומי שלא ילך עם הקב"ה עכשיו הוא פשוט 

  בעתיד לא יחיה.
אנחנו מגיעים לסוף העולם כמו שאנחנו מכירים    

אותו ורואים שהחטא הראשון זה החטא שהכי 
" '&נאֵ זִָ$ה יהֶם ֶ"ל אֵ �קֵ אֱ�" שנוא על הקב"ה

כי זה מפרק את האדם לגמרי,  )סנהדרין קו(
מבלבל אותו, מרחיק אותו מהקב"ה. מי שרוצה 

  נצח, זה רק מי שבאמת עם הקב"ה ועם תורתו. 
אני מדבר אך ורק אל היהודים. מי שלא יהודי    

ורוצה מכל הלב להיות יהודי, חייב לעבור גיור 
שעושים היום. חרדי אמיתי, ולא כמו גיורים כאלה 

היה זמן שאנשים שחשבו שהם יהודים, התברר 
  להם שהם לא יהודים. 

מי שרוצה להיות יהודי, חייב לקבל על עצמו    
לחיות חיים של יהודי עם כל הדינים והמצות, עם 
כל מה שכתוב בתורת משה, אחרת ה' יתברך לא 
יקבל אותו. ואם מי שעשה גיור לא נכון, לא לפי 

שו פה כמה פעמים במדינה, יצטרך הדינים כמו שע



להוכיח שהוא באמת רוצה להיות יהודי, וזה לא 
  פשוט וזה לוקח זמן.

עם ישראל, אנחנו גם במבחן גדול. הערבים    
עכשיו הם אכזריים ביותר ועושים דברים שקשה 
להאמין שאדם אנושי יכול לרדת לדרגות כל כך 
נמוכות. ואנחנו צריכים לדעת ולהאמין שיש אל 

הארץ אחד וזה הקב"ה. ובסופו של דבר כל כדור 
והטבע שבו ישתנו, וכדור הארץ בעצמו ישתנה 

 ייהרסבצורה קשה. וכתוב ששליש מהעולם 
לגמרי, שליש יהיה פגוע קשה, ושליש שארץ 
ישראל נמצאת בו תהיה כמו פעם, שהיה מלא 
עצים, פרחים, ריחות טובים ונעימים. וכל היהודים 
יהיו עם הקב"ה ועם תורתו. לא תהיה דאגה של 
אוכל, לא תהיה דאגה של שום דבר, כולם יהיו 

  נאמנים לקב"ה ולתורתו. 
ית המקדש ובאיזה שהוא שלב נקבל את ב   

רק נצטרך לבנות את  מהשמיםבנוי השלישי, שירד 
הבסיס. ועם ישראל ישמח, ירקוד וישיר. והנשים 
יכנסו לעזרת הנשים וגברים ילכו למקומם, הכהן 
הגדול יראה את עצמו, וכולם ירגישו שהם כבר בגן 
עדן. יקריבו קרבנות, ורק יהיה יופי והתלהבות 

שמח כל כך, לראות את כל הכהנים. עם ישראל י
שאין לי מילים לתאר את זה, וכמו שתארתי כמה 

  פעמים בעבר במסרים קודמים. 
עם ישראל יצאו מבית המקדש, יגיעו לנצח    

נצחים, וכחלק של הקב"ה שאין עוד מלבדו, שאין 
יותר גדול ויותר חזק ממנו, ויותר אוהב את עמו 
כמו הקב"ה. ואחרי זה אנחנו נהיה חלק ממנו, ולא 

  .נן יותר ונקבל את המקום שלנו לנצח נצחיםנתלו
  

  כשהמשיח יתגלה
  8/11/2023בנימין,  כד חשון תשפ"ד   

  
אנחנו קרובים לסוף של העולם כמו  ,עם ישראל   

שהכרנו אותו עד עכשיו. אנחנו עם ישראל בארץ 
ישראל באמצע מלחמה מאד קטלנית נגד אויב 
מאד אכזרי, שמאד נהנה לשפוך דם של יהודים, 

תינוקות ילדים  אימהותדם של חיילים חיילות 
גדולים קטנים, גם של זקנים. הם אוהבים להרוג 

ות את כולם. האכזריות בצורות שונות ואכזרי
, רק שהיא לא התבטאה כל הייתהשלהם תמיד 
גלויה כמו שעכשיו. הם רוצים  הייתהכך ברור, ולא 

לכל מיני  "ילהפחיד אותנו, עד כדי כך שנברח מא
מקומות בעולם, אבל זה לא יהיה. הרשעים 

הקב"ה שכי הם יודעים  העם היהודי תאשונאים 
  נו היהודים להיות הילד האהוב שלו. בחר ב

 להרבה צער וכאב, והרבהתגרום לנו המלחמה    
דמעות על אלה שנהרגים על קדוש ה', שזה כולל 
גם ילדים, נשים, קשישים שנהרגים, ולא רק 
חיילים. עם ישראל צריך שיהיה ברור לכולנו, 

, מ"ישאנחנו גרמנו לזה בעצמנו. אנחנו באנו לגור ב
ע"י יהודים שלא רוצים מדינה היא ה השליטה על

לא מאמינים בבורא עולם. הם בנו ו להיות יהודים
והכינו אותה, כדי שיום אחד  "יבעיקר את מ

  הנוצרים שמאמינים בשטן יוכלו להשתלט פה.
נוצרים שמכל מיני ארצות הם רוצים לשלוט    

בישראל. מצד אחד הם עדין מפחדים מהקב"ה. 
ים את זה הנוצרים הקב"ה הוא כל יכול והם יודע

האלה, אבל הם רוצים להיות במקום הקב"ה. וזוהי 
עבודתו של השטן שעוזר להם. מה שהם לא 
מבינים זה, שאין לאף בן אדם וגם לא לשטן ולא 
לאף יצור, אפשרות לנצח את הקב"ה. הקב"ה הוא 
כל יכול, ואין כח שקיים שיכול לעשות לו רע בשום 

  פנים ואופן. 
הודים, ה' ישמור, אבל לא להמית אפשר להרוג י   

אותם לנצח. יהודים אמיתיים, לא משנה איך שינסו 
זה לא יכול להצליח. נכון, את הגוף להרוג אותם 

של היהודי אפשר לקבור באדמה, אבל נשמתו 
בחיים, ואם הוא צדיק יש לו מקום מיוחד  תישאר

בגן עדן. אי אפשר להרוס בשום נשק את הנשמה 
הטהורה של יהודי אמיתי. אז יש כאלה מהרשעים 
שמבינים את זה, ולכן הם מנסים, והרבה פעמים 
ובהצלחה לנתק את הקשר שקיים בין יהודי 

  והקב"ה ה' ישמור. 
ה האחרונה, יהיו הפסקות עכשיו נכנסנו למלחמו   

מדי פעם במלחמה עד הפיצוץ האחרון. ואז 
בסופו של דבר  תתפשט על כל העולם,המלחמה 

הרוב הגדול של הגוים מכל הארצות, יהיו נגד 
 מיליארדים, אפילו מיליוניםהיהודים. מדובר על 

ששונאים את היהודים ואת הקב"ה ואת תורתו. 
, אבל לא קצת, אלא חייב לעשות תשובה מ"יע

לגמרי לחזור בתשובה, עם כל הלב ועם כל 
וכל ילד וילדה חייבים  ויהודייההמהות. כל יהודי 

להגיע לרמה של בטחון ואמונה בקב"ה ובתורתו, 
  הקב"ה.  –וגם להיות אחד עם בורא עולם 

הקב"ה מאז אברהם אבינו אוהב את כל הצדיקים   
יע ויתגלה, שהיו עד היום. כשהרב מלך המשיח יופ

ויהיה ברור לכולם שהוא השליח עם ה' הידיעה 
, האימהותלהציל את כל עם ישראל, את האבות, 

הילדים, התינוקות, הסבים והסבתות, ברגע 
שמשיח יתגלה, יהיה מאד מאד קשה מצד 

  הרשעים לגרום רע ליהודים.
, כל החיות יהיו שמחים, כל וכשהמשיח יתגלה   

ומושך, כולל ריחות הפרחים יקבלו צבע יפה וחזק 
נעימים ומחיים את נשמת האדם. כל הגברים ירצו 

חם לשבת וללמוד תורה, ויביאו את הבנים ובכל כ
שלהם מגיל שנה שילמדו אתם מספרי הקדש. 

, וגם הן תלמדנה איך האימהותוהבנות יהיו עם 
מקימים בית יהודי מלא אהבה, מלא טעם וריח 

ילמדו את טוב. וגם הבנות תלמדנה גם, וגם הן 
  בנותיהם את כל האמת שהקב"ה מביא אל העולם. 
עם ישראל לא לפחד. זה נכון שאנחנו עם ישראל 
במצב קשה ביותר, הרגו המון יהודים בדם קר, 
והרבה יותר גרוע מזה, הם ניסו והצליחו בהרבה 
מקרים לפגוע בצורה אכזרית ביותר בגוף ובנשמה 

בסופו של של חיילים יהודים וילדים תמימים. אבל 
מלחמת באת הרשעים  קוימחהקב"ה דבר 

, שתהיה הרבה יותר קטלנית העולם השלישית
מכל המלחמות שהיו בכל ההיסטוריה של כל 
המלחמות. צדיקים וצדקניות והילדים שלהם 

  לנצח.  ייעלמוישרדו, והרשעים 
 2/3עם ישראל כמו שאמרנו וזה כתוב בנבואות,    
 יישארלגמרי יהיה הרוס ולא  1/3העולם יחרב, מ

אפילו לא זבוב. שליש שני יהיה  ממנו כלום בחיים
קצת חיים, ושליש  בו רויישאפגוע קשה, אבל 

תגדל ותגיע  "יוא"י בו נמצאת או שכמעט לא יפגע
. אשוןבתקופת בית ר שהייתההמקורי  הלגודל

תהיה גדולה וענקית וחזקה יותר מכל  "ישוב א
דבר, ותהיה מאד מאד קרובה גם בלב וגם במהות 

  לקב"ה ולתורתו. התהיה קרוב דרךובכל 
הקב"ה בעצמו ירים את עם ישראל מעלה, וכל    

יהודי אמיתי יגיע אל התכלית שלו האמיתית. ואז 
כל היהודים יכנסו אל בית המקדש השלישי ויקריבו 

רבנות, ויתפללו לקב"ה, ואח"כ יצאו אל עולם ק
אחר, עולם שכולו טוב. יהיו עוד דברים גדולים 

וכל ילד  ויהודייהשיקרו בתקופות האלה, וכל יהודי 
והדגים וכו' ישירו שיר  פוריםיוהצוילדה וכל החיות 

  שיר של תודה. ,לקב"ה
  

  עוד טיפה זמן
  12/11/2023בן גולדן,  כח' כסלו תשפ"ד   

  
לגאולה שלמה, ואנחנו נגיע  קרובהבעתיד    

אנחנו לא יכולים  צריכים להיות אך ורק עם הקב"ה.
להיות עצלנים, לא יכולים להטיל ביקורת ללא 

בעולם  סיבה. האויב שלנו זה הצרכים והרצונות
הם פך, יהללתורת משה, אלא  כיםשלא שיי הזה
האויב של עמ"י, זה  אותנו הרחק מהאמת. יםלוקח

הרצון שלנו להתעסק או לחיות בעולם של השטן 
עצמו, יימח שמו וזכרו, ולהנות מכל הדברים 

  שאסורים לפי תורת השם.
רוב העולם טובע בכל הגשמיות וכל האיסורים    

ת החיים הטהורים, הגופניים, שמקלקלים א
שמביאים לעוה"ז דורות הבאים, שיהיו טהורים 

בעוה"ז ובזמן הזה אנשים, הקב"ה שונא זימה ו גם.
שמאמינים בשטן עצמו וחיים לפי לכלוך האנושי, 
 שמעודד דרך חיים מלוכלכת ואכזרית וכו', שולטים

 'בגלל זה העולם מתנהג והולך לדרך השנואה שהו
אלא זה מביא למוות  מביא לנצח,לא שונא וזה 

נצחי. ואנחנו כבר רואים שינויים גדולים וענקיים 
  וגם קטלניים של הטבע בכל העולם.

אילומינטי או סע"ח יש הרבה עובדים בכל ל   
העולם וגם פה בארץ, כולל כביכול "רבנים", כולל 
כל מיני אנשים, שנראים בצד ימין ובצד שמאל, 

דדים יש שיודעים את התפקיד שלהם, ובשני הצ
מרגלים נגד הקב"ה, ונגד תורתו, ונגד מ"י, ונגד 

  א"י, וזו הסכנה הגדולה ביותר.
יהיו בעתיד הלא רחוק יהיה בלגן גדול פה בא"י.    

  מלחמות קשות בין ערבים ליהודים פה בארץ.
לכן היהודים יתחילו  "להשכינה כבר לא בחו   

לבוא בהמוניהם לארץ מכל מיני ארצות, כדי 
קדושה המבוססת אך ורק יהודית להקים שוב ארץ 

על הקב"ה ותורתו, כמו א"י מתקופת הבית 
פה בא"י האמיתית היו  האוכלוסייההראשון שכל 

  .לגמרי נאמנים להקב"ה ולתורתו
המשיח יתגלה עמ"י יפסיק להאמין בעבודה כשו   

וכל עמ"י יהיה אך ורק עם הקב"ה ועם תורתו זרה 
ולא יהיו כאילו "יהודים" שמאמינים בשקר, אלא 
כולם יהיו צדיקים וכל עמ"י יהיה עם הקב"ה 

האמיתיים וירושלים  לממדיהותורתו. א"י תחזור 
תחזור להיות ממלכה ענקית כמו שהייתה פעם 

מן השמיים על  שירדועם בית המקדש השלישי, 
  יבנה. הבסיס שעמ"י

נכון, זה לא יהיה קל, אבל זה יתן לכל יהודי    
אמיתי את הרצון העז להיות אך ורק עם הקב"ה. 
תהיה עליה גדולה יחסית מחו"ל לא"י והרוב יהיו 
משפחות שומרי מצוות, שיודעים בטוח ומרגישים 
בטוח, שאנחנו מגיעים לגאולה שלמה, בגלל שהם 

  רוצים להיות חלק של הגאולה השלמה.
כבר ישנן  והמשיח יתגלה לפני זה, עוד מעט.   

משפחות, שרואות ורוצות את האמת, רוצות 
ללמוד תורה, רוצות להיות עם הקב"ה בלבד 

בר כ המשיחוהמתנה הגדולה שתהיה להם זה 
כדי לעזור להרבה יהודים ולחזק  נמצא בינינו,

  אותם ולכוון אותם לקדושה.
ים, ששולטים אפילו שיש לא מעט אנשים רשע   

פה ומנסים בכל הכוחות שלהם להפריד ולהפיל 
את היהודים המאמינים בהקב"ה ובתורתו, פה 
בארץ. בכל אופן הקב"ה שלח שליחים, שמושכים 

  את עמ"י בחזרה לאמת.
המלחמה הנוכחית נגד עמ"י ע"י הערבים גם    

ערבים בכל העולם להילחם ת ושכאשר מ מעזה
הצליחו לרצוח לא מעט נגד היהודים בא"י ואפילו ש

יהודים, בכל אופן הם ספגו אבדות בהרבה יותר 
יותר ויותר יהודים  -מצליחים, להיפך לא הם ו
  תשובה. יםשוע

אחרי חנוכה יתחילו מלחמות בכל  לא לפחד.   
ואז יהיה מקומות בעולם וגם פה ימשיך משהו  מיני

בינתיים זה מה שידוע לי, צריכים  זמן להתגלות.
  סבלנות.

תהיו עם הקב"ה, תהיו  אני שמח שאתם איתי.   
עם המשיח, עם כל הצדיקים וצדקניות ולא נכשל, 
אנחנו נצליח בע"ה. יש עוד הרבה נשמות חשובות 
בעמ"י, שצריך להציל אותם. אני איתכם, אני עם 

משיח יודע כמה שעמ"י סובל ומשתדל  כל עמ"י.
משיח סוחב הרבה הלקחת חלק מהסבל שלהם, 

יהודים טובים אמיתיים קרובים להקב"ה  צרות של
רק כדי לעשות את זה יותר קל בשבילם, שיוכלו 

  באמת להחזיק מעמד ולא ליפול .
 'לא לפחד הו זה דור מאוד קשה. קשה לא ליפול   

אני מבקש  איתכם, והשליח שלו איתכם.
  הסכנה מאוד גדולה.כי  תתפללו על עמ"יש
וא גם יודע אני יודע שמשיח צריך להתגלות וה   

, כדי שעמ"י האמיתי עוד טיפה זמןמתי. צריכים 
יתחיל לראות את האמת ולא את השקר, שרוב 

יום מבוסס על השקר. עוד קצת סבלנות. ההעולם 
יעזור לנו לעלות ולעלות ולעלות. לא יהיה קל,  'ה

  אבל נרגיש, שיש לנו את הכוח.
משיח יתגלה, זה יתן המון כוח למאמינים הכש   

  ים ואחרי זה יהודים האחרים יתחילו להבין.אמיתי
אתם חייבים להמשיך את העבודה שלכם של    

כתיבת והפצת מסרים, שמשפיעים על המון 
משיח אתכם, בבקשה להמשיך להיות  אנשים.

גם אם אתם מבינים או לא מבינים מה  איתו,
שהמשיח עושה, פשוט תהיו איתו. אברך אתכם 

יתנו וזה הדבר הקב"ה א בהצלחה גדולה מאוד.
 לא לשכוח, ויותר מכל דבר, תתפללו. הכי חשוב.

הוא ברא  רק הוא, רק הוא כל יכול, אין עוד מלבדו,
  כל טוב. חנוכה שמח.. את הכל והוא כל יכול

  
  -והמלחמות  אסונות הטבעמהכוכב, 

  שני שליש של העולם יחרב
  14-11-2023  ד"ר"ח כסליו תשפ , בן גולדן

  
יש שהמלחמה סוף סוף נגמרת וכאשר נראה    

כמו דלי מלא חומר דליק  -פתאום סוף לזה, אז 
תהיה  כךעד לשמים, ופורצת אש  שנשפך על האש

ההתחלה של הסוף. אפשר לקרוא לזה באמת 
תהיה  3ע"מ , שהחפץ חיים ידע ואמר, ש3ע"מ

  בדיוק בזמן שאנחנו נמצאים בו. 
במדינות גדולות וגם  בוודאיברוב המדינות,    

במדינות קטנות, ירגישו את המלחמה הזאת 
בצורה קשה מאד. זו תהיה מלחמה בין לאומית, 
ותשפיע לרע על הנוף, על החיות, על המזון, על 
הכל, על הכל זה ישפיע לרעה. ולרשעים לא אכפת 

מוכנים עבורם, הלהם מכך, כי יש להם בונקרים 
אוכל הרבה  שםהרבה זמן. יש  םואפשר להיות ש

ומים נקיים וכל מה שהם צריכים, ואפילו הם יכולים 
  לגדל שם עמוק מתחת לאדמה את מזונם.

הרשעים מאמינים בשטן ימ"ש וזכרו והוא מביא    
 ב"הלהם הרגשה שיש להם יותר כח ח"ו מהק

אפילו והם מאמינים שאם הם ידאגו להתחיל 
המדינות, השטן יעזור להם  כלמלחמה עולמית בין 

שלוט על כל העולם, כך הם חושבים. ואם גם הם ל
יצליחו להתפטר מהיהודים אז זה יהיה יותר קל 

  התכנית שלהם.  ו. זב"הלהתפטר ח"ו מהק
להיות הילד  ב"העם ישראל נבחר ע"י הק   

שעשועים שלו לנצח. הוא בחר בנו מתוך כל 
סירבו לקבל את תורת ה', רק עם העמים אשר 
ל את התורה ולקבל בשמחה לקב םישראל הסכי

והוא הכל  הוא הוא המלך ב"האת העובדה שהק
יכול. הם היו מוכנים להקדיש את כל החיים שלהם 
בלשבת וללמוד תורה יומם ולילה ולקיים את כל 

ת שכתובות בתורה, לחגוג את כל החגים והמצו
. הם היו מוכנים להקריב את ב"הששייכים לק

יו . הם הב"ההחיים שלהם כדי להיות עם הק
ת ומוכנים לגדל את הילדים שלהם לתורה מצו



ומעשים טובים, ולבנות בתים כשרים לפי התורה, 
להביא לעולם ילדים ו להתחתן בקדושה ובטהרה

. הם היו מוכנים ולא לחיות כמו חיות טהורים
להקריב את החיים שלהם ולא לעזוב את התורה, 

 הב"הם היו מוכנים להיות מאה אחוז עם הק
  ותורתו. ולכן זכו שה' נתן להם את התורה.

במשך השנים השטן הצליח להוריד את היהודים    
מההבטחה שלהם שאמרו נעשה ונשמע, ומהרצון 
שלהם לקיים את התורה והמצוות כמו שצריך, כמו 

לא הצליחו גוים אף פעם השהתחייבו. אבל 
שהגוים ניסו כל . וכב"הלהפריד בין עם ישראל לק

לחסל את הדת היהודית בכל מיני דרכים, בסופו 
של דבר אפילו שחלק מהיהודים עזבו, תמיד היו 
כאלה ששמרו את התורה והמצוות, והביאו את 

  התורה לדור הבא. 
משך שנים היהודים סבלו בצורה איומה מהלא    

יהודים ומהלחץ והאיומים נגדם, ולאט לאט חלק 
ים, אבל הרוב בכל אופן נכנעו ונעלמו בין הגו

נשארו נאמנים. וגם עכשיו, אפילו שיש כאלה 
שעזבו, ויהי רצון שיחזרו, בכל אופן בזכות אלה 

 מ"יבאמת בימים האלה, יהיה לע ב"השהם עם הק
המשך לנצח נצחים. והזכות הזאת תהיה נזקפת 

  באמת בימים קשים אלה.  ב"העם הק ואלמי שה
, שהנאצים ימ"ש וכמו שכבר כתבנו פעמים רבות   

וזכרם שכבשו את אירופה, הם הצליחו לרצוח יותר 
בדם קר. ויחסית מעט מאד  יהודים מיליון 6-מ

ין את ייהודים יצאו מזה בחיים. ומאז יש לנו עד
אותו אויב גדול, אבל בצורה אחרת. כי הגוים 
האלה שרצו לחסל את היהודים, פשוט שינו את 

שיטה שלהם. הם החליטו לתת ליהודים את כל ה
אפשרו , זכויות שוויוןהגשמיות שיש לגוים, 

, להשתלב בקלות הליהודים ללמוד באוניברסיט
להם  הייתהבמקומות עבודה טובים שאף פעם לא 

ליהודים רשות לעבוד שם, ולאט לאט היהודים 
שכחו מי הם. הגשמיות משכה אותם מעל ומעבר 

סוף סוף ללמוד מקצוע אל היכולת שלהם. 
באוניברסיטאות, להיות חלק של המדינות 
השונות, וזה גרם להרבה יהודים לעזוב את הדת 
היהודית. כך זה היה עד שהיטלר ימ"ש הגיע ורצח 

  יהודים.  מיליוןלפחות ששה 
ואחרי המלחמה הזאת עוד השטן הרים את    

הרבה  2ע"הראש, וזה היה ע"י ארה"ב אחרי מ
קבלו אישור שהם יכולים לבוא ולגור מאד יהודים 

זה בבארה"ב, והאמריקאים נתנו להם להגיע. ו
של הגשמיות, שכמעט כל  העלייהאת  ההתחיל

יהודי באמריקה נהנה מזה. אפילו שהיו בהתחלה 
חסרי כל בלי שום פרוטה, הם היו חכמים ולא 
עצלנים, ועבדו והגיעו לעושר גדול. אבל זה הרחיק 

שהיום אפשר פשוט לשבת אותם מהיהדות, עד 
ולבכות על איך שהרוב הגדול של עם ישראל 
באמריקה לא שומרים מצוות. חלק לא יודעים 
בכלל אם הם יהודים או לא, חלק התחתנו עם 
הגויות שזה עושה את הילדים שלהם גוים. אפשר 

ארה"ב לא שומרים  יהודישל להגיד שהרוב הגדול 
מצות. וחלק גדול כנראה בכלל לא יהודים, בגלל 
נשואי תערובת עם גוים, והילדים שלהם והנכדים 

  שלהם וכו' הם לא יהודים. 
ונחזור לימינו. יש הרבה פחות יהודים ממה    

שהיו פעם בארץ ישראל. יש אלפים אלפים 
שנחשבים כאילו שהם יהודים, והם לא יהודים. 

ה ודואגת להביא לא יהודים לארץ, הממשלה דאג
ולחתן אותם אחרי גיור שהוא בספק גדול עם 
בחורים יהודים. והם עשו כביכול לנו גם איזו טובה 
ששלחו כביכול מסכנות מאוקראינה לארץ, כדי 
לחתן אותם עם היהודים. ובכלל שיתיישבו פה 

  וימלאו את ארץ ישראל בגוים.
את אותו הדבר ועוד לפני זה, הרוסים כבר עשו    

. שפתאום נתנו "יבעליות הראשונות מרוסיה לא
. "יליהודים לצאת מרוסיה, והרבה באו לא

כולם, וזה  ך לאבהתחלה הרוב שבאו היו יהודים, א
ההתחלה ואחרי זה נתנו להרבה כך היה מתוכנן 

כנס, יחד עם קבוצות היהודים ילא יהודים לה
ת לארץ, וזה היה מתוכנן שנחשוב שזה היה עלי

יותר  בכוונהיהודים מרוסיה. ובהמשך הביאו לארץ 
גוים וגויות מרוסיה, והרבה מהם  מיליוןמחצי 

התחתנו במשך הזמן עם יהודים אמיתיים, ה' 
  ירחם עליהם. 

והיום עם ישראל מבולבל, כל אחד יש לו את    
הדעות השונות שלו. יש כאלה שהם חרדים מאד, 

ו לארץ ולתורתו, שהם בא קב"השהם קרובים ל
בשביל להיות בארץ הקודש. ויש גם הרבה בעלי 
תשובה, שנמאס להם מהחיים של שקר מאז 

  גדול.אחד שהעולם הזה נהפך לשקר 
עכשיו מדינת ישראל נמצאת במלחמה גדולה    

עם הערבים. האילומינטי או הסדר עולמי חדש 
ברור להרבה זה רוצים להשתלט פה לגמרי ו
  .3מע"חיל את אנשים בעולם שהם רוצים להת

הרשעים בטוחים שיוכלו להשתלט על כל מדינת    
שני ראשי ממשלות גוים, כאן אפילו היו ו ישראל

המדינה. אבל ה' לא יתן  וםמאז ק "יכאן במ
 יישארולרשעים לשלוט, ולא משנה כמה יהודים 

  .ב"הנאמנים לק
הוא כל יכול. והשטן הוא פשוט יצירה של ב"ה הק   

כדי לבחון את הנאמנות של אשר נברא  ב"ההק
 ואדם הראשון ושל אשתו. כל השנים פועל באישור

הוא בוחן אותנו עד שנגיע לסוף ב"ה ושל הק
  העולם כמו שאנחנו מכירים אותו. 

ובעתיד הלא רחוק תהיה מלחמה מאד קשה,    
כוכב השביט מאד גדולה. ובנוסף לזה השביט, 

א , אבל לא ויהרוס חלק גדול של העולם הזהויב
. הרשעים לא יוכלו לעצור את ההרס "יאת א

שהשביט יעשה, ואפילו שהם יתחבאו בתוך 
גם הבונקרים מתחת לאדמה עמוק, השביט יש לו 

רוחני לחסל את כל הרשעים. ובנוסף האת הכח 
לזה יהיו מצבי מזג אויר מאד קטלניים, שיפגעו 
בכדור הארץ. ועוד דבר, האוקיאנוסים יכסו ויקטינו 

ומקומות כמו ארה"ב, ויהרגו  מאד שטחים
לא ב"ה . אבל עם ישראל הנאמנים לקמיליונים

 אסונות הטבעמהכוכב, יסבלו. ובסך הכל 
, שליש שני שליש של העולם יחרבוהמלחמות 

ממנו כלום, שליש יפגע  יישאריחרב לגמרי ולא 
קשה מאד, וארץ ישראל שכמעט לא תפגע תחזור 

  לגדול והיופי שהיו לה לפני חורבן בית המקדש. 
הגדולים שאנחנו  השינוייםוזו רק ההתחלה של    

נראה בעולם הזה. נראה גם איך שעם ישראל יכין 
את הבסיס בשביל בית המקדש שירד מוכן 

  , שלא נדע.וייעלמרוב אנשי העולם מהשמים. 
תבינו אחת ולתמיד, אין חיים בלי  !עם ישראלֱ    

התורה. תלמדו תורה, תהיו באמת חלק של עם 
  ח. וישראל, והעתיד שלכם יהיה בט

כל היהודים שמתו על קידוש ה' במשך הדורות    
ע"י הגוים במשך כל ההיסטוריה של השנאה כלפי 

, כל הצדיקים ב"העם ישראל ותורתו והק
שהחזיקו מעמד ולא היו מוכנים לעזוב  והצדקניות

ואת תורתו, והיו מוכנים למות העיקר  קב"האת ה
עם האמת כל הנשמות האלה מצאו את  להישאר

  המתים.  בתחייתהתיקון שלהם, והם יחזרו 
לעשות  קב"הויש עוד זמן לאלה שעוד לא עם ה

כל הנשמות שהיו בהר סיני תשובה אמיתית. 
. מאהבה או מפחדיעשו תשובה, השאלה היא 

עם ישראל המלחמה לא נגמרה, ועדין יש זמן 
לחזור אל האמת שזה הקדוש ברוך הוא. וזה גם 
אחד מהשמות של הקדוש ברוך הוא. ואנחנו 

  היהודים בעתיד נראה ניסי ניסים, ולא לפחד. 
מאז תחילת המלחמה הנוכחית הרבה מאד    

מהחיילים והמשפחות שלהם התחילו להתפלל, 
יעזור לכל  קב"הת הקדוש ברוך הוא. הולחפש א

יהודי אמיתי שבאמת עם כל הלב תופש סוף סוף 
מהי האמת ומהו השקר. כל אלה, אפילו אם הם 

  ימותו הם יגיעו לגן עדן. 
 קב"האדם וחוה נוצרו ע"י הקדוש ברוך הוא. ה   

קודם ברא את אדם וחוה כחלק אחד ולא כשני 
ב וצריך עוד אנשים, ואחרי זה הוא ראה שזה לא טו

בן אדם, לא רק בן אדם אחד. אז הוא הפריד את 
אדם וחוה שיהיו שני אנשים, שלכל אחד מהם יש 
תפקיד אחר. והתפקיד הכי גדול שלהם היה 
להביא עוד יצורים לעולם כמוהם, בנים בנות שיהיו 

ותורתו. אבל  "הקבנאמנים לכל האמת שזה ה
ו, בחן אותם לראות עד כמה הם נאמנים ל קב"הה

ולשם כך הוא ברא את הנחש הוא היצר הרע הוא 
השטן, שתפקידו היה לפתות ולשכנע את אדם 

אמר לא  קב"השהלמרות  וחוה לאכול מעץ הדעת
ראה שהיצירה שהוא ברא היא  קב"ה. ואז האכולל

לא מושלמת, וחשב אולי לעשות יצירה אחרת. 
אבל בסופו של דבר הוא החליט להשאיר אותם, 

מם מדור לדור, ע"י גלגולים שונים ושיתקנו את עצ
 קב"העם מבחנים שונים שיעזרו להם בתיקונם. ה

לאט לאט את כל היהודים האמיתיים, מתקן 
ובשביל זה היהודי צריך להיות עם כל מה שה' 
ברא אותו, עם כל התכונות והיכולות שמרכיבים 
את המבנה של היהודי האמיתי, שבאופן טבעי הוא 

  שלו עם בורא עולם. מרגיש את הקשר העצום
אנחנו לא גמרנו עם המלחמות. וכשהמלחמות    

יגמרו, ואחרי שהכוכב והשביט יגיעו אל האזור 
שלנו ויהרוס חלק גדול של כדור הארץ, ובעיקר את 
מיקומם של הרשעים הגדולים, שהחליטו לשלוט 
בעולם ושהאמינו שיש להם את היכולת 

יע הטכנולוגית, שזה המפתח שיאפשר להם להג
לשלוט בעולם. שאת הרעיון והיכולת לזה נתן להם 

לגמרי, והשטן  ייעלמוהשטן. בכל אופן, הרשעים 
יעלם ג"כ, כי יגמור את המשימה שלו. המשימה 
שלו הקדושה, והיא להביא את הרשעים אל 

  התהום. בזה הוא יסיים את העבודה שה' נתן לו.
אך ורק עם ישראל האמיתי, והגוים  יישארו   

 יישארוהמעטים שהבינו מהי האמת ומהו השקר. 
  ותורתו.  קב"האך ורק המאמינים לגמרי ב

  
  נחזור אליו מאהבה

  22-11-2023   פ"דט' כסליו תש, בן גולדן
 
אני מאד שמח לראות אתכם פה, ואני יודע שכל    

"כ אחד מכם נאמן לגמרי לקב''ה ולשליחו. אין כ
שמוכנים להיות עם האמת כי  היוםהרבה אנשים 

שכמעט כ"כ הרבה שנים הם חיו עם השקר, עד 
. אבל ברוך העולם מאמינה בשקר אוכלוסייתכל 

ה' רואים פה ושם שיש בכל זאת ניצוצות של 
האמת שכבר נראים לעין. כן, באמת יש פתח סוף 
סוף, אולי אפילו כמה פתחים שמראים לנו מה היא 

  השקר. האמת ומהו 
קשה לאנשים רגילים שלא מבינים מה הרשעים    

עושים, והגיע הזמן שאי אפשר להסתיר את 
גם אנחנו היהודים התכניות של הרשעים. אבל 
לא תמיד רוצים ו מסתירים את האמת מעצמנו

, האמת היא שכמעט כל לדעת את האמת
הממשלות בעולם הזה בעולם כולו הם בעלי שקר 

 האוכלוסייהגמור. הם לא שולטים בדרך כלל על 
שלהם, אלא הרשעים הגדולים שקוראים להם 

' או 'אילומינטי' הם מעליהם, מעל ראשי ע"ח'ס
הממשלות, והם ששולטים באמת. המילה 

ם בלטינית, שהם רוצי 'להאירהיא ''אילומינטי' 
שכולם יהיו תחת השלטון שלהם, שיקבלו כביכול 
את 'האור' שהם מאירים לנו. אבל האמת היא, 

   שהם בעצמם תחת השלטון של השטן בעצמו.
ואני מבקש שלא לעשות ממה שאמרתי צחוק,    

כאילו שדברים כאלה אולי רואים רק בסרטים, 
ושבמציאות זה לא יכול להיות שקבוצה של רשעים 

. ואני בן גולדן אומר ברור שזו שולטים בעולם
האמת, וכמעט כל מדינה בכל העולם תחת 

  , וזו עבודה של השטן. "יהשלטון שלהם, כולל מ
תבינו, הקב''ה שלח את השטן לעולם כדי לבחון    

את היצירות שלו, את אדם הראשון ואת אשתו 
חוה, שבסופו של דבר הם היו חלשים ולא יכלו 

עצמו שכנע את חוה לעבור את המבחן. והשטן ב
לאכול מעץ הדעת, וחוה שכנעה את בעלה המסכן 
  לאכול, וגם שניהם עד היום משלמים את המחיר.

מושלמת,  הייתההקב''ה ראה שיצירתו לא    
הקודמים  הניסיונותוחשב גם אותם לזרוק כמו את 

שהיו לו, אבל בסוף הוא ראה שמה שהוא ברא יש 
יכולים להגיע  תקוה, שבסופו של דבר אדם וחוה כן

אל השלימות. ולכן התחילו דורי דורות של תיקונים 
שנולדו אחרי זה מאברהם אבינו, שהוא היהודי 

  הראשון, וממנו יצא עם ישראל. 
ממשיך עם השגחה  מ"יומאז אברהם אבינו ע   

משמים, שמביאה אותם בסופו של דבר לשלימות 
ולנצח נצחים, שתביא אותם בעזרת ה' להיות חלק 

הרבה מאד שנים עברו מאז, ועם הקב''ה. של 
ישראל נהיה היום עם קטן. היטלר ימ"ש וזכרו 

יותר מחצי מכל היהודים  חיסל באכזריות בלי לב
בעולם הזה. הקב''ה ידע שיהיה כזה דבר, כי הוא 

וגם את כל  כנופייתוברא גם את היטלר ימ"ש ואת 
ויותר הרשעים. וכמה שאנחנו מתקרבים יותר 

לסוף של הזמנים שלנו, זו תהיה בסופו של דבר 
  התחלה של עולם אחר, עולם מושלם. 

יהודים שהם שומרי מצוות הם היום במצב יותר    
טוב מאחרים, הם במצב יותר טוב מכל העולם, 
אפילו שלא תמיד זה נראה כך. כל הדורי דורות 
שאדם קיים מאז אדם הראשון עד היום, נראה 

שעם ישראל יורדים ולא עולים, וזה  בהבנה פשוטה
חליט על הדרך איך להעלות הלא נכון. כי הקב''ה 

את הנשמות החשובות ביותר לדרגה ולרמה שאף 
אחד לא הגיע אליה. וזו גם תהיה שלימות, שסוף 
סוף בן אדם יגיע אל השלימות שהקב''ה רוצה. 
ואיך הקב''ה עשה את זה? פשוט, כל דור הוא 

תיים נשמות אמיתיות שחוזרים לוקח יהודים אמי
לעולם הזה, ובכל דור מתקנים עוד חלק מהמבנה, 

  מהבסיס של אותו יהודי. 
בהר  שהייתהאנחנו לא מפסידים אף נשמה    

ואמרה נעשה ונשמע, ואנחנו גם לא מפסידים  סיני
שה שלא הסכימה לתת לבעל שלה את יאף א

התכשיטים לבניית עגל הזהב. הערב רב לא נכלל 
ומקבלות  שחוזרותבכלל בתוך הנשמות האלה, 

  .כל פעם שכשמגיעות לעולם הזהתיקון 
ועכשיו יש עוד מבחן אחד לעבור, וזה הזמנים    

שלנו, שזה יהיה סוף התיקון והתחלה של הנצח 
ות שהיו בהר סיני. לכל הנשמות היהודיות האמיתי

שבאמת יהודים היו בהר סיני,  ויהודייהכל יהודי 
 כולם. ואפילו נשמות שעוד לא היה להם גוף, גם

מים, ובסופו של היו שם. וכל אלה יחזרו להיות של
  דבר חלק של הקב''ה. 

מה שקורה היום בארץ ישראל, זה החלק של    
הסוף של העולם כמו שאנחנו מכירים אותו. 

חוגגת. חלק של היהודים האמיתיים ירדו הרשעות 
 אשת רחוב  כל כך, עד שהם נראים כמו איזה

מסכנה, שחלק רציני מהם החליטו להיות גוים, 
והתחתנו עם גויות, והרבה מהם גם לא יהודים 
למעשה. בכל אופן היהודים האמיתיים משתדלים 

יהודים כמו שצריך, אבל יש ביניהם כאלה  להישאר



אנחנו עם ישראל מתקרבים אל  שהתבלבלו. ולכן
  המבחן האחרון שלפני הגאולה. 

פעם בזמן דוד המלך ושלמה המלך, ארץ ישראל    
ענקית. כל העמים באו רק לראות את  הייתה

כל כך גדולה, יפה  שהייתהירושלים עיר הקדש, 
וקדושה. כל הגוים באו לראות את זה, ורצו 

ם איכשהו להיות חלק מזה. ואחרי הימים הטובי
עם ישראל, הכל התחיל להאלה שהיו בעבר 

  להשתנות ולרדת.
ההיסטוריה עד השואה, שזה היה  עלונקפוץ    

שיא השיאים. זה היה רצח המוני של יהודים, וזה 
התחיל ע"י אדם מאד עשיר שנתן למה שהרבה 

היטלר.  –הבן שלו הלא חוקי  עלאנשים אומרים 
הוא נתן לו אלפי אלפי דולרים או שטרלינג לבנות 
מקום שממש ירצח את כל היהודים, וגם שגרמניה 
תהיה בזה דוגמא לכל העולם, מה שצריך להיות 
ומה שצריך לעשות ליהודים, ולהגיע למצב 
שהקב''ה לא יכוון ולא ישפיע שום דבר ח"ו. כך הם 

וכמעט הם הצליחו. אומרים רצו, כך הם תכננו, 
ואני  2ע"יהודים נרצחו במשך מ מיליוןשששה 

, וזה מגיע למספר מיליוניםהייתי מוסיף עוד כמה 
  ויותר, אפילו שנעלמו מהעולם.  מיליוןשל כתשעה 

בכל אופן היטלר לא היה יהודי, זה בטוח. כי שום    
יהודי אמיתי לא יכול לעשות מה שהיטלר עשה. 

מרי אחרת. אין אפילו חיה שיכולה יהודי בנוי לג
 2ע"אכזרית סתם בלי סיבה. ואחרי מ "כלהיות כ

שהעלתה שנאת כל הגוים כלפי היהודים, אחרי זה 
כל העולם התחבר כביכול אחד לשני, והקימו את 
האו"ם כדי שלא יהיו יותר היטלרים בעולם, שיוכלו 
לבלבל את כולם ולהגיע לרצח המוני, שאפילו אי 

  ר כמה נהרגו במלחמה. אפשר לספו
, "יהיום אנחנו עם ישראל מתחילים לחזור לא   

של גוים.  "יכמו פעם. כי היום זו א "יאבל זו לא א
פעמיים היו במדינת ישראל ראשי ממשלות גוים, 
ממש לגמרי. ובנוסף לזה שלט הערב רב במדינת 
ישראל, והם הראו את האכזריות שלהם שלא 

י. והדוגמא הכי קיימת בכלל אצל יהודי אמית
בולטת, זה מה שהם עשו לילדים של משפחות 
תימניות, איך שגנבו להם את הילדים האהובים, 
ואז או שמכרו אותם לארצות אחרות כתינוקות 

כסף  להרוויח, או בשביל ניסיונותלעשות עליהם 
  ממכירת תינוקות, לאלה שלא היו להם ילדים. 

יות וכאן נשאלת שאלה גדולה, איך יכול לה   
שיהודים יעשו כזה דבר? אני בטוח שהם לא היו 
יהודים שעמדו בהר סיני, ולכן הם היו מסוגלים 

גוים מארצות אחרות, שיעשו ללתת ילדים יהודים 
שהיה בטוח שהם יהרגו אותם ע"י  ניסיונותבהם 

  .האלה הניסיונות
היום אנחנו כמעט בסוף הגלות האיומה    

הנקראת  "יפה באוהנוראה שעם ישראל עובר, ויש 
לא שייכת בכינויה ליהודים. אשר  מדינת ישראל

כדי שנבין קצת, מי עמד בראש המדינה? נזכיר 
שבן גוריון והאנשים שלו, הם היו בין האחרונים 
שעזבו את גרמניה עם כל היהודים שהיו איתו, 
וביניהם מדענים ידועים וכו' שלקח איתו שיכלו 

וגית. הכל היה לעזור למדינת ישראל לפרוח טכנול
בתכנונים של הרשעים, ולכן בן גוריון היה קשור 

תהרוג  2מע"אתם. הם ידעו גם שבסופו של דבר 
הרבה יהודים, והם היו בטוחים שהם יכולים 
להשתמש בשכל שלהם להמשיך ולהשתלט על כל 

תכנית ההמשך שלהם.  הייתההעולם. וזו 
האמריקאים ידעו את זה, והם גם היו חלק מזה. 

ראש ממשלת רוסיה, באמצע המלחמה עבר גם 
מהצד של הנאצים אל הצד של האמריקאים 
האנגלים וכו'. אחרי המלחמה, הם הקימו את 
האו"ם שהיה אמור לעצור את כל המלחמות שיהיו 
בעתיד. אבל כמה וכמה מלחמות היו מאז? המון! 
רק בארץ ישראל היו לפחות שבע מלחמות קשות, 

  וסובלות ממלחמות. וגם מדינות אחרות שסבלו 
עכשיו יש לנו ממשלה שהיא לגמרי עוינת    

ליהודים האמיתיים. יהדותם של חלק מהם שהם 
בממשלה ובכנסת בסימן שאלה גדול. חלק פשוט 
לא תופסים את האמת, וחלק שיודעים על הסדר 
עולמי חדש, הם לא יודעים מה לעשות עם האמת 

ט הזאת, הם מבולבלים. יותר ממחצית מהם פשו
רשעים. יש פה ראש ממשלה כביכול יהודי, אבל 
אוי לנו! אוי לנו! אני יכול להגיד אוי לנו ואוי לנו שיש 

  יהודים כאלה.
לא מאמין איך שהעולם התדרדר מאז אדם    

הראשון, אבל אנחנו צריכים לעשות תשובה. כל 
היהודים שנשארו בעולם הזה צריכים לעשות 

''ה ולתורתו תשובה, צריכים לחזור לגמרי לקב
  וללמד את הילדים מה זה באמת להיות יהודי.

היהודים של פעם היו חיילים מאד טובים בצבא.    
יחד עם זה הם הלכו לפי התורה בלבד, הדרך של 
הקב''ה כוונה אותם, הם לא היו מעיזים ללכת צעד 

אחר. גם כשהלכו למלחמות, המצות  לכיווןאחד 
ם מדויק מה של התורה הם שנתנו להם, הנחו אות

מותר ומה אסור. למשל, היה אסור פשוט לקחת 

אישה ולעשות לה רע. אבל היו עוד ציוויים של 
דברים כאלה שהיה כתוב בתורה. ומצד שני תראו 
איזו אכזריות שאנחנו רואים, מה שהערבים עושים 
לנשים שלנו, ולילדים שלנו ולגברים, שלא נדע 

  שעוברים כל גבול של אנושיות. 
ך ה' החיילים האמיתיים של עם ישראל היום ברו   

לא מסוגלים לרדת לרמה כל כך שפילה ונמוכה 
כמו של הערבים. זה פשוט לא יאומן. ברוך ה' 
היהודים שמתנדבים לצבא הם בדרך כלל צדיקים, 

  רוצים טוב, לא רוצים להיות יותר גרוע מחיות.
עוד מעט האמת תתחיל להתברר, וכמו שאמרנו    

יהיו בעתיד מלחמות בין מדינות גדולות וקטנות. 
והרשעים בטוחים שככה יתנו לכל אחד אפשרות 

ולהרוג אחד את השני, ערבים נגד  להילחם
אוכלוסיית העולם תקטן בהרבה.  ךצרפתים וכו' וכ

האמת היא שגם הגוים לא אוהבים אחד את השני, 
היהודים הם שונאים. אבל יש לגוים ולא רק את 

שנאה באופן מיוחד רק נגד היהודים, והיא 
מבוססת על קנאה. כי הם יודעים שהקב''ה שולט 
בכל העולם, והוא בחר בעם ישראל להיות העם 
שלו, והם מקנאים בעם הקטן הזה. וכמה שניסו 

במשך  מ"יבכל מיני דרכים למחוק ולהרוג את ע
הלך להם, והם נכשלו. ההיסטוריה, שום דבר לא 

  והם עדין רוצים ומנסים להרוג אותנו. 
 ומעט נשמות יהודיות שנשארו מהעולם הזה   

יהודים שנאמנים , על ההעתיד יהיה בנוי עליהםו
בסופו של דבר יקבלו בחזרה את ארץ ו לקב''ה

ישראל האמיתית, יחד עם בית המקדש השלישי. 
הם יהיו ובסופו של דבר הם יהיו חלק מהקב''ה כי 

  ממש שלמים כמו שהקב''ה רצה מההתחלה.
אני רק רוצה לומר לעם ישראל שנמצאים בכל    

מיני ארצות בעולם, כדאי לקחת את הילדים שלכם 
דים ואת כל המשפחות שלכם ואת כל היהו

נכון  "י.ולהגיע לא לכם בחו"ל ששייכיםהאמיתיים 
זה לא יהיה קל, אבל עם ישראל בסכנה בכל ארץ 

כולם בסכנה גם בארץ ישראל לא קל, אבל אחרת, 
  זה יהיה המקום הכי בטוח איך שלא יהיה. 

, ומי שיגיע יהודים אמיתיים לא ימותו מהכוכב   
לארץ ישראל יש לו סיכוי רב לעבור בשלום את כל 
מה שיהיה בעתיד, אם הוא יהודי באמת, ואם הוא 
עם הקב''ה ועם תורתו, אבל לגמרי, גם מבפנים 

ועם רצון להמשיך באמת לחיות כמו יהודי ומבחוץ, 
כמו שכתוב בתורה. ואז אין לו מה לפחד. ומי 
שנפטר בזמנים האלה, זה לא אומר שהוא במצב 

לגן עדן,  בוודאיגרוע. כי אם הוא צדיק הוא יגיע 
  ויחזור אל העולם הזה בתחיית המתים. 

יש עוד מה לדבר, אבל אני חושב שזה מספיק    
נו שעם ישראל שייך לקב''ה להיום, כדי שתבי

בלבד. ומי שרוצה באמת נצח, צריך להוכיח את 
עצמו, גם נשים וגם גברים, שהוא באמת עם 

  שאין עוד מלבדו. ברור הקב''ה. דבר אחד
וברוך ה' המשיח כבר בינינו פה בירושלים. ואני    

רק רוצה שתדעו, שלפנינו עומדים זמנים קשים 
ביותר. ואני שוב אומר, לא לפחד, ולא לעזוב את 
האמת. והאמת זה הקב''ה ותורתו, לא לפחד, 

  ולהבין שהקב''ה ותורתו זה העתיד שלנו. 
והרבה דברים יהיו בעתיד הקרוב, הרבה. לא     

ות, יש גם את כוכב השביט שיעשה רק מלחמ
הרבה הרס, לא בארץ ישראל. ושוב אני אומר, 
ששני שליש העולם יחרב לפני שנגיע לגאולה, 
שליש לגמרי, שליש יהיה פגוע קשה, ושליש יהיה 
עבורנו עבור עם ישראל. ואז שוב יהיה לנו בית 
מקדש, שה' יוריד אותו מהשמים, וינחית אותו על 

יבנו. ואז יהיה לנו שקט הבסיס שעם ישראל 
תהיה לנו אהבת ה' ותורתו. ובאיזה שלב  ושלוה,

אנחנו עם ישראל האמיתי נהפוך לחלק של הקב''ה 
  לנצח נצחים. לא יהיה מות, יהיה רק טוב.

אני לא יודע איך להסביר לכם יותר, אבל מאד    
מאד כדאי לחזור אל האמת שזה הקב''ה ותורתו. 

תחכו שיתחילו  , ואלותחזרו עכשיו באהבה
מלחמות ואז תחזרו מהפחד שיהיה. והשליח שלו, 
המשיח, מתפלל על כל היהודים, והתפילות שלו 
בלבד יכולות להציל אותנו, כי הוא מוסר את רוב 
החיים שלו להחזיר את היהודים אל האמת. הוא 
זקן בגוף, אבל הוא נצחי. המשיח נצחי, והוא 

  הסנגור של כולנו. 
א מקום ללמוד את התפקיד שלנו העולם הזה הו   

בחיים כיהודים, שזה להיות עם האמת, עם 
הקב''ה. יהודי שלא לומד אחרי כל כך הרבה 
גלגולים מה תפקידו בחיים, כנראה שאין לו נשמה 

  של יהודי, והחיים שלו הרבה יותר מסובכים. 
, אז הוא מתחיל להבין ברגע שאדם מגיע לגן עדן 

א מסוגלים להבין את את עומק הבריאה. אנחנו ל
כל עומק הבריאה כשאנחנו בעולם הזה. אפילו אני 
שבאתי כאוטיסט בגוף של אדם ואני יודע הרבה 

  ,הקב''ה אומר לי מה להגידדברים ו
כדי להבין הכל צריך להיות ו גם אני לא יודע הכל   

בגן עדן או בשמים, כדי להבין כמה צדדים וכמה 
תם לא יכולים חלקים יש בעולם הבא. זה דבר שא

להבין כרגע. אנחנו באיזה שהוא שלב אחרי 
שהשביט יהרוס חלק של העולם, אחרי כל אסונות 

, לגמרי ייעלמוואחרי שהרשעים הטבע שיהיו, 
אחרי ששליש העולם יחרב, ואפילו אחרי שיבנה 
בית המקדש שבעצם הוא בנוי וירד מן השמים, אני 
לא יודע אם תבינו. אפילו אני כאוטיסט בגוף אדם 
לא מבין את העומק של הדברים. ואחרי שיגיע בית 
המקדש מהשמים, שזה יהיה הכניסה אל העולם 
הבא, ומשם נעלה, אחרי שכל מהותנו תגדל 

ונבין אז דברים שאף פעם לא ית בעיקר, רוחנ
אפילו  ידענו בתוך החיים הגשמיים של היום.

הצדיקים שלומדים תורה ברמה גבוהה ביותר, הם 
יהיו בהלם מדברים שלא חלמו עליהם, איך יכול 
להיות שהם לא ידעו את זה. בסך הכל ה' יתברך 
פשוט משלים את הבריאה, ובמקום אדם וחוה יהיו 

  אמנים לו עד הסוף, כולל אדם וחוה.עם ישראל הנ
הקב''ה נותן לנו אפשרות לחזור בתשובה. בכל    

ההיסטוריה מאז אדם הראשון אנחנו האהובים 
שלו, אפילו אם אנחנו רחוקים. תמיד הוא רצה 
אותנו בחזרה, וגם היום הוא רוצה את העם האהוב 

  שלו בחזרה שיחזרו אליו מאהבה. 
  

הדברים  שמירת הברית והשבת הם שני
 הכי חשובים 

  6/12/2023תשפ"ד    כג כסליו,  דניאל
  
תראה איך בדקה וחצי הכל התהפך. לפני זה    

כולם היו רבים אחד עם השני פה בארץ, פתאום 
  יש אחדות כזו לא להאמין.

עם ישראל כמו רוב בני האדם לא רואים את    
שנותנים להם כמה זפטות (מכות) ואז האמת עד 
פתאום, לא כולם אבל הרבה מתחילים מתחילים 

י, את האחדות, את "של עמ לראות את היופי
ישראלים אומרים שמע  איך חיילים, התשובה

   תוקעים בשופר זה פשוט לבכות משמחה., ישראל
חרדי זוג על המסיבה מאגב שמעתי סיפור (אבא: 

הם החליטו  ,רק שמרו שבתוירדו מהדרך שנשוי 
פעם ראשונה שהם מחללים  ,למסיבה הזאתע ליסו

. המפקד שבת. תופסים אותם קבוצה של מחבלים
אתכם אני שוחט "אמר להם וידע עברית שלהם 

אתה רואה "אומרת לבעלה  האישה", עם סכין
. הבעל התחיל "מעניש אותנושבת וה' מיד  נולליח

, "למה אתה בוכה"המחבל שואל אותו , לבכות
זו פעם ראשונה ואנחנו שומרים שבת ענה "הוא ו

אז המחבל אומר להם  "שאנחנו מחללים שבת
. הם קבלו את הדין "מהעינייםתעופו לי  ,תברחו"

, עשו ידעו שהם הולכים למות הבינו את הטעות
  תשובה אז ה' הציל אותם.

כי הוא מספר ה 15ילד בן אחר על  סיפורו   
 , הואעברו לידו מחבליםין השיחים והתחבא ב

אם אתה מציל אותי  ,בונו של עולםיראמר בליבו "
לא , ממש לידו המחבלים עברו, "אני שומר שבת

  והוא ניצל. ראו אותו
יהודי סיפר שגרמני ועוד סיפור מהשואה,    

, הוא ידע העמיד אותו מול הקיר ורצה לירות בו
צעק בליבו אז הוא שיש לו עוד כמה שניות לחיות 

" ואז הגרמני אומר לו אותיבונו של עולם תציל יר"
  "לך מפה".

ה' יודע בדיוק כל שניה מה כל יהודי כלומר    
בעולם חושב, וכל הגויים, הערבים, הנאצים הם 

אם כמו רובוט שעושים בדיוק מה שה' רוצה ו
ישנה לרובוט ה' אז באמת אדם עושה תשובה 

 ).ויציל את היהודי את המחשבה
  ככה.  הכל בדיוק ,הכל ככה ,נכוןדניאל: 

ה'  –זה מה שהאוטיסטים אומרים כל הזמן    
רוצה שנתקרב אליו, נבקש ממנו, נתפלל אליו ואם 
יהודי לא מאמין אז ה' צריך לפעמים לתת לו איזה 

  .העינייםמכה כדי להעיר אותו ולפתוח לו את 
אבא: איך זה שיהודי חילוני שכל חייו לא שמר 

 אותותשובה ה' מציל של אחת  בשנייהמצוות, 
על יהודים מצד שני פה יש לנו סיפורים ממוות ו

עשו  ,שמרו שבת ,מצוותעשו שכל החיים שלהם 
הלכה עם פאה  שהאישהצדקה וחסד ובגלל 

 . איך זה שה'םוניבגה ייסוריםהם עוברים נוכרית 
 ?פה הוא כ"כ מקפידופה כ"כ מרחם 

רמה לחילוני שבכל אחד ברמה שלו, דניאל: 
זה דבר  ואת החיים של לשנות ובשביל, נמוכה

עושים תשובה כפי שהם מאד מאד גדול והם 
מבינים אבל הם חייבים לקבל הדרכה איך 

 אז כל אחד לפי המקום שלו. להתקדם. 
 קשה לה להוריד את הפאה, פאהעם שה יאל   

אבל חזור בתשובה לחילוני כמו שזה קשה ל
ששמה פאה  אישה הרצון שלהם זה אותו הרצון.

הרי הוכיחו כבר שיש עבודה רוצה לשמוע, ולא 
זרה בפאות וחוץ מזה לשים שערות של אישה 
אחרת על הראש, הרי שיער זה שיער והרבה 
פעמים זה גם יותר יפה מהשערות שלה עצמה וזה 
מכשיל את הרבים והקב"ה לא מוותר ולא סולח על 
זה אלא אם תעשה תשובה. וחוץ מזה בגלל 



אה אפילו ישנה כמו שאשתו של הרב הולכת עם פ
סמרטוט, זה נותן הכשר לנשות הקהילה לשים 

  פאות והיא תסבול בגלל כולן.
אבא: חילוני שעושה תשובה ורק שומר שבת, 
חרדי ששומר את כל המצוות ורק אשתו עם פאה, 

  ?מה הדין שלהם למעלה
אני לא יכול להגיד אבל אבא תקשיב, זה דניאל: 

יחד עם זה יש תלוי בבן אדם וכמה שזה קשה לו. 
כמו שבת, כשרות, דברים בסיסיים שהם חייבים 

, לשמור שבת זה לא מספיקטהרת המשפחה וכו'. 
אדם מתחיל לשמור שבת, זה צריך להביא -שבןכ

עושה תשובה ואחרי אותו לעוד דברים. אם הוא 
הוא הולך לעולמו הוא יכול להגיע לגן עדן. כי זה 

ה' לקח אותו ישר  התיקון שלו.תשובה שלו היא ה
  .למעלה לפני שהוא יוכל לעשות עוד עבירות

ולא מתקדם רק נתקע שמה,  120הוא חי עד ואם   
אז משהו לא בסדר. אתה מבין את ההבדל בין 

  להתקדם. כיםהדברים. כל החיים צרי
 להמשיך לתקן? פשרבעולם הבא אאבא: 

שמתקנים  בוודאי ,בעולם הבא מתקניםדניאל: 
ם וניקשים, צריכים ללכת לגה אבל עם עונשים

  לגן עדן. להיכנססבול ואחרי זה יכולים ל
יש כל מיני מצבים. ביר, סלה זה מסובךאבא,    

בן אדם יכול להציל את עצמו אם הוא  בשנייהאבל 
היה כזה שישראל במלך היה פעם רוצה באמת. 

הוא ידע שזה הסוף ורשע, שמו אותו בתוך בור 
הורידו את אשתו להיות איתו שמה, בכוונה  ,שלו

הוא לא זמן, באותו עליו אסורה  הייתההיא 
הכל תלוי בבן אדם. . וחזר בתשובה התקרב אליה

אבל  עשהאמנם ה' לא היה שמח איתו על כל מה ש
כמה שהוא היה רשע הוא  זה הביא אותו לגן עדן.

  עשה תשובה.
תראה איך שעם ישראל השתנה פתאום. מה    

הרבה  "כוכו' כ , מחלוקותהפגנות ?היה מקודם
פתאום צועקים שמע ישראל. ורשעים  ,שמאלנים

אבל אבא . צריך להגיע ע"י מכותהיה חבל שזה 
כמו  3ע"זה לא נגמר, אנחנו עכשיו נכנסים למ

  כל העולם.מיהיה עם אויבים וזה  שהח"ח כתב
 של מוסלמיםבאמריקה התחילו הפגנות    

פתאום הכל , ותבעיקר באוניברסיטא אנטישמיםו
מרגישים שהם בסכנה, וזה ג"כ היהודים התהפך. 

בעיר ניו יורק, נורא. ראש העיר הוא כושי, הוא 
זה סתם , כאילו בעד היהודים, אבל הוא בכלל לא

משחק. הרבה שנים אנחנו אומרים להם שיעלו 
 אבל הם לא תופסים. מאז שבן גולדן כתב, ארצה

, גם שמועוהם לא רוצים ללעלות זהיר אותם וה
  אחרי התאומים לא רצו לשמוע.

אשר הממשלות היו של לא מאמינים ופה בארץ,    
פתאום יש ו רצו להפוך את המדינה ללא מאמינים

עכשיו והרבה יהודים שהיו נגד הדת היהודית 
 חושבים אחרת. 

השטן מתחיל להתחרט שהוא עשה את אבא: 
  באמונה. מתחזקיםכ"כ הרבה  כי המלחמה הזאת

 ,תבין אבא מי זה השטן, הוא לא משהו רעדניאל: 
הוא לא חייב  ,הוא בא בשביל לתקן. הוא נחש

הוא בא בכל מיני צורות. הוא עושה את , במצוות
רצה ולצערנו הוא עושה את זה העבודה שהקב"ה 

. ברגע שזה יגמר הוא יעלם, הוא בשמחה רבה
  .עושה מה שה' רוצה

רוצה לא י שדיהו כל היקום נברא עבור עמ"י.   
נגיע וכש ה' לא צריך אותו. ,יעלם -לקיים מצוות 

 , נגיע לגן עדן, אנחנו נכנס לגן עדן בשבתלסוף
האמיתית. ומהרגע הזה  נקבל באמת את השבתו

  אנחנו נהיה אחד עם הקב"ה. אתה מבין אבא? 
זה הכל בשביל  - "עמ תשלשכל צריכים להבין,    

גם כל מה שקרה מאז אדם וחוה עד , היהודים
  לחזק את היצירה של הקב"ה.כדי היום, זה 

כדי אדם הראשון ואשתו ההקב"ה ברא את    
. אבל הם עשו לנצח שיהיו לנצח, שיהיו חלק ממנו

מה שהם רצו לעשות. והוא שלח את הנחש גם 
 הייתהמושלמת, והיא לא  היצירה שלום לבחון א

הם רצו בעצמם להיות כמו  ה,בעי תהיהימושלמת. 
  לשבת. להיכנסהקב"ה. ולכן הם לא יכלו 

, עד כל השנים מאז ה' מתקן את היצירה שלו   
שהוא הגיע למשה רבינו. הרי שמונים אחוז של 
היהודים לא רצו לצאת ממצרים, רק עשרים אחוז 

אלה שלא יצאו ממצרים ורצו להישאר מצרים יצאו. 
יחסית יצאו ממצרים,  טן. אז רק עם קכבר נעלמו

וביניהם היו גם גוים שהחליטו שהם רוצים להיות 
 אז כל השנים ה' מתקן אתמיהודים, הערב רב. 

היצירה שלו בכל מיני צורות, בכל מיני דרכים. וגם 
היו הוא שולח צדיקים גדולים, שהנשמות שלהם 

עוד אותנו עם הקב"ה גם לפני הר סיני וזה מתקן 
  קב"ה.אמת, לל ד יותרעואותנו יותר ומקרב 

ומאז עד היום יש ירידה, ירידה, שזה נראה    
כל משך ירידה, אבל למעשה זו לא ירידה. כי 

השנים ה' שולח לעולם הזה צדיקים שיודעים את 
האמת עד הסוף. בכל דור יש צדיקים כאלה. יכול 
להיות צדיק אחד, יכול להיות כמה צדיקים, אבל 

חלק ועוד חלק ועוד צדיקים שיכולים לעזור לתקן 
  חלק של הבן אדם עד שהגענו כמעט לסוף עכשיו.

קצת זמן. אבל  ייקחאנחנו כמעט בסוף. אבל זה    
כל פעם הם מתקנים, הצדיקים של הדור עוזרים 
ליהודים לתקן, והרבה פעמים כמו מה שהיה 
בגרמניה עם היטלר שלא נדע, זה היה תיקון מאד 

עזבו באירופה ם היהודיכשמונים אחוז מגדול. כי 
חיללו שבת. בסופו של דבר הם חזרו ו את הדת

ברגע של  ,בשנייהבתשובה, וחזרו בתשובה 
שהם ידעו שהם הולכים למות הם ע גבר ,הסכנה

שמע ישראל, זה תיקן צעקו תפסו מה שקורה, 
  עדן.-והם הגיעו ישר לגן אותם

של הנאצים עצרו את הבריחה הענקית    
אירופה בשנים ב שהייתה היהודים מהאמת

קרובים באירופה היו הכי לפני כן היהודים האלה. 
  ירדו מהדרך.אבל לאט לאט לקב"ה 
אני זוכר שבן אמר שאם המצב היה ממשיך אבא: 

ככה עוד דור לא היו נשארים יהודים שומרי שבת 
 באירופה.

הערבים נכון. ופה לפני המלחמה הזאת דניאל: 
עשו דברים מגעילים וקשים ליהודים. לא רק שהיו 

יהודים בקיבוצים היו יהודים שלא האמינו, 
ערבים הפכו את האלה. וה ערביםשהתיידדו עם ה

נתנו לנו , עורם וגילו את הפרצוף האמיתי שלהם
עכשיו חזרו יהודים , והרבה מהזבנג שלא נשכח

 ישהבינו עם מי וראו כאשר  בשנייהממש  בתשובה
להגיד שמע ישראל הם התחילו ואז  עסק. נול

ואלה שהיו במסיבה,  ולהשתדל לשמור שבת.
המסיבה המגעילה הזאת בשבת! איך יהודי הולך 

  לכזו טינופת? אבל זה החזיר הרבה בתשובה.
צרות אבא, מאז המבול של נח ועד היום כמה    

צריכים לעבור, אבל הכל זה תיקונים. כל  היינו
 לעולם הזה,חוזרים הבא ו-לעולםהזמן הולכים 

הולכים לעולם הזה,  חוזרים הבא ו-לעולםהולכים 
, מתגלגלים. וכל הנשמות (גלגול נשמות) חוזריםו

רק הר סיני. , הן היו בותחדשנשמות לא הן האלה 
  נשמה חדשה.פה ושם יש איזה 

פעם מתקנים כל תיקון, כל הנשמות עוברות    
המתוקן חלק הדבר אחד, אם זה הולך טוב אז 

נשאר בגן עדן. אבל זה צריך להיות הכל מושלם. 
  כל הנשמה צריכה להיות מושלמת.

וכל אלה שאמרו נעשה ונשמע ולמה לא היו    
אבל  –מושלמים? כי הם אמרו נעשה ונשמע 

באיום, ה' הרים את ההר מעל הראש שלהם, ומיד 
  רו נעשה ונשמע.הם אמ
שבזמן המבול אפילו פעם בנימין אמר אבא: 

אם היו עושים  ,שהמים הגיעו להם עד הגרון
 המבול.את היה מפסיק ה'  תשובה
הם היו , נכון, אבל זה לא היה יכול להיותדניאל: 

שלח שני מלאכים,  'אפילו שה כל כך בכיוון השני.
ממש מלאכים טובים משהו הכי טוב שיכול להיות, 
הם אמרו שירדו למטה ויחזירו את כולם בתשובה. 
וכשהם ירדו, הם נמשכו הכי הכי למקום הנמוך. 

אבל  בני הנפילים. ה' שלח אותם להציל את הדור
הם נהיו הרבה יותר גרוע מכולם. הם היו בטוחים 

  א.ובעצמם, הם התנדבו לב
התיקון הכי גדול זה התיקון של פרו ורבו, זה    

התיקון הכי חזק. שמירת הברית. זה הכי גדול, זה 
זה יותר קשה משבת. ובדור התיקון הושבת. אבל 

הזה יש הרבה בעיות עם זה, הרבה. יש הרבה 
  .עבירות שלהם וגם חילונים ברורהחרדים עם 

  זה טוב.ו ילדים בטהרהלחרדים אמיתיים נולדים 
 ה'ה' עכשיו עושה לנו את המבחנים האחרונים,    

מתקן את החטא הראשון. הוא נותן לכל היהודים 
האמיתיים שרוצים ומבינים איפה אוחזים, כמו 
המלחמה הזאת, כמו שיהודים מחללי שבת 

יצאו פתאום רצו לשמור שבת. חיילים לפני שהם 
הם התפללו עם דמעות ועשו תשובה,  לקרב

והשבת  הבריתת שמיר והבטיחו לשמור שבת.
 שני הדברים הכי חשובים. הם 

  ?בפסח נהיה בבית המקדשאבא: האם 
אני לא יכול להגיד אבא, אבל אנחנו דניאל: 

  מתקרבים מאד לגאולה השלימה. מאד.
העולם מוכן עכשיו למלחמת העולם השלישית,    

נראה מתי שזה יתחיל אני לא יודע אבא בדיוק, 
  יקרה. אבל עד פסח משהו גדול

בניו יורק בעיר ניו יורק א"א ללכת, כי צריכים    
משהו נורא.  ליהודים , כי באים ומרביציםלהיזהר

יש בגרמניה שוב מפלגה נאצית רשמית, חלק של 
הממשל שלהם. רשמית. האנטישמיות באנגליה 
מחריד, ראש העיר בלונדון הוא ערבי. מלא ערבים 

  רק להיות עם ה'.שמה. 
  

  הזמן הקב"ה אתנו כל
  6/12/2023  ,  כג כסליו  תשפ"ד בן גולדן

  
עכשיו הקב"ה בוחן עם ישראל תבינו טוב,    

. אוי עם ישראל עם ישראל עם ישראל, אותנו
, תפתחו את הלב, תרחמו על העינייםתפתחו את 

, תרחמו על הילדים שלכםלפחות  אם לאו עצמכם
על הנכדים שלכם, על הנינים שלכם. אתם 

ישראל יכול להמשיך ולהתקיים חושבים שעם 
במצב שיש היום בעולם? המציאות היא כזאת, 

ובעולם יורדים  "ישיותר ויותר יהודים אמיתיים בא
מהדת היהודית, הם לא מאמינים בכלום, או שאולי 

  הם החליטו להיות חלק של דת אחרת ח"ו. 
כי ברגע  לפני השואההמצב כמו בארץ ישראל    

נה ששלחו הרבה גויות שיש מדינות כמו אוקראי
, כאילו שזה בגלל שיש סכנה "ילהיות בא

זה שקר! כי הביאו אותם כדי לפגוע  –באוקראינה 
בעם ישראל. כי הסכנה האמיתית עבורנו, היא ע"י 
הנישואין בין בחורים יהודים וגויות שלא מענין 
אותם לעשות גיור אמיתי. אז במדינה שלנו 

שיהיה ברור  שנקראת המדינה של היהודים, צריך
שנישואין כאלה הם לא אמיתיים, כי כך תתמלא 

לא יכולה להיות גויית. כי אם "י הארץ בגוים, וא
יגיעו ח"ו למצב כזה, הקב"ה יוציא אותם את 

את היהודים  וייקחהיהודים שחיים כמו גוים, 
, אפילו אם יהיו מעטים, ועליהם שיישארוהנאמנים 

   "י.הוא יבנה את השלב הבא של א
, אבל כן "יהקב"ה לא יחריב את א ,עם ישראל   

ימחק לגמרי את מדינת ישראל. תתכוננו, שימו לב, 
שימו לב כמה שהמדינה רוצה להביא לא יהודים 

. שימו לב איך כביכול במלחמה הזאת, "יפה אל א
כמה שעם ישראל לא היו מוכנים אל המלחמה 
הזאת עכשיו בעזה. בכלל, איך זה יכול להיות 

ם שלנו לא ידעו את הדברים הכי פשוטים שהנציגי
, כמו זה שכל כך הרבה מ"יוהכי מסוכנים עבור ע

  מעזה? להיכנסרוצחים עומדים 
ולחיילים היהודים  מ"ירק נס מן השמים עזר לע   

ולהדוף את המחבלים החוצה, אבל רק  להילחם
אחרי שהם גרמו טבח, חטיפה, שחיטה, רמיסה, 

בים, אלמנות, ביזה, הרג, שריפה, קרבנות ר
יהודים רבים שנשארו יתומים. ולצערנו הרב הם 
גם רצחו יהודים בדם קר ובצורה מגעילה, שאפילו 
חיה לא עושה כזה דבר. והאויב הזה הוא יותר 
מחיה, הוא בכלל לא אנושי. נשאלת השאלה 

הגדולה  "יהגדולה, איך זה יכול להיות שמ
'והקדושה' במרכאות כביכול, הגיעה אל המצב 

זה? איך זה קרה כבר כמה פעמים בהיסטוריה ה
בצורות שונות, כמו במלחמת יום הכיפורים  "ישל מ

  ועוד, שהפתיעו אותנו האויבים? 
שהרבה ממנהיגי התשובה היא שזה הכל בגלל    
אלא הם נאמנים  "יקשורים ונאמנים לא למ "ימ

ורוצות להשתלט אל מדינות שמאמינות בשטן 
  פים אתם פעולה.ולשלוט לגמרי ח"ו, ומשת

כי מהחטא הראשון שהנחש שכנע את אדם    
וחוה שילכו נגד רצון ה' שלא נדע, זה גרם בהמשך 
את הקנאה של העמים השונים ביהודים 
האמיתיים. וזו קנאה שמשתלטת עליהם, ולכן הם 
שונאים אותנו. אפילו שהם מתנהגים כאילו שהם 
לא מקנאים בנו, אבל האמת היא שהם כן מקנאים 

  בנו, כמו הנחש שקינא באדם הראשון. 
פעמים רבות בהיסטוריה הגוים ניסו להרוג את    

. צליחוולא ה כל היהודים בכל מיני מקומות בעולם
תמיד הקב"ה בא והציל את העם האהוב שלו, 
וכשהעם האהוב שלו קרא לו בבכי ובקש ממנו 
מחילה על זה שהוא התרחק מהקב"ה ומתורתו, 
והתחרט על כך שרצה להתדמות לגוים ולחיות לפי 

  דרכם דרך של שקר. 
עכשיו הקב"ה בוחן תבינו טוב טוב,  מ"יע   

טהור . מי שעם ה', מי שבונה בית קדוש ואותנו
ישרוד. הקב"ה כל יכול, הוא  –כמו שהקב"ה רוצה 

יציל את היהודים האמיתיים שרוצים להיות עם 
הקב"ה ועם תורתו, הם ישרדו. הגוים שלא מוכנים 

, הגוים שמנסים להפוך את מ"ילהיות בשקט עם ע
אותם  ימחקגויים כמותם, ה' להיות  מ"יע

כי אין להם שום זכות  ייעלמומהמציאות, הם 
  שיך ולחיות. להמ

בשבועות האחרונים הערבים הוכיחו את הדרך    
הבלתי נסבלת שלהם, בכך שהרגו ילדים, זקנים, 
נשים, גברים, בנים, בנות, כמו חולי נפש, כמו 
מפלצות. איך אפשר לחיות אפילו במרחק של 

  ק"מ ממפלצות כאלה?  מיליון
עם ישראל, בעתיד הלא רחוק תהיה הגאולה    

רוב  בינתייםצריכים להתכונן.  השלימה, ואתם
היהודים לא מוכנים להיות נאמנים אך ורק לקב"ה 
ולתורתו. ברוך ה' הרבה התחזקו לאחרונה, אבל 
זה עדין לא מספיק. ועוד דבר, לא לפחד! לא לפחד 

! כי הקב"ה אתנו, והוא יבנה את העולם הבא מ"יע
  עם היהודים האמיתיים שנאמנים לקב"ה בלבד. 

סנו בשבועות האחרונים אל השלבים נחנו נכנ   
האחרונים של הגאולה השלימה. אמנם יש עוד זמן 
עד שנגיע באמת אל הגאולה השלימה, אבל זה 

 להילחםקרוב, זה קרוב. וכדי לשרוד אנחנו צריכים 
ולנצח את השטן, שמנסה להרחיק אותנו 

המשיח,  –מהקב"ה, מהתורה שלו, ומהשליח שלו 
ותנו אל הבורא אל וגם מהתפילות שמקרבות א



  הקב"ה שאין עוד מלבדו. 
משיח כבר פה. תתכוננו כל היהודים האמיתיים,    

אין הרבה זמן לחכות. כל העולם על סף מלחמת 
העולם השלישי. אני מבקש מכל יהודי שיודע 
שהוא יהודי, שיחזור לגמרי אל הקב"ה ואל תורתו. 
כי בעתיד הלא רחוק יהיה קשה מאד לחזור 

הודים שעזבו את האמונה והבטחון יל בתשובה
  בקב"ה שהוא הכל יכול. 

מאות שנים, אלפי שנים הגוים מנסים לחסל את    
הם לא וגם עכשיו והם לא הצליחו,  עם ישראל

אנחנו מגיעים אל הסוף של העולם כמו יצליחו ו
משה רבינו קיבל . כאשר שאנחנו מכירים אותו

ן סיממהר סיני ישר מהקב"ה את התורה, זה היה 
 'נעשה ונשמע'בל את התורה ואמר ימי שקכי 

מחויב להיות אך ורק עם הקב"ה ועם תורתו. ומי 
שהולך נגד היהודים, כשהוא בעצמו לא יהודי, 
יקבל עונש מאד גדול. אפשר לראות בהיסטוריה 

מה היה בסופם של שונאי וולהבין כמה שזה נכון 
  ישראל במשך הדורות. 

ומר לנו שהגאולה זה שמשיח כבר פה, זה א   
, לא לברוח מ"יקרובה מאד. ואני מבקש שוב מע

  .ושליחמשיח , ולא לברוח מההכל יכול הקב"המ
העולם כמו שאנחנו מכירים אותו השתנה מאד    

מאד לכיוון הרע. יהיו מלחמות ענקיות בין הגוים, 
יות בו חהרבה מכדור הארץ כדי ל יישארובסוף לא 

שליש יהיה פגוע  כי שליש מהעולם יחרב לגמרי,
 "ייפגע מעט, רק א שוכנת א"ישליש בו בקשה, ו

שאר ותהיה מלאת יופי של הטבע ושל בית ית
נאמנים ההמקדש השלישי עם יהודים אמיתיים 

לגמרי לקב"ה ולתורתו. ושוב נשמע צחוק ילדים 
שמחים, ואבות ובנים שלומדים תורה, וגם נשים 

יש תוך הבית שמחה שלילמדו תורה. הם יביאו 
שבאמת קרובים ומאמינים  ויהודייהלכל יהודי 

בקב"ה ותורתו. השמחה של היהודי האמיתי, היא 
  מעל ומעבר מכל שמחה שיכולה להיות בעולם. 

, הוא לא אוהב להרביץ, להילחםיהודי לא אוהב    
הוא שונא אלימות, ורק רוצה להיות נאמן לקב"ה 

ני ותורתו. זו השמחה האמיתית של יהודי אמיתי. א
מבקש מכל יהודי אמיתי ומכל יהודיה אמיתית, 
תחפשו, תבדקו בתוך המשפחות שלכם, בתוך 
החיים שלכם, אם אתם באמת חיים חיי תורה, 
תשובה ומעשים טובים לפי תורת משה. האם 
אתם משתדלים לחיות לפי זה, ומתרחקים מכל 
הגשמיות המיותרת, ואיפה שאתם רואים 

זה הזמן ן לתקן. שהתרחקתם וטעיתם, אז זה הזמ
. העתיד של אלה שלא משתדלים האחרון לתקן

  יהיה מר מאד.  –לחיות חיי יהודי אמיתי 
להיות בסופו של דבר חלק של  כדינולדו ם יהודיה 

עתיד. אלה דברים להם הקב"ה ואם לא ח"ו אז אין 
זו האמת. חייבים לומר ו חריפים, אבל זו עובדה

אין  שתצילו את עצמכם.את הדברים האלה, כדי 
 מ"יהרבה זמן, הגאולה באופק, אבל עד הגאולה ע

חייב לחזור בתשובה, להאמין באמת בתורת 
משה, להאמין באמת שהקב"ה כל יכול, ולהאמין 
באמת שאם עם ישראל או חלק מעם ישראל לא 
ילך בדרך תורת משה, אז יגיע זמן שלא תהיה שום 

  ות האלה. אפשרות להציל את הנשמות היהודי
וכל הרשעים שמנסים לחסל שוב את עם ישראל    

כמו הנאצים ימח שמם, אני מזהיר אותם, את 
יעשו תשובה, לא  מ"יעאשר ככי הרשעים האלה, 

  תהיה לרשעים שום אפשרות לשרוד.
מכל הלב, להבין שאנחנו  מ"יאני מבקש מע   

השלימה. מתקרבים בצעדי ענק אל הגאולה 
, אבל ויהודייהשובה של כל יהודי הקב"ה מחכה לת

זו צריכה להיות תשובה אמיתית עם כל הלב. 
משיח הוא פה, הוא מתפלל על העם יום ולילה עם 

וא לבחור אם ה ךצריכל יהודי דמעות רבות, אבל 
  חיים נצחים או מות נצחי, אין עוד מלבדו.  הרוצ
אלא  "י, שלמעשה זו לא א"יהיום אנחנו גרים בא   
לא רוצה את הקב"ה ואת תורתו שלא מאד , ש"ימ

נדע. אבל יש בכל אופן יהודים שחיים אך ורק לפי 
התורה והמצוות והמעשים הטובים, ובעיקר לפי 
רצונו של הקב"ה באמונה שלימה. ויום אחד, ולא 
עוד הרבה זמן, ולא משנה איזה סבל היהודים 
הנאמנים יצטרכו לעבור מהגוים או מיהודים שירדו 

ואפילו אם יהרגו אותם, הם לא יעזבו את מהדרך, 
הקב"ה ואת תורתו. יום אחד היהודים האלה יגיעו 
אל נצח נצחים. גם אם הם ימותו בעולם הזה, הם 

באמת הם לא מתים, כי ויחזרו בתחיית המתים. 
הם ממשיכים לחיות בעולם הבא, בגן עדן. כי יש 

  עולם הבא, ויש עולם הזה. 
במיוחד עבור יהודים העולם הזה קשה ביותר    

מאמינים, בפרט בימים האלה. וזה המבחן שלנו. 
ובזה שאנחנו נאמנים לקב"ה ואנחנו מתקנים את 

 ניםואנחנו לא מוכ החטא הראשון של אדם וחוה
להיות כמו הגוים, אנחנו נגיע אל השלימות ואל 
הנצח נצחים, וגם נהיה בסוף חלק של הקב"ה 

  ים. שהוא נצחי, וגם אנחנו נהיה נצחי
עם ישראל האמיתי לא לפחד! יגיעו אלינו בזמן    

הקרוב זמנים קשים ביותר, וכבר אנחנו בתוך זה. 
יש הרבה  , הם באמת יהודים א"ילא כל היהודים ב

, אבל לא לפחד, "ירשעים ששולטים פה בא
אין וכל זמן שאנחנו איתו,  הקב"ה אתנו כל הזמן

 בכלל מה לפחד ולא משנה מה שנצטרך לעבור,
בסופו של דבר אנחנו עם ישראל האמיתי נהיה 
חלק של הקב"ה, וזה אומר שנגיע לנצח נצחים. 

  ולא לשכוח אין עוד מלבדו. 
ותדעו שמשיח צדקנו כבר פה והוא יעזור לנו,    

הוא יעזור לנו להגיע לנצח נצחים. ושוב אני אומר 
, אפילו שעומדים לפנינו זמנים קשים. לא לפחד

אותנו. אברהם יצחק ויעקב  עם ישראל ה' אוהב
 שחיים בגן עדן והאימהותוכל הצדיקים והצדקניות 

כל למתפללים ודואגים לנו, הם באמת דואגים לנו. ו
נשמה שלו עם הצדיקים ליהודי אמיתי יש קשר 

לא לפחד, תמשיכו  מ"יוהצדקניות של פעם. ע
לחיות יום יום אך ורק לפי התורה והמצוות ומעשים 

ה' ועם אהבת ישראל, שזה מה טובים, עם אהבת 
  שמאפיין יהודי אמיתי. ולא לשכוח אין עוד מלבדו.

  
  הכוכב מתקרב

  6-12-2023   כג' כסלו תשפ"דבן גולדן,  
  
עם ישראל, אנחנו עדין במלחמה קשה, וזה לא    

סוף פסוק. כי לא בעוד הרבה זמן, יהיו מדינות בכל 
אחד  להילחםהעולם שיתחילו, או יותר נכון ימשיכו 

נגד השני, וזה יביא בסופו של דבר למלחמת 
העולם השלישית, שלמעשה כבר התחילה. 
ומדינת ישראל תמשיך את המלחמה שלה עם 

  הערבים, וזה לא יגמר פתאום ויעלם. 
כל העולם, אמנם לא בבת אחת, אבל מדינה    

. וכל העולם להילחםאחרי מדינה יחליטו נגד מי 
ע"ח. ראשי הס הרשעים,יהיה תחת שלטון של 

ותבינו שיש רק דרך אחת לצאת מזה, וזה להאמין 
עם כל הלב שיש אל אחד והוא הקב"ה, ויש דרך 
חיים אחת וזו הדרך על פי תורת משה. ועם הדרך 

 מ"יהזאת, יחד עם אמונה שלימה בקב"ה ותורתו ע
  יוכל לקבל משיח צדקנו שהוא כבר פה. 

עם ישראל גם זה לא סוף פסוק. הרשעים או   
הסדר עולמי חדש, או לפעמים הם קוראים לעצמם 

ילומינטי, ויש להם כל מיני שמות, הם מאד א
על רוב העולם  כבר השתלטולמעשה הם ו חזקים

והמטרה שלהם זה להמעיט את אוכלוסיית 
העולם, שיהיו פחות משמינית ממה שיש היום. כי 

עבודה שיש להם ספיק לשזה מחשבון  והם עש
  לעשות בעתיד.

הוא שיש כוכב שביט, הם הבינו  2ע"כבר אחרי מ   
כוכבי לכת  7כוכב קטן יחסית, שסביבו מסתובבים 

 העצום ימגנטהמושכת אחריה בכח  ווהמערכת הז
ק"מ של מטאורים מיליוני אורך ב שני זנבותשלה 

של סלעים גדולים וקטנים  מיליוניםואסטרואידים, 
יני גדלים, וכל זה נסחב אחרי הכוכב יחד בכל מ

אף אחד חוץ מהקב"ה לא . עם הכוכבים שסביבו
יודע מאיפה זה יגיע. אמנם יודעים שזה היה 

ולא יודעים יותר מזה, אבל  בתקופות המבול
יודעים שזה קיים וזה מתקרב יותר ויותר לכדור 

הגיע בעבר לכדור הארץ  הארץ. הכוכב הזה
גם ביציאת מצרים הכוכב כשהיה מבול עם נח, ו

. הכוכב ביקר בכדור הארץ ביציאת מצריםהופיע 
  מספר פעמים מאז קיום העולם.

זה מרכז הרשעות. האפיפיור  הוותיקןכיום    
הרשמי שלהם ימ"ש וזכרו נחשב לראש הרשעים. 

שהוא בעצמו  אבל זה לא נכון, כי יש רשעים מעליו
להם. והיום עם כל הטכנולוגיה החדשה,  משתחווה

בנה ביחד עם נאס"א את הטלסקופ הכי  הוותיקן
משוכלל בעולם. כי ידעו שהשביט שוב בדרך, ורצו 
לעקוב אחריו. ואחרי שראו שאכן כך, עשו חשבון 

כדור  לכיווןשצריך להתכונן, כי הכוכב מגיע ממש 
הארץ שלנו. הם ידעו שהקב"ה שלח את הכוכב, 

  צמם על הכוונת. ושהם בע
ומאחר שהם מאמינים בשטן ימ"ש וזכרו, קבלו    

אדמה מקום עמוק במסר שהגיע הזמן לבנות 
אנשים החשובים ולכל בני האדם , לצבאותל

שהרשעים צריכים אותם כדי לשרוד, ולהיות 
אז הם התחילו  .מוכנים לעבור את ביקור הכוכב

אדמה כדי לבנות בונקרים בכל בלחפור עמוק 
ם. ובכל העולם כמעט יש נציגים רבים של העול

  יש, וגם פה בנו בונקר. "י, ואפילו במע"חהס
עם ישראל תדעו שהרשעים רוצים לגמור אותנו    

ואת הדת היהודית, וגם שהם מאמינים בשטן. ומה 
שהם לא רוצים לדעת ולהבין, זה שהקב"ה הוא זה 
שברא את הנחש שזה השטן, כדי למשוך את 

חוצה. זה היה המבחן לנבראים הרשעות שלהם ה
הראשונים של העולם, שזה אדם וחוה. שהשטן 
רק בוחן אותנו. הוא עושה עבודה טובה מבחינתו 

  לצערנו הרב, אבל זה יגמר. 
הקב"ה ישמור על כל היהודים האמיתיים,    

ואפילו אם רוב אוכלוסיית העולם תעלם, עם 
ישראל האמיתי שעמד בהר סיני עם ההר שה' 

הראש שלהם, כפה עליהם את ההר  הרים מעל
כגיגית, והם צעקו נעשה ונשמע, כל הנשמות 
האלה יחזרו בתשובה. וכל אלה שלא יכולים 

 ייעלמולעמוד בכזה דבר ושמאמינים בשטן, הם 
מכל המציאות כאילו שלא היו. ועם ישראל ימשיך 
לנצח, נצח נצחים יחד עם הקב"ה, יחד עם תורת 

דושים, יחד עם משה, יחד עם כל הספרים הק
  לימוד התורה וכו' ונהיה חלק של הקב"ה. 

אבל עם ישראל תהיה בעולם עוד מלחמה מאד    
קשה, שגם החפץ חיים ידע על זה מלפני מאה 

 3ע"מו 2ע"מהוא אמר שיהיו  2ע"שנה. עוד לפני מ
, והוא צדק, ואפילו לפי התחילהכבר היא ש

הזמנים הוא צדק. וזה לא יהיה לנו קל, ורק 
המאמינים ישרדו. כל אלה עם הבונקרים 

עליהם והם  ייפולשמתכננים להתחבא שם, הכל 
ימותו. גם  מ"י. וגם אלה שיבואו נגד עוייעלמוימותו 

יהיו גויים שישרדו, ואלה יהיו גוים שמאמינים 
  בע מצות שה' נתן להם. בקב"ה, והם שומרים על ש

וכשנצא  ואחרי זה אנחנו נכנס אל בית המקדש   
האמיתי יהפוך  מ"ימשם העולם יהיה אחר, וע

תתכוננו! מה  מ"ילהיות חלק ממש של הקב"ה. ע
שאמרתי עכשיו כולו אמת! משיח כבר פה! עוד 
מעט הוא יתגלה, והיהודים האמיתיים יבינו שזו 

ותתמלא בהמון  נקתחזור להיות בגודל ע "יאו אמת
ממש כמו גן עדן. יצמחו פה כל מיני  צמחים, פרחים

דברים מהטבע, והיופי יהיה מעל ומעבר. אף אחד 
לא יהיה רעב או צמא, נוכל לשבת וללמוד יום 
ולילה. אחרי זה נעלה ונעלה ונעלה רוחנית, עד 

  שנגיע ונהיה חלק של הקב"ה, שאין עוד מלבדו.
 גלותת מהשמים לקבלתי רשועם ישראל אני    

שהקב"ה יוכל  מקווהמה שכל ת"ח יודע, ואני לכם 
להציל את רוב עם ישראל אם לא את כולו. ואני 
אומר לכם ברור, תתחילו לעשות תשובה מרגע 
זה! גם גברים, גם נשים, גם ילדים, גם ילדות. יש 
ילדים בדורנו ששמורים ברוך ה' כי ההורים דואגים 

ולם עובדים נגד זה, לזה. אבל השלטונות בכל הע
והם רוצים עכשיו לעשות את העבירות הכי קשות, 
הקשות ביותר, שיהיו מותרות בכל העולם ח"ו, 
שאפילו הגוים צריכים להתנגד לזה. ואני מתכוון 
בעיקר לעבירות כמו גילוי עריות מכל הסוגים. 
האו"ם יגיד שזה מותר, רוב הגוים יגידו שזה מותר 

בגלוי. אבל  –היו פעם  וככה הם יחזרו למה שהם
לא! ואם יש כביכול יהודי שמסכים לזה,  – מ"יע

ברור לגמרי שהוא לא יהודי. כל אלה שהיו בהר 
סיני ואמרו נעשה ונשמע, יעלו ויעלו ויעלו ולא יוכלו 
להתקלקל בשום אופן בשום כיוון, ויהיו בסופו של 

  הקב"ה!  –דבר חלק של הקב"ה. אין עוד מלבדו 
  

  ה"את הדמעות של הקבלהרגיש 
  9-12-2023    ד"כסלו תשפ  ',  אור לכזבנימין

  
רואים  של נרות חנוכה מסתכלים על האשאשר כ   

מצרים, אפילו לפני  תאיי מאז יצ"את הסבל של עמ
שיצאו ממצרים ובוודאי מאז שקיבלו את לוחות 
הברית, וכשקיבלו על עצמם את תורת משה ואמרו 

נרות שמדליקים האש בי "עמעבור  .נעשה ונשמע
ה "קשר של הקב, ביטוי לסמלבשבת ובחגים הם 

 .י"עם הלב והמהות של עמ
של אש ם בי מלאי"ובכלל להבין שאנחנו עמ   

, זו האש שלנו וזה בוער בפנים, בכל 'אהבת ה
אבוד, משהו  -ה "יהודי אמיתי ומי שלא עם הקב

יהודי ל .כיבה לו את האש או שלא היה לו בכלל
ותו הקושרת אאש בפנים בתוך עצמו, אמיתי יש 

 .עולםלריבונו של 
האש הגשמית באיזה שלב נכבית, נגמר השמן    

אבל יהודי אמיתי, גם כשנפטר , זית והאש נכבית
הוא לוקח אותה לעולם הבא  ,לא נכביתהאש 

וכשחוזר לעולם הזה, זה נשאר איתו ועוזר לו שוב 
  .חיםה וזה עוזר לו להגיע לנצח נצ"להיות עם הקב

הזו וזה  נולד עם האש המיוחדתיהודי  לכ   
אש חייבת שתהיה להקשר החזק עם הקב"ה, 

י, "מטרה, והמטרה חייבת להיות עזרה לעמ
שורפת ה חייבת, כי בלי זה האש נהפכת לשריפה

שלא נשאר מזה כלום, רק אפר. אבל עד  את הכל
 היכולהיא  אם משתמשים באש הזו בצורה נכונה

לחמם, לתת הרגשה טובה ולעזור ליהודים 
המסכנים שלא מבינים כמה זה גדול להיות עם 
נשמה יהודית, זה עוזר להם להרגיש את האש, 
שכל יהודי חייב שתהיה לו כדי לשרוד ולהגיע לנצח 

  .ה"נצחים עם הקב
 .ה"המפתח לנצח נצחים עם הקב היאהאש הזו    

הכי  אהבההותורתו, וזו  'הה לאהבשהיא  האש
חשובה שקיימת, הכי עמוקה, הכי אמיתית, זו 
אהבה יותר מאהבת בעל ואישה, יותר מהורה 
וילדיו, והאש הזו לא נכבית לנצח, אם היהודי 
מאמין ולא מתלונן, אלא משתדל תמיד להיות עם 

ה ועם תורתו ומשתדל להעביר את זה לדור "הקב
  .הבא

  שהתרחקו מדרך ה'מסר להורי ילדים 



להשתדל בטוב, אבל בהחלטיות צריכים    
ה "להם, כמה זה חשוב להיות עם הקב להסביר

אני יודע, כמה קשה לכם  '.ולשמור את מצוותיו וכו
עם הילדים, אבל צריך להראות להם ולהיות 

עבורם. דוגמה, לא לריב איתם, צריך להיות דוגמה 
לא שמחים בכך שהם שאתם  צריך להראות להם

אנחנו דואגים להם ה כמו שצריך, ש"לא עם הקב
מאוד ומבקשים מחילה אם צעקנו עליהם וזה בגלל 
שאנחנו רואים שהם נופלים לאט לאט חס ושלום 

לא חוזר ומוכיח שהוא ולתוך התהום, ומי שנופל 
  .לא היה בהר סיני ולא אמר נעשה ונשמע

מצוות כמו שצריך אז נאמר  יםהם לא שומראם     
אתם  .תשעוזב את הדליהודי שאין נצח  ,להם

ה "ומבקשים מהקב מתפללים עליהם כל הזמן
ללמד אותם את האמת, שיאמינו, שבלי תורה 

ה, "ובלי אמונה שלמה באין עוד מלבדו הקב ומצוות
ושלום, יימחק לגמרי, כי אין  ת ה' חסמי שעוזב א

 .לו בשביל מה להיות, אין סיבה למה לחיות
 הילדים שלה מתפללת יום ולילה ובוכה על אמא   
להציל  כדיהן  אימהותשדמעות של  יודעתהיא  כי

יהודיות אוהבות כל כך  אימהותאת הילדים שלהן, 
מוכנות להקריב את עד שהן  את הילדים שלהן

החיים שלהן עבור ילדיהן ומוכנות להילחם כדי 
ל אמא יהודיה מתפללת . כלהציל את הילדים

 .שיהיו לה ילדים
תיקונים של זה דור מאוד מאוד עקום ויש הרבה    

בנות ובנים, שמסתובבים ברחובות וחושבים שהם 
שלהם, ושהם  והאימהותיותר חכמים מהאבות 

יכולים לעשות דברים גם אסורים, או לא להתפלל 
ולא לחיות חיים ממש של יהודים אמיתיים בכל 
המובנים, לשמור שבת וחגים כמו שצריך ולא 
 כאילו, ולא להסתובב ברחובות בלילה, שיש סכנה

גדולה מאוד בזה, העולם עכשיו ותמיד היה מסוכן 
מאוד. הדור של הצעירים שלנו, במצב קשה מאוד, 

  .ומדובר פה רק על היהודים ולא גויים
(על  הבעיה של הילדים מתחילה עם ההורים   

  מנת להבין משפט זה נערך תקשור נוסף, הנה:)
הרשעים רוצים לחסל היהדות בכל דרך, רוצים    

להפוך את כולם לחילונים, העלו עשרות אלפי 
גויות מאוקראינה כאילו להציל אותן אבל המטרה 

הם הייתה שהן יתחתנו עם יהודים ואז הילדים 
מעלים את מחירי האוכל כל הזמן, מיסים גויים, 

 800-מכ מכל הכיוונים, הורידו את קצבות הילדים
אז ההורים נכנסים יום, לילד השקל  200-ל לכשק

ללחץ נפשי, זה יוצר ויכוחים פנימיים במשפחה, 
לגדל את הילדים, לשלם איך כספית לחץ וחרדה 

, לא יודעים וכו' יחתנו את הילדיםשכר לימוד, איך 
מה יהיה אז יוצאים לעבודה ומקדישים פחות 

  הילדים. לחינוך
עם של הרשעים נותנים ליהודים את הט   

הגשמיות המיותרת ואת הרצון לזה, מוסדות 
החינוך מקבלים כסף מהמדינה ובתמורה מכניסים 

 בנותהספר של ה בתי  לימודי חול האסורים לנו.
כביכול חרדים ביותר עושים הצגות בלי סוף, שהם 

זה ממש תרבות יוון. וכל פעם הם צריכים ו כל הזמן
רים וזה רעיון אחר, כדי למשוך את הבנות ואת ההו

 .ממש רעל והרס רוחני
העיתונים מלאים בדפי פרסום על חופשות,    

פארק וכו' והלחץ הזה של -טיסות, קייקים, לונה
הגשמיות הורס את כולם, הגשמיות הזו היא סכנה 
  לכולם ולא רק לחרדים. (עד כאן התקשור הנוסף).

ומה שקורה עכשיו בארץ זה בגלל העבירות    
כדי זה  נותן עונש, חלק של העונש 'שלנו, ה

 לא מתקן, הואואם  יעשה תשובהיהודי יתעורר שה
אז גמרנו עם הבן אדם, שלא מבין שהוא עושה 
עבירה או עבירות או משהו לא בסדר, ואתם יכולים 

 .לראות לבד מה שקורה להם, לצערי הרב
בכל העולם מתכוננים למלחמה בינלאומית. יש    

בכל מיני אמצעי לחימה,  מדינות שכבר חמושות
שאף פעם לא ראינו סוגים כאלה והם מאוד 

 .קטלניים. יש פצצות שיכולות לחסל ערים גדולות
ה ישלח גם עוד "שהקב ,אנחנו גם יודעים   

כבר הרבה הפתעה, שכבר לא כל כך הפתעה, 
 7עם  שמש קטנההוא שביט שהכוכב על יודעים 

וכל המערכת הזאת מושכת  סביבה כוכבי לכת
אחריה שני זנבות של מיליוני מטאורים 
ואסטרואידים, שיתחילו בעתיד הקרוב ליפול על 

א וזה לא פחות קטלני ממה שהיה במצרים "כדוה
 .עם מכת ברד

אופק, שיכולים להפחיד את כל בויש עוד דברים    
ה, כי "י, שהוא חשוב להקב"בעיקר את עמהעולם ו

פו של דבר היהודים האמיתיים, שעברו את בסו
  .ה לנצח נצחים"המבחנים, יהיו חלק של הקב

הדור הזה אוהב בדיחות,  !זו לא בדיחה מ"יע   
   .הםילדבר האסור עאוהב לזלזל באמת, או ב

ה "שהתרחקנו מהקב היהודים קבלו עונש בגלל   
חוסר , עם העבירות כמו עריות, דברים אסורים

הרצון להיות כמו הגויים, בגלל אלה שלא , הצניעות
 .שומרי שבת וחגים כמו שצריך

כל האנושות בדור שלנו ברמה רוחנית נמוכה    
ביותר, הם הולכים נגד הטבע, כמו למשל בנים עם 

שנוא על זה נגד הטבע ובנים, או בנות עם בנות, 
ויש עוד הרבה דוגמאות, שלא אביא אותם  .ה"הקב
 .כאן
גיע יאחד אוכל להגיד לכם, שהשביט  אבל דבר   

שנה  60[לפני א כולם ירגישו, "לאזור כדוה
מעלות  25-כשהייתי ילד הטמפ' בקיץ במרכז היו כ

מעלות" אמרתי  30וכשאמרו בחדשות "ובאילת 
לעצמי ווי כמה חם שם... מזגנים? לא ידענו בכלל 

שעות. בקיץ  24מה זה והיום בקיץ המזגן עובד 
ע במרכז (לא באילת) ובאוטו על האחרון אני נוס

מעלות חום, זה ממש הצחיק אותי  44הצג מופיע 
הארץ -שהמדענים אומרים שהטמפ' של כדור

  שנים האחרונות]. 100-עלתה בחצי מעלה ב
וכל אלה שעושים את העבירות ירגישו ברור את    

הרשעים שמסתתרים בתוך  אתהעונשים, כולל 
ה יהרוס את "ויותר מזה, הקב .הבונקרים שלהם

עולם  1/3עולם יחרב לגמרי,  1/3 .רוב העולם הזה
 יישארהעולם  1/3יהיה פגוע קשה מאוד, ורק 

י והיא תהיה באותו גודל "ובחלק הזה תהיה א
שהייתה פעם, כשדוד המלך ושלמה המלך היו, 
וזה יהיה משהו ענק ומלא אך ורק ביהודים 

 .ה ולתורתו"שנאמנים לגמרי להקב
שלא רוצים להבין,  ,אני גם בוכה על הילדים   

שאין עוד מלבדו, אין עוד מלבדו, ואם אנחנו, חס 
ושלום, הולכים נגדו, אז כאלה אנשים פשוט לא 
יהיו, הם ייעלמו. הגויים שנגד היהודים, נגד דת 

 .ה, ייעלמו גם כן"היהודים ונגד הקב
ואמא יהודיה, שבוכה על ילדיה יום יום,    

בהרבה  .ה, שהם יהודים, אבל לא לגמריכשרוא
נכון שהרבה יהודים שומרי  .ישיבותו בתי ספר

ספר של הבנות וישיבות של -אבל בתי , מצוות
  .הבנים, נתנו לעולם הזה להשתלט עליהם

זה עצוב מאוד מתחתנים עם הבנות ווהבחורים,    
שנהיו כל כך גשמיות וגם הבנים יודעים שצריך 

הם ', טוס לכל מיני מקומות וכוכסף בשביל לטייל ול
הכסף שמתבזבז על החתונות זה  .חרדים בערך

ויש רצון לעבוד בעבודה שלא מתאימה  .אסון
פשוט הגשמיות זו  .לדרך חיי היהודי האמיתי

 .המטרה של רוב היהודים היום
ה ועם "יהודי אמיתי זה להיות עם הקב ו שלמטרת   

בסיס ההאמין שלותם למד אלולגדל את הילדים , תורתו
שלושה ישנם שבכל בית יהודי הוא של כל בית יהודי 
ה האבא והאמא. הילדים סופגים "שותפים והם הקב

ה, את כל מה שהם "מהיהודים, שבאמת עם הקב
 .צריכים, כדי להיות יהודים אמיתיים ולהגיע לנצח נצחים

אבל דור שלנו עכשיו, הדור הנמוך שהיה אי פעם.    
ל, שיציל אותנו או "יק להאמין בצהוהגיע הזמן להפס

מ שיציל אותנו או כל שקר אחר, ולחזור לגמרי "בר
, לשמירה על החגים והמנהגים שלנו ללימוד התורה

שלנו, לשמור על הילדים עם כל הלב שלא יכנס להם 
לראש או ללב כל השקר של העולם הזה במיוחד של 
הדור שלנו, שזה הדור הכי נמוך, שהיה אי פעם. זה 

דור הכי עשיר בכסף ובגשמיות מיותרת. זה הדור ה
  .שיהודים נפלו כמעט כמו הגויים, שצריכים לחזור לאמת

יהודי תגידו, אבל אי אפשר אחרת וחייבים חינוך אם ו   
שהעולם הזה  ואני אומר לכם ישראל-כדי להציל את עם

מלא שקר המכוון ע"י הרשעים השייכים לשטן עצמו 
ה ותורתו וזה דבר היחיד, "הקב היאוהאמת היחידה 

 .שיכול להביא לנצח נצחים
חייב לשנות את דרכו אם הוא רוצה ם ישראל וע   

יש הרבה עבירות קשות ביותר שיהודים עושים  .לשרוד
בלי להרגיש בלי בעיות, בלי להרגיש שהם לא בסדר, 

 .ה"את הדמעות של הקב
נגאל בזכותן צדקניות נגאלנו ממצרים ונשים בזכות    

תהום לאותו מושכת עכשיו. וכל העולם חולה גשמיות ש
רק הרצון הגדול של יהודי או יהודיה, אמא  .האבדון

ואבא יכול להציל את הדור הזה, אם הם לגמרי עם 
 .ה ועם תורתו אין עוד מלבדו"הקב

אני מקווה שנזכה להשתמש במה שכתוב פה ולהפיץ    
 .את זה הלאה

כי אי אפשר להישאר עוד דקה  שתזוזו,אני מבקש ו
אחד חייב לטפל קודם כל במשפחה כל  בלי עשייה,
בשכנים שלו, במניין שלו, בשכונה יכול שלו ואם 

לא בנוי לזה אז יכול לחלק את הוא שלו, ואם 
דואר -בותיכנסת, מקוואות, ת-המסרים שלנו בבתי

  כל יהודי שחוזר בתשובה מעלה את כל עמ"י. וכו'.
  הרביםמעלת זיכוי 

   .הרבים מזכי של העצומה מעלתם על ל"חז מדברי
  
  "ועֶָד לְע#לָם ַ$$#כָבִים הָרִַ!ים  מַצְִ�יקֵי"
 לעבודת בםיל למשוך, הרבים ילזכו במעשה שעמל מי"
 גדול הוא' ה חילול שעוון כשם. גמור' ה קידוש זהו' ה

 הוא', ה קידוש של המצוה זה לעומת כן, העוונות מכל
 עולה' ה קידוש של המצווה ושכר המצוות מכל גדול

  .המצוות שכר כל על למעלה
 לעולם לו שמור יהיה המצוות שכרכי  בטוח האדם אין   

 מצדיקי שכר כן לא, הזה בעולם שכרם יקבל אולי כי הבא

 ובהכרח, השכר את לנכות הזה העולם כוח איןו הרבים
 הכתוב פרוש וזהו, הבא לעולם השכר בעדו שמור יהיה

   )ג, יב דניאל( :"ועֶָד לְע&לָם ַ,,&כָבִים הָרִַ+ים �מַצְִ)יקֵי"
  ).אור כוכבי ספר – ל"זצ בלאזער רבי(

  
:"   ידו על בא חטא אין, הרבים את המזכה כל"
  )ח"י', ה אבות מסכת, משנה(

  
 משלי(" ל# יִָ'יב (דָם ידְֵי  גְמ ל ט#ב יְִ)ַ!ע אִי' פִי מְִ&רִי"
  )ד"י, ג"י
 דבר על חברו את להוכיח אדם יראה שלעולם – ואומר"

 כי. לאו או לו ישמע אם יודע שאינו אף, טוב לא שעושה
 שיעשה המצוות כל אז, מעשיו עם ויטיב לו ישמע אם
 כמו, עשה הוא כאילו, כולם שכר ויטול, ידו על הם

 עושה הוא מקום מכל, לו ישמע לא ואם. בעצמו העושה
 בכתבי דאיתא: ועוד. זה על שכרו ונוטל עליו שמוטל מה

 שומע אינו והרשע לרשע מוכיח אדם שאם, ל"ז י"האר
 ההיפך נוטל והרשע, שברשע הטוב כל נוטל הוא, לו

 בגן חברו וחלק חלקו נוטל וזכה בסוד והא. לצדיק שיש
  )א"הגר באור. "    (בגיהנם חלקו נוטל והרשע, עדן
  

  לזה זה ערבים
 עצמנו על לא' מה התורה את שקבלנו שבעת ידוע הוה"

 ביכולתו שיהיה מה כל אם כי, לקיים אחד כל קיבל בלבד
, אחד כל התחייב כן גם,  ישראל בני שאר אצל לחזק

 איזה לחבירו יחסר דאם, לזה זה ערבים כולנו ונעשים
 במקום מהאיסור יפרישו לא דאם... לו חסר כאילו, מצוה
 דאם שידע האדם צריך...  הוא גם יענש, ביכולתו שיש
, וכדומה הוכחה י"ע עון מאיזה חבירו את למנוע יכול
, עון באותו לבוא לעתיד יתפס הוא, מזה מתעצל והוא
 בית ומיתות כריתות חייבי לידי הדבר יגיע אם שכן וכל
   ..."כולנו על העון יתברך' ה יפקוד כי יהיה ואבוי אוי, דין

  )הדת חיזוק בספרו חיים החפץ(
  
 זיכוי למצוות שווים אינם הזה העולם אוצרות כל"

  )ל"זצוק סלנטר ישראל רבי מרן(  ."הרבים
  

 ה"הקב שייחד במה די היה מלפנים, היצר בעניין"
 היו הקדושים דבריהם שבכוח דור בכל מיוחדים אנשים
 הדליקה הרבים שבעוונותינו והיום... היצר אש מכבים
  ."לזה מתנדבים עיר בכל להימצא צריך, מאוד מצויה

  )הדת חומת בספרו ל"זצוק חיים החפץ מרן(
  

 ומזדעזעים וחלים' ה לדבר והחרדים היראים, התורה בעלי"
 רצונו עוברי על להשגיח עליהם מוטל, יתברך כבודו מפני

 לגודל ושיעור ערך דאין, בזוהר ומבואר, הישר בדרך ולהדריכם
 הכרוז כי, יתברך לעבודתו ומקרבן נפשות המזכה האדם שכר
 ומזכה נפשות שבורא, זה הוא מי: ואומר גדול בקול יוצא

 עכשו לעלות וראוי ראשו על מלכות שכתר ההוא? לחוטאים
, בשבילו שמח ה"והקב, חלקו ואשרי לו אשרי. המלך לפני

 לפני צורתו מעמיד והממונה, למעלה וחדוה גדולה ושמחה
, המלך אוצרות של מפתחות שבעים בידו ומוסרים, ה"הקב
 לאברהם שברך הברכות בכל צורה לאותה מברך ה"והקב
 ה"הקב ואז, השכינה כנפי תחת ומקרבן גרים מגייר שהיה
, גנוזים עולמות' לע צורה אותה נוטלים ומלאכים לעליונים רומז
 היו ואילו. חוטאים שמזכה מי רק, להם זוכה אדם שום שאין

 והיא ,זו פעולה אחרי רודפים היו, זו מעלה אדם בני יודעים
 זוכה הצדקה י"ע כי, עניים עם צדקה שעושה ממי יותר מצוה

 הוא חוטאים שמזכה מי אבל, שלמות והרבה טובות להרבה
, כבודו כסא על ה"הקב שיתעלה זה י"ע ועושה, ביותר מושלם

 ואשרי לו אשרי'. ית מלכותו כסא ומתרומם מתנשא ובפעולתו
  ."חלקו

  )ל"זצוק פאפירוש מ"למהר" הישר אור" מהספר(
  

  מאד ומתקדש מתעלה עצמו הוא אחרים המזכה
 לבן לקט" בספרו ל"זצו הסטייפלר קנייבסקי י"הגר מרן(

  ")תורה
 את ושוכח התורה את נוטש ישראל שעם בתקופה"...

 מחייבת ישראל כלל של לגורלו האחריות הרי, לוהיו-א
 ליטול, האמת את היודע מיעוט מאותו, ויחיד יחיד כל

. האמת לדרך ישראל עם את להחזיר במאמץ חלק
 הציבור אל להגיע כיצד דרך למצוא להשתדל חייבים
 הרב מרן."  (הישר לדרך לחזור עליו ולהשפיע, הטועה

  ).ל"זצוק ך"ש
  

 במעלת העוסק" רעך דם על תעמוד לא" מהספר לקט(
)הרבים זיכוי



 אין עוד מלבדו
  31.12.23    ד"טבת תשפ 'כ , דניאל

  
כבר מצטרפות מדינות הכל כמעט ספק  , ללאאבא   
נלחמים אחד נגד השני עם רובים ועם לא אמנם , 3ע"למ

  פצצות וכו' אבל הכל מוכן לזה.
עם ישראל צריך גם להיות מוכן לזה, ואני לא מדבר גם    

בכמה פצצות יש להם להטיל על מדינות אחרות,  דווקא
  אבל אנחנו צריכים להתכונן למלחמות בצורה רוחנית.

ואני רק אסביר לכם קצת את השלבים הבאים, עד     
הציונים  שנוכל להגיד שארץ ישראל שוב שלנו.

לחסל את  במטרה את זעשו ה מדינהשהשתלטו על 
אבל , והדת היהודית, האמונה והבטחון בקב"ה ותורת

שאין כזה דבר. , הם לא מבינים ורשעים טיפשיםהם היו 
שייך אך ורק לקב"ה יקום הם לא יכולים להחליט. כל ה

היו ם והקב"ה נתן להם לשלוט פה כי בכל אופן רוב
יהודים ונתן להם את האפשרות להבין מה האמת ומה 

הבינו וניסו להיות כמו לרוב לא השקר. אבל לצערי הרב, 
שולטים פה כאילו שהם גוים. לרוב הם הגוים. והם 

  יהודים באמת אבל הם חושבים שהם כמו הגוים. 
את התפקיד שלו ללמד את השקר ממלא השטן ו   

והרוב הגדול אלא הוא השטן שולט  שהקב"ה לא שולט
 זה. תסתכלו על העולם, זה עולם טוב?ליום מאמינים כ

לא. זה עולם של השתוללות,  לא, זה עולם בשמחה?
לעשות מה שהגוף מכתיב להם לעשות, מה שהצורך  של

וזה לא יכול להמשיך, לכן בעתיד  הגופני מכתיב להם
  רשמית. 3ע"הקרוב תתחיל מ

מאמינים בשטן ימ"ש ו הרשעים השולטים על העולם   
הם מאמינים שהשטן הוא הכל יכול, והשטן רק ו וזכרו

מלמד רשעות רשעות! אין תורה לשטן, השטן הוא רק 
של העולם, בעד הצרכים  האוכלוסייהעם הרשעות נגד 

הלא טובים של הגוף, מה שהגוף רוצה ולא מה 
  שהנשמה רוצה. 

הקב"ה ברא את אדם וחוה עם נשמות גדולות אבל    
אבל   טעות איומה הייתהו וז הם נתנו לגוף להכתיב להם

דורות העולם אחרי כמה  הם למדו בכל אופן את האמת.
היה מלא בני אדם מלוכלכים גם ברוחניות וגם בגשמיות, 

  ואז היה מבול.
הוא , אברהם אבינו -הקב"ה ברא את היהודי הראשון     

היה הדוגמא. ומאברהם אבינו התחילה עליה, עד 
  שהגענו למשה רבינו. 

יצאו  20%אבל רק עבדים אז עמ"י היו שאפילו    
ממצרים כי לא רצו לעזוב את השקר. השקר היה כ"כ 

יצאו  20%רק חזק, שאפילו שהיו עבדים לא רצו לצאת. 
אנחנו . שעד היום עושים לנו בעיות "רתוספת של העעם 

  מדבר להיות יהודים אמיתיים.בהלכנו עם משה רבינו 
ועוד לא  יצר הרעעד היום אנחנו נלחמים נגד ה   

היו  "יכשהיה גר בא עמ"יפעם  נצחנו אותו לגמרי.
רק ענקית.  הייתה "יא, מיליונים, הרבה מיליונים

 של אנשים שגרו פה מיליונים מיליוניםהיו ירושלים ב
משך השנים ברחנו מהדת בעכשיו אנחנו שוב עם קטן. ו

העונש הציל את הנשמות קשה אבל  שלנו וקבלנו עונש
הנאצים עם כל האכזריות שלהם, הצילו רוחנית . שלנו

נשמות יהודיות שנכנסו לתוך תאי הגזים, או קבלו איזה 
מות אחר, תפסו איזו טעות הם עשו כל השנים. ואז צעקו 

  שמע ישראל, והנשמות הלכו ישר לגן עדן. 
ומי  כי זו עובדהעל דברים שכבר אמרתי אני חוזר    
! יש לנו זמן עכשיו ו! אוי לולא רוצים להאמין? אז אוי לש

  לעשות תשובה ולקבל נצח נצחים.
 תהיה המלחמה הכי גדולהוזו  3ע"הולכת להיות מ   

קבוצה של אנשים לא יש אי פעם.  שהייתההכי קטלנית ו
מאוזנים, רשעים שהולכים לגמרי עם השטן, הם 

עם  יש להם תכניות מאד גדולות וקטלניותו ומאמינים ב
 יישארוחושבים שזה טוב כי אם  הםהרבה דם זורם. 

 לוט.יותר קל לשיהיה להם פחות אנשים בעולם הזה אז 
הקב"ה שולט על העולם הזה, הוא ברא אותו, רק אבל 

  . ותוומתי שיגיע הזמן הוא יפרק א
כל העולם.  מ"י,אנחנו נעבור הרבה מלחמות, לא רק ע   

שהם צריכים הם חושבים , "ייהיו גם על א העינייםאבל 
להשתלט על עם ישראל כדי לנצח. אבל הם לא ינצחו, 

רוב העולם  הם לא ינצחו. מעט יהודים יישארואפילו אם 
בגלל  אלההמלחמות היהיה במצב קשה מאד אחרי 

מכוכב וקטלניות שהם יפציצו בכל העולם הפצצות ה
  יהרוס את רוב העולם הזה. ואוהקב"ה שולח השביט שה

המדינה של  העינייםהיא כאילו ינת ישראל מד   
כי יותר ויותר הגוים משתלטים. הביאו קבוצה  היהודים

גדולה של גויות מאוקראינה, כביכול להציל אותן. אבל 
עם יהודים ות מתחתנן מי צריך כל כך הרבה גויות? ה

  כל הילדים שלהם הם גוים.לעשות גיור אמיתי ובלי 
דברים רעים, בנים  כל החילונים ישאצל ובכלל    

 מתחתנים עם בנים, בנות מתחתנות עם בנות, מה זה?
זו רק עבודה זרה. רוצים לתת לכולם 'חינוך', מה זה 

זה ללכת נגד הקב"ה ותורתו, ואתם  חינוך, זה חינוך!?
זה לא מדינת  קוראים למקום הזה מדינת ישראל?

מחק, לא יישראל, זה לא שום ישראל, וזה חייב לה
  השלטון. אלא המקום

וכו'  ייהרסהעולם שליש  ,הקב"ה שולח את השביט   
ועם ישראל שוב יהיה רוב העולם, אבל באיזה שלב הם 

יהיה  יעלו ויעלו ויעלו גם רוחנית וגם גשמית, אבל הכל

רוחני יותר ויותר, עד שהקב"ה יעשה מכל היהודים 
  האמיתיים חלק ממנו.

יכול לומר לכם אחרי זה אני לא יכול להסביר. אני רק    
שיש לקב"ה, הוא נתן לנו את תורת משה בהר סיני, 
ויהודי שהוא כביכול יהודי שהוא לא הולך לפי התורה 
ימחק, אין לו עתיד. הקב"ה רוצה שכל היהודים יהיה 
להם עתיד איתו. אבל אם בכל אופן הוא לא רוצה, אז זו 

  הבחירה שלו.
שהם  שומרים את המצוותוהגוים שמאמינים באמת    

צריכים לשמור, יש להם עתיד. מי שעם הקב"ה יקבל 
נצח. הגוים בצורה אחת, והיהודים בצורה אחרת. אבל 

  יש נצח, ואין יותר טוב מזה.
כי הכל מבוסס על אמת, על אמת שזה הכי טוב.    

הקב"ה הוא האמת עם ה' הידיעה. ומי שלא מאמין בזה 
! ואני מאד אין לו זכות קיום. לא לשכוח, אין עוד מלבדו

מבקש מכל היהודים האמיתיים לחזור, לחזור לקב"ה 
ותורתו, לפני שזה יהיה מאוחר מדי. אין עוד מלבדו, לא 

  לשכוח, אין עוד מלבדו. 
  

  יישר כח דניאלאבא: 
אוי אבא פעם אחרונה שדיברתי הייתי כ"כ דניאל: 

מבולבל ראיתי מה שהולך להיות וזה הפחיד אותי מאד 
כל עם ישראל. על אלא על המשפחה עלי או מאד, לא 

רואים איך שכל יום היהודים בורחים יותר ויותר 
מהאמת, הם רוצים יותר ויותר את הגשמיות. עוד מעט 
אבא לא תהיה גשמיות, אני אומר עוד מעט ואני אומר 

כל הבנקים וכל פייפן, לך, ואתה רואה כבר הכל הולך 
בבנק, זה, זה הכל שקר. עוד מעט לא יהיה שום כסף 

שום כסף. הכסף לא יהיה כסף. הם רוצים לשלוט עלינו 
עם משהו אחר שאני לא יודע בכלל מה זה, והם לא יגיעו 
לזה בכלל. אבל הם רוצים לשלוט עלינו אבא, הם רוצים 

ולא  לשלוט עלינו, ולהרוג את כל אלה שמדברים אמת
כמות מאד קטנה של שתישאר רוצים רק אותם, הם 

, אבל הם לא יצליחו, הם לא יצליחו. עבדים בעולם הזה
הם  מטיפשיםאבא, אבל יותר  טיפשים, הם טיפשיםהם 

  רשעים רשעים רשעים רשעים! 
הולך להיות עתיד עוד יותר קשה בכל העולם. זה יהיה    

ומאחל לכם הצלחה  'דואג ואוהב את ילדי ה .קשה מאוד
  .ומקווה שתתעוררו ותתחילו את העבודה שלכם

י וכל הדברים האיומים "המלחמה, שיש בין ערבים למ   
שהגויים ערבים עשו לנשים, ילדים וגברים, זה הכל 

כי זה מה שיביא אותנו  ,ותתכוננו .בגלל העבירות שלנו
במלחמה וזה יהיה הרבה יותר רוב העולם יהיה , 3ע"למ

 .קשה ממה שהדמיון שלכם יוכל להבין
 

  יהודים, תעלו ארצה.
  10-12-2023בן,  כז' כסלו תשפ"ד   

  
  -התחיל במשפט בן 

  :"ִ,י רָצ� עֲבָדֶי1 אֶת אֲבָניֶהָ ואְֶת עֲפָרָ/ יחְנֹנֵ�"
  ט"ו), ק"ב ליםיתה(

היום כבר אמרנו הרבה פעמים, שהמקום של כל יהודי    
פה סכנות בגשמיות וברוחניות יש ש"י למרות זה בא

אבל הן זמניות. לעומת זאת בארצות כמו ארה"ב 
 ואירופה ובעוד הרבה ארצות, תהיה אנטישמיות חזקה.

בחו"ל, זה ברור  להישארברור שאין ענין היום זה 
לכמעט כל יהודי אמיתי, שלא רק בישראל תמשיך 

ם באירופה, גמלחמה קשה וקטלנית ביותר, אלא 
רוסיה, קנדה, אפילו בהודו ובעוד , ארה"ב, אנגליה

ארצות ובעוד הרבה מקומות בעולם, האנטישמיות 
  בוערת. 

שכבר התחילה עם  3מע"וחוץ מזה תהיה סכנה של    
שכל המצב היום הוא, לסיכום, רוסיה ואוקראינה. 

וגם  העולם מסתכלים עכשיו על מדינת ישראל בשנאה
פועלים נגד היהודים שגרים במדינות שלהם. בכל 

את הדגל של  ההמדינות האנטישמיות שוב הרימ
הנאצים וגרמניה עצמה אישרה לנאצים להכניס 
לממשלה שלהם שוב מפלגה נאצית. והרבה יהודים 
שגרים בגרמניה כבר שולחים את ילדיהם שילמדו 

  בארצות אחרות.
ה צעדים לפני מלחמת תתבוננו, תבינו שאנחנו רק כמ   

 אך העולם השלישית. רוב היהודים מבינים את זה כבר
  מפחדים לזוז כי ברור להם שגם ישראל במלחמה.

, האילומינטי או איך שתרצו לקרוא ע"חהרשעים, הס   
הדעת של כוון להם, עשו את המלחמה בישראל כדי ל

העולם אל הדבר הכי חשוב להם היום, וזה לעורר שנאה 
  ים בכל מדינה בעולם.נגד יהוד

בארה"ב בהלם באנגליה ותבדקו ותראו כמה היהודים    
אפילו שוויץ בתוך וופחד, בגרמניה זה התחיל מזמן וכו' 

הענין של שנאת יהודים בגלוי, והכל במגמה של עליה 
  באנטישמיות בכל הארצות. 

הטיסות כבר לא הכי קלות כמו פעם לכל היעדים. כל    
שכל מדינה היא סכנה והסיכוי הכי טוב צריך להבין יהודי 

זה קשה גם פה, אבל בשמים "י למרות שזה בא לשרוד
מי שבא לארץ ישראל בזמן הזה בגלל כי מבינים 

האמונה והבטחון בקב"ה ותורתו, ולא כי יש לו בטחון 
בצבא ובמדינה, אלא ברור שהוא בא לפה כי יש לו 

ה עוזב בטחון בקב"ה ובתורתו, אז אפילו אם היהודי הז
את העולם הזה, נפטר ח"ו אבל הוא עוזב את העולם 

זה שהוא יהיה קבור . וובטחון בקב"ה ובתורתו באמונה
  באדמת ישראל, רק זה יכול להביא אותו לנצח נצחים.

אתם תראו שבעתיד הלא רחוק כאשר הדברים יהיו    
מאד קשים באירופה, אז הרבה יהודים יתחילו לרוץ 

יהודי צריך להחליט בעצמו מה לארץ ישראל. אבל כל 
  לעשות. 

היינו באותו מצב פחות או יותר כמו  2ע"לפני מ   
באירופה, היו  להישארשאנחנו היום. היו רבנים שאמרו 

רבנים שאמרו לברוח והיו רבנים ששתקו כי לא ידעו מה 
אז נשמח מאד  "ילעשות. בכל אופן אם אתם באים לא

דה לעשות, לראות אתכם פה. יש פה גם הרבה עבו
ואולי אם תגיעו בזמן תוכלו לסדר מקום גם בשביל 

היה לנו פה תהמשפחות שלכם, אם הם יחליטו להגיע, ו
  הרבה עבודה כדי להציל נשמות יהודיות רבות.

  
כדי להיכנס למחנות פימה  נותוירצו לשכנע א

 !בטוחים, וזה הכל שקרשנהיה 
  16-12-2023    ד"טבת תשפ' ה,  בן גולדן

  
י רק התחילה, אפילו "המלחמה נגד עמ ,ישראלעם    

שהתחילה לפני כמה חודשים, בעתיד זה ימשיך ובסופו 
של דבר תהיה מלחמת עולם. רוב מדינות אירופה, 
אנגליה ועוד הרבה מדינות מאוד רוצים להמשיך את 

שזה מה שעומד להיות. רוב  ובעתיד הקרוב תראו 2ע"מ
למלחמה והכל  העולם כמו שאנחנו מכירים אותו, יכנס

כבר החלה  3עצם מע"וב .כמו שחפץ חיים אמר שיהיה
ובסופו של דבר כמעט כל מדינה בעולם תיכנס לתוך 

כל העולם  .צד שלהההמלחמה הזו וכל אחת תבחר את 
 .יהיה בסכנה ממשית

קבוצה בעיקר של  ים מאחרי זה הםעומדהרשעים הו   
פוך להשתלט על כל העולם ולה םגויים שרוצים בכל כוח

קבוצה של חולי  ה שלהם. הםשליטהלעבדים תחת אותו 
נפש, שרוצים להפוך את כל העולם למצב שהשטן עצמו 

 .נגד תורת משה םלושכ ישלוט עם כל הדברים עקומים
הם מתכננים לגמור את מה שהנאצים התחילו, וזה    

ילדים, והנשים , הי, גם את הגברים"לחסל לגמרי את עמ
י. הם רוצים "שלא יהיה זכר לעמחס ושלום את כולם, 

 ואוכלוסייתי "להשתלט על כל העולם ובמיוחד על א
י להיות מדינה אך ורק של "היהודים שבה, להפוך את א

לא יהודים, שמאמינים בשטן שכל הלאווים שבתורת 
משה יהפכו למותרים ורצויים, כל הדברים שאסורים לפי 

נגד התורה  התורה יהיו מותרים, כולל רצח, כולל נישואין
רוב  .ה ותורתו"ובכלל הכל יהיה, שלא נדע, נגד הקב

מי וישתדלו לחסל בכל "המדינות ילכו יחד, נגד ע
י "ואת א המדינות את אוכלוסיות היהודים שבהן.

להפוך אותה למרכז הרשעים, וגם שם הם רוצים לחסל, 
 .י"שלא נדע, את עמ

י י שהייתה מלפני אלפ"לא כמו אהיא י של היום "א   
שנים, אין לנו את בית המקדש, אין לנו את הכהן הגדול 

. משך ואת הכהנים, הרבה יהודים ברחו מהדת היהודית
י, אבל "שנים הגויים מנסים לחסל את כולנו, את כל עמ

  מצליחים.לא הם 
בכל אופן אפילו החילונים מתחילים  ,י"והיום עמ   

להבין, שהם על הכוונת אך ורק בגלל שהם יהודים. 
ב "אנטישמיות גילתה את עצמה בגדול. בארהה

בינתיים , אנטישמיות הגיעה למצבים שקשה להאמין
ב, אבל בסופו של "עוד אפשר להילחם נגד זה בארה

יגדל וירצו בסופו של דבר, לשכנע את דבר, זה 
היהודים להיכנס למחנות פימה איפה שכביכול הם 

הם יהיו בטוחים, שלא יפריעו להם ולא יעשו להם רע, 
 !כביכול יהיו תחת שמירת המדינה. וזה הכל שקר

ב יש מחנות פימה, יש גם כמעט "אבל לא רק בארה   
מחנות פימה בכל אירופה ועוד בהרבה מדינות בונים 

 .י יש מחנות פימה"ואפילו בא
דבר יחיד שאני יכול להגיד זה שבלי אמונה וביטחון ה   

, של כל ילד וילדה יהודיים, ויהודייהה של כל יהודי "בקב
באמת עם  יישארי "אבל אם עמ ,אין לנו סיכוי לשרוד

י יגרש את הבעלים או את "אם עמ ,ה ועם תורתו"הקב
 ,הנשים שהם לא יהודים

אם היהודים האמיתיים יתחילו לחיות לפי התורה ולגדל 
את הילדים שלהם לפי התורה ולא לפחד להראות 

ה רק הוא כל יכול, "בלעולם שאנחנו היהודים ושהק
 .הרשעים לא יוכלו לפגוע בנו

יכול להיות הגויים זה לא יאומן איך ממש זה , ו2ע"במ   
בצורה אכזרית ביותר כל כך הרבה  וסליבאירופה ח

יהודים, בכל כך מעט זמן, הרוב חזרו בתשובה לפני 
 ,המוות והלכו ישר לגן עדן

יתן  ה לא"הקב .הסבל שהיה אז, אסור שיחזור שוב   
אם יהודים האמיתיים יהיו באמת עם  .לזה להיות

ה ועם תורתו, ויהיו נגד כל השקר של הגויים, "הקב
י, שזו תוכניתם לחסל "שרוצים לחסל לגמרי את עמ

י, ורוצים להישאר עם עבודה הזרה "לגמרי את עמ
 .שלהם, שנותנת להם כל כך הרבה סיפוק עקום

ה עד הסוף, "קבאפילו שמעט יהודים יהיו נאמנים לה   
ה יבנה את העולם הבא, והם יהיו חלק "איתם הקב

 .ה בסופו של דבר"מהקב
שני יפגע  1/3אחד לגמרי,  1/3עולם יחרב, מה 2/3   

י יהיה גדול מאוד כמו פעם, "של א 1/3קשה מאוד, 
שהיה מאוד גדול ומיליונים היו גרים בירושלים ובעוד 



ה היו מיליונים י, וירושלים הייתה ענקית וב"מקומות בא
שומרי מצוות, הם לא עזבו את הדת היהודית וחגגו את 
כל החגים לפי התורה בדיוק, והאמינו בכל ליבם ומהותם 

 ,ה ובתורתו. כל החיים התנהלו לפי התורה, מצוות"בקב
היו לגמרי עם  וכל היהודים'. מעשים טובים, חגים וכו

 ה, והם יבנו שוב את העיר הענקית שהייתה, את"הקב
ירושלים, והפעם יקבלו גם את בית המקדש השלישי 

 .בנוימוכן וישר מן השמיים 
ואנחנו היהודים נבנה רק את הבסיס ובית המקדש    

ם חיוכים עיתיישב על הבסיס הזה, ווירד מהשמיים 
 י יכנס סוף סוף לתוך בית המקדש"ודמעות עמ

ויתפלל ויבכה משמחה וירקוד ויתפלל סוף סוף עם כל 
ה, להודות לו על כל מה שהוא עשה "הכוחות שלו להקב

י על כל עבירות נגדו ואז "בשבילם ואיך שסלח לנו לעמ
י עם כל הכוחות שלנו "אנחנו עמ ,כשנצא מבית המקדש

  .ה"בסופו של דבר נהיה חלק של הקב
להגיד עכשיו, אבל מה שיקרה אחרי זה אני לא יכול    

דבר אחד בטוח שתהיה תחיית המתים וגם הם יהיו 
בבית המקדש השלישי וכל הנשמות שתמיד היו עם 

ה, או שהם עשו תשובה ממש, יהיו חלק של "הקב
הגויים  .ה ושל תורתו וזה יהיה לנצח נצחים"הקב

ה "אלה שמאמינים בקבהם , שיישארוהיחידים 
כל הדינים, רק מה  ובתורתו, הם לא צריכים לקיים את

 .שגויים חייבים
שיהיה לנו כדי ד בשביל כסף ולא נצטרך אחרי זה לעב   

יתן לנו כל מה שבן אדם צריך  'איפה לגור ומה לאכול, ה
ובעיקר הוא יתן לכל היהודים את היכולת, את הכוח, את 

ה ולתורתו, וישבו האבות "העומק, את האהבה להקב
היום, והבנות יתפללו עם הבנים וילמדו את התורה כל 

עליהם ועל עצמן שלא ניפול שוב ושנהיה לנצח נצחים 
 .ה ועם תורתו"עם הקב

לא תהיה גשמיות לקלקל  .לא יהיו גויים שיפריעו לנו   
שומר על זה  'נגיע לשבת שאדם וחוה פספסו, וה .אותנו

 .עם היהודי וזה יביא אותנו לשבת נצחיתל בשבילנו
איתנו  'איתנו, ה 'מלחמות, אבל ה, לפנינו הרבה מ"יע

 - לא לשכוחו משיח כבר פה .רק אם אנחנו לגמרי איתו
 .ה"אין עוד מלבדו. אין עוד מלבדו, הקב

וברגע שהוא  ,בעתיד הלא רחוק משיח יתגלה   
מתגלה, יכולים להיות שכל מיני משיחים גם ירצו 
להתגלות, אבל יש רק משיח אחד והוא יוכיח את עצמו 

ת משיח בן דוד והוא ורק הוא יביא אותנו שהוא באמ
  .ה ולנצח נצחים"להקב

  
  אני רוצה לבכות כל הזמן

  17-12-2023ה טבת ה'תשפ"ג       ,דניאל
  
אבא אני רוצה לבכות, כל הזמן אני רק רוצה לבכות.    

הכל השתנה  ,העולם השתנה לגמרי ,העולם מתמוטט
מתקיים, כל מה שכתוב זה  שכתוב בנבואות. כמובדיוק 

המלחמה הזאת זה רק התחלה. דברנו כל הזמן על 
הרשעים עבור  דברים כמו הבונקרים מתחת לאדמה

שרוצים להשתלט על העולם, דברנו על הפימה קעמפס 
יהודים, בעיקר יהודים וגם כל בשימלאו (מחנות ריכוז) 

מיני אנשים שהם לא רוצים, יכניסו אותם שמה ולאט 
להשתלט על כל רוצים לאט יגמרו אותם. הרשעים 

העולם. וכל המשחק שלהם פה, שפתאום ביידן בא והוא 
רוצה לעזור לנו וכו', זה הכל שטויות. הם רוצים 

 לבסיס שלהם "ילהפוך את מ"י כדי להשתלט על מ
מרכז שלהם, למה? כי פה זה מרכז של הקב"ה והם ל

חושבים יודעים שהקב"ה הוא הכל יכול. אבל הם 
  שהשטן עצמו ח"ו הכל יכול, וזה לא יהיה אף פעם.

לא עשינו מה שאנחנו צריכים  מ"יאבל אנחנו ע   
רוצים להיות ולעשות. בכל הדורות אנחנו יורדים ויורדים 

לעם ישראל. מדינת ישראל כת לא שיי י"כמו הגוים. מ
של היהודים, והמקום הזה של  היא "ישל גוים. וא היא

וי קמדינת ישראל זה לא מה שאנחנו רוצים, זה רק חי
  של הגוים. 

ישיבות וכו' אבל  , ישיש בתי כנסיות, רבניםפה נכון יש    
יש בינינו יהודים אמיתיים שמאמינים אמנם זה לא זה. 

הם לא יהודים  "יה הרוב של אוכלוסיית מאבל יחד עם ז
המצב ואת  אמיתיים ולא רוצים להיות יהודים אמיתיים

  . ךכל להמשיך כוזה הקב"ה לא יכול להשאיר. זה לא יה
האמריקאים פתאום בצד שלנו, האנגלים בצד שלנו    

אפילו שבארצות שלהם היום האנטישמיות  ,פתאום
. כל הכל כך חזק תהיהיממש חוגגת, אף פעם לא 

הם  אירופה אנטי יהודים, אנטי, לא רוצים את היהודים.
 שווה? זה מקום קטן שלא "ימ. למה את "ירוצים את מ

? בסדר, אנחנו יודעים שהיהודים שווהכלום, מה זה 
יודעים לעשות דברים ולהמציא כל מיני חידושים בכל 

ם לא רוצים להיות עם רשעים מיני תחומים, אבל ה
ששולטים  רשעיםם. היהודים שייכים לקב"ה וההיהודי

עכשיו בכל העולם שייכים אך ורק לשטן עצמו. הם כבר 
כבשו את רוב העולם, ממש כבשו אותו כבר. הם לא 
תמיד עושים את זה עם מלחמה, אבל הם עושים את זה 

העולם הזה לא  בכל אופן בצורה שאנחנו לא מבינים,
 ובאמריקה הולכים נגד.כמו שהיה, שפתאום ביידן אתנו, 

ולכל הארחי פרחי  , למקסיקניםמריקה נותנת לסיניםא
  בלי בעיות לארה"ב. להיכנסמכל העולם 

הרשעים בטוחים שהם יכולים  כל העולם בסכנה.   

היהודים, נגד הקב"ה נגד נגד הקב"ה, לא רק  להילחם
דם. הם יעצמו כי הם יודעים שיש להם את השטן לצ

היהודית, הם בטוחים שהשטן עם  רוצים לגמור עם הדת
שהוא מכניס לבן כל הרשעות שלו, עם כל הלכלוך 

את  האדם, הם בטוחים שזו האמת. אפילו עשו בכוונה
עולם ולגמור עם ה אוכלוסייתלדלל את כדי   2מע"

  היהודים, אבל ב"ה לא הצליחו לגמרי.
עם היפנים, שהם באו  הענייןרוזוולט עשה בכוונה את    

וממש חיסלו בהוואי שלשת אלפים חיילים אמריקאים. 
 להיכנסעילה כדי איך זה יכול להיות? כי הוא רצה 

למלחמה. אני כבר אמרתי את זה כמה וכמה פעמים, 
זה פשוט לא להאמין. אבל עכשיו זה התגלה מי זה היה 

מי היו כל המנהיגים? כולם  רוזוולט, הוא היה רשע.
  עים. הכל הצגות.רש
שולטים פה, זה שקר הרשעים הכל העולם הזה עם    

ל. הם צוחקים עלינו. יש להם פימה קעמפס, אחד גדו
עד שיגידו ליהודים הרבה זמן  ייקחלא בארה"ב ו
ותדעו שאלה  ת כדי להגיע למחנות פימהועלות לרכבל

 .בנורק יותר משוכללות ממה שהנאצים  השמדה מחנות
ויש גם שמועה על מגדלי מגורים רבי קומות ענקיים 

כמו מקומות הנבנים בארץ ובחו"ל ולמרות שזה נראה 
למגורים זה בנוי להיות כמו מחנות ההשמדה 

  בגרמניה כדי לגמור את האנשים.
הדור הזה ממש רקוב, ואנחנו רואים איך שהם    

ך לוקחים את הבן אדם והופכים אותו למשהו מלוכלך, וא
לחם נגד. אבל הקב"ה לא יתן לזה להיות, אחד לא ני

 בעולם הזה שיישארומעט יהודים רק ואפילו אם יהיו 
שיהיו מלא יהודים, אבל הרבה מאד  מקווהאני רק ו

יהודים הולכים לכיוון ההפוך לצערי הרב, וצריכים 
אך ורק עם הקב"ה. ובאיזה  היהנלהתפלל חזק שכולנו 

שלב הקב"ה יציל אותנו. אבל רק את היהודים 
  שהנשמות שלהם היו בהר סיני.  האמיתיים

, אבל יותר הגיוני מסובך ולאנשמע אני יודע שזה    
ויותר אנשים מבינים שזה נכון, כי רואים מה שקורה פה. 
זה סדום ועמורה! כל העולם נהפך לסדום. הקב"ה לא 

, אני לא יודע איך זה בדיוק זה יהיה, להמשיך יתן לזה
  אבל בעתיד הקרוב אנחנו נראה את זה עוד יותר חזק.

רור, עוד מעט יראו ברור את הכוכב, זה יהיה מאד ב   
נו שישנו כזה כוכב שיביא להרבה הרבה לא האמי

אסונות טבע בעולם (רעידות אדמה, צונמי, בולענים, 
  שרפות, אסטרואידים ענקיים שיפלו על כדור הארץ וכו').

זה אבל הרשעים ירוצו לבונקרים שלהם כדי לשרוד,    
  יגמור את כל הרשעים.ה' לא יעזור להם ו

להיות אך ורק עם הקב"ה  תקשיב, אנחנו צריכים אבא   
צניעות כי בלי צניעות אין  חייב ותורתו, כל עם ישראל

ללמוד תורה כי אם יהודי לא לומד תורה חייבים תורה. 
, של לימוד באמת, אין לו עתיד. אמנם יש רמות שונות

יש חגים, חייבים לעשות   ללמוד.אבל בכל אופן חייבים 
את רצון ה' בכל דבר ודבר, וזה הדבר היחיד שיציל 

כל הרובים והפצצות לא ו ה"ל, לא המשטרהצאותנו. לא 
מה שיש להם, לא, רק להיות עם הקב"ה. מי שלא עם 

 האל יהיונצלו והגוים היחידים שי .הקב"ה, אין לו סיכוי
  היא האמת.שמבינים שהדרך של היהודים 

של דבר היהודים האמיתיים יהיו חלק של  בסופו   
את ברא את אדם וחוה, אבל הם הלכו נגד, ו . ה'הקב"ה

בעזרת עכשיו . דוראחרי דור מתקן הפגם הזה הקב"ה 
אני לא יודע  ?כמהתשובה, יחזור ב מ"ינגיע לסוף. עה' 

, כמה מעדיפים ייעלמוכמה ירצו לעשות את זה, כמה 
. אבל אלה שלהם קומיםוהחיים הערשעים להיות עם ה

  הם עם הקב"ה, הם ישרדו.ו שבאמת עושים תשובה
ואנחנו עם ישראל נהיה  באמת ואז החיים יהיו שלמים   

לנצח נצחים עם התורה נגיע יחד עם הקב"ה בשלמות, 
אנחנו בסכנה גדולה אבא, כל היהודים בכל  .ועם הקב"ה

  העולם בסכנה גדולה. 
  להשתנות. מאדאנשים קשה לבא: א

קשה להם, עוד מעט הם ירגישו את הסכין דניאל: 
כאלה שיגידו שזה לא סכין זה היו יאבל  בצוואר שלהם
  .סתם זה דמיון

 אני מתכוון שבצניעות הם לא רוצים לשמוע.אבא: 
הצניעות זה הם לא רוצים צניעות ולא שום דבר. דניאל: 
. מה היה החטא? היה אסור לאכול מעץ הדעת הבסיס

זה החטא ולהם,  יםאסור היוזה נתן להם רצונות שכי 
  שכמעט גמר אותנו.

להיות  אנחנו יכולים לחזורו אבל עכשיו יש לנו את התורה   
אהבת ה'  ,העדינות ,שהאדם צריך להיות, היופייהודי כמו 

בגדים לא צנועים ולנסות למשוך את לבוש לא ל, וכו'
וכל הטיסות האלה  .ולהחטיא אחרים תשומת הלב

רק נהנים והחופשות, מי צריך את זה? בשביל מה זה? 
באותו רגע, רוצים את ההנאה הרגעית ולא רוצים לחשוב, 

  לא רוצים להעמיק, לא רוצים להיות עם הקב"ה.
  

  ברור שהשלטון לא נאמן למדינה 
  24-12-2023ד   "טבת תשפ בן גולדן,  יב
 (חלק מהמסר)

ם די הרבה שנים, ומתכננים את הערבים כבר עובדי   
י. "להם יכולת להשתלט על כל עמ שייתןמה שהם חשבו 

 אוכלוסייהערבים שלידינו בעזה, היו בטוחים שעם 
יחסית הגדולה שלהם, הם יוכלו להשתלט על היהודים. 
הם בנו מנהרות מתחת לאדמה מאוד משוכללות, עם כל 

י. המנהרות "מה שהם צריכים בשביל להשתלט על מ
האלו מגיעות כמעט עד למצרים וזה נותן למחבל ערבי 

י, "לעשות דברים איומים, לגרום למוות המוני במ
לתושבים שלה. אבל מכל המלחמה הזו שהתחילה 
בשבת, שצעירים גם יהודים וגם גויים עשו מסיבה 

ה, כי זה היה "קבענקית, גם בשביל יהודים לא קרובים ל
ל להשתולל עם "חובשבת, וגם כל מיני גויים שבאו מ

כולם, ואז הם קיבלו שוק חייהם, שהערבים הרשעים 
נכנסו לשם ורצחו בדם קר, גם את היהודים וגם את 

וזה היה צריך . הגויים, וזה התחיל את המלחמה עכשיו
 .י של מה מותר ומה אסור"להיות, כי יש בלבול בא

ילינו, שערבים בכל השנים, אחרי שהחזירו להם את ג
די שלא יהיו שוב יהודים שישתלטו עליהם, גוש קטיף, כ

הם התחילו בגדול בבניה של כל המנהרות מתחת לפני 
 .השטח. שנים הם עובדים על זה

ומעניין, שהחכמים של הצבא הישראלי לא ידעו,    
שהערבים שם, ולא ידעו שהם בנו מנהרות, ואפילו אם 
הם ידעו, הם לא עשו כלום, עד שהגענו למצב בלתי 

ם עבדו ותכננו והתכוננו בתוך המנהרות האלה נסבל. ה
 .היו בטוחים שהם ינצחוו י"והכינו מלחמה נגד עמ

י בכלל לא ציפה לכזה דבר. הצבא "מצד השני עמ   
הישראלי לא הבין, שעומד להיות אסון כבד, שהערבים 
יהיו מסוגלים לדבר כזה, שחטפו גברים נשים ילדים 

זקנים זקנות יהודים מבתים שלהם, מישובים  אימהות
שלהם, בלי שהצבא בכלל ידע מזה שעות רבות. הכל 

הם  .היה בהפתעה, גם בדרום וגם בצפון ובעיקר בדרום
בני אדם ואף אחד מהצד הישראלי  200-חטפו יותר מ

לא ידע לאן הובילו אותם והסתירו אותם וזה הבהיר 
יבים יכולת כזו, ל לא ידע בכלל, שיש לאו"לכולם, שצה

אבות סבים סבתות  אימהותשבכמה שעות רצחו ילדים 
 .ושעות אחרי זה עדיין לא הגיע צבא
 .הם חטפו בלי שמישהו יפריע להם

י לא תקין. "לצערי הרב, משהו במ ?איך זה יכול להיות   
ברור שיש אנשים שיושבים בכנסת, שלא בדיוק 

ל בכלל לא רוצים שתהיה מדינה שו י"נאמנים למ
זה מראה ו !מה שהיה ומה שעדיין קיים, זה אסון .יהודים

 .לנו, שיהודים תכננו את כל זה יחד עם הרשעים
למשל אלה . רצחו יהודיםופגעו קום המדינה מאז    

שניסו  2-ע ה"שרצחו בדם קר את היהודים אחרי מלה
ו להם לבוא, י בסודיות, כי האנגלים לא נתנ"להיכנס לא

ויהודים הלכו עם נשק קטלני להרוג יהודים, שירדו 
מהאוניות האלו, כי הם רצו שהמפלגה שלהם תשלוט 

ומאז הרבה יהודים משלמים בחיים שלהם כשהם  י"בא
אומרים את האמת, כשהולכים נגד החינוך הגוי 

החוקים שמעבירים  וכל שמכריחים שילדים שלנו ילמדו
זה כדי להקשות על יהודים האמיתיים להמשיך לגדל 

 .משפחות גדולות בדרך התורה
ה לא יתן לזה "עוד מעט זה יגיע לשיא והקב   

להימשך, הוא יעצור את זה לגמרי, הוא יציל את 
 .היהודים האמיתיים

כל  .ה בלבד"לא לפחד, תהיו עם הקב ,עם ישראל   
 .ה, שהם עובדים ביחד"לקב החרדים חייבים להראות

ה ובתורתו, "כל היהודים האמיתיים, שמאמינים בקב
י, אלא את "י, לא מ"חייבים לעבוד ביחד, לשחרר את א

י מהשליטה של הרשעים. צריכים בשביל זה להתפלל "א
י לא להישבר "ה, לעזור לנו לעמ"כל הזמן להקב

ולהמשיך עם כל הכוחות להתנגד לכל השקר, שזו 
 .השטן עצמו עבודה של

כשהמשיח יתגלה, זה  .משיח כבר פה .אין הרבה זמן   
יהיה יותר קל, אבל לא בלי תפילה ולא בלי שיהודים 

ה רוצה, שכל היהודים יהיו "יעבדו על עצמם, שהקב
 .איתו ועם תורתו בכל דבר

אנחנו בסכנה גדולה וצריכים להתפלל ולבכות  ,מ"יע   
יים הרשעים בכל בינת .ה שיציל אותנו"בדמעות להקב

י חייב להילחם נגד השקר, "המפלגות שולטים פה ועמ
  .י"שנכנס לעולם של כביכול מ

לא לשכוח שאין בן אדם,  .לא לשכוח, אין עוד מלבדו   
ולא משנה אם הוא גוי או יהודי, שיכול לנצח את ריבונו 

ישמור את כל  , ה'ולא לפחד, תהיו אמיצים .של העולם
היהודים האמיתיים בכל העולם, שבעתיד הקרוב יצטרכו 

י ותורתו. לא לשכוח, "עם שלו, למען עמהלהילחם למען 
בכל אופן, כל יהודי צריך  .ה הוא כל יכול"שרק הקב

 .ה ולתורת משה"להיות נאמן עד הסוף להקב
לא קיים בשום מקום בן אדם, שהוא  .אין עוד מלבדו   

 .ה עצמו"מהקב חכםותר חזק או יותר יותר גדול, י
אנחנו צריכים להיות גם איתו, אם אנחנו  .ה איתנו"הקב

ה "לא נשכח, שרק הקב .רוצים באמת את נצח נצחים
הוא כל יכול ומי שלא איתו ועם תורתו, אין לו שום סיכוי 

 .להמשיך להתקיים
ה שלח את מלך המשיח לעולם "הקב .אין עוד מלבדו   

י האמיתי לחזור בתשובה ולהגיע יחד "לעמ הזה לעזור
 ה לנצח נצחים"עם הקב

  אין עוד מלבדו
  

  כמו גשם יפלו על כדור הארץ מטאוריםמיליוני 
  25/12/2023יג' טבת תשפ"ד   בן גולדן,  

  (קטעים)
יותר גרוע , במצב קשה ביותר כל היהודים בכל העולם   
יותר היום יש לנו לפני השואה אך  2ע"לפני מהמצב מ



אפשרות לנצח במלחמה נגד רוב העולם, אפילו 
אבל יש לנו יותר סיכוי לשרוד, כי מעט שבכמות אנחנו 

הגויים עלולים בכל רגע כי  2ע"ממיש לנו את הזיכרון 
מספיק גויים כדי לחסל את העם יש להפוך לאויבינו, 

 ולחסל אותנו, אנ הם, אבל הקב"ה לא יתן ל"והיהודי ח
  רק חייבים להיות נאמנים לריבונו של עולם ולתורתו.

הגויים מרימים שוב את הכעס, את השנאה, את הרצון    
לחסל לגמרי את עמ"י חס ושלום, ודאי לא כל הגויים, 

  .אבל הגויים שונאים אותנו, כמו שהנאצים שנאו אותנו
נעבור את זה בשלמות  'עם ישראל, הפעם בעזרת ה   

שלנו רוב היהודים לא מאמינים  בדור עם הקב"ה.
וראינו במלחמה  בקב"ה בכלל, וזו סכנה גדולה מאוד.

הנוכחית במ"י, שכל כך הרבה יהודים עברו מתקפה 
קשה של הערבים, שהם נגד מ"י, איך זה עורר ביהודים 
רבים את ההרגשה, שהם יהודים, ושהקב"ה, הוא הכל 

  בשבילם, הוא העבר, ההווה והעתיד של כל יהודי.
כל כך הרבה חיילים היו מוכנים להתנדב, אפילו שלא    

היו חייבים לסכן את עצמם ולהילחם במלחמה הזו 
על הקב"ה, ילד שעשועיו כ"כ ולהציל את העם האהוב 

הם התחילו להרגיש את היופי, את הטוב, של הקב"ה, 
, הם היו את האמת, את הלהיות חלק של הקב"ה

לצבא, לרוץ ולהתנדב  מוכנים אפילו שבלי שיגייסו אותם
ולשרת במקומות המסוכנים ביותר, אפילו שראו 
שחברים שלהם נופלים ומתים או פצועים קשה, הם 

  ..זה עמ"י האמיתי. ,ממשיכים להילחם
בר הכי ואנחנו העמ"י הלכנו להר סיני וקיבלנו את הד   

שהקב"ה יכל לתת לנו,  את המתנה הכי גדולהחשוב, 
וזו התורה הקדושה, הדבר הכי קדוש תורת משה, 
שבתוכה יש את כל סודות הבריאה ושל החיים שלנו, 
ומה הסיבה לחיים שלנו, והדרך למה ואיך לחיות בכל 

רה גם מגלה לנו סודות, ששום עם ווהת המצבים,
ומי שלומד בספרים הקדושים יודע,  אחר לא יודע.

הסביר את הפירושים של כל שהם נכתבו כדי ל
הדרכים, שהקב"ה נתן לנו כדי לשרוד לנצח, כדי 

  להיות חלק של האמת, שזה הקב"ה.
הוא חייב להתפלל שלוש  יהודי חייב ללמוד כל החיים,   

 פעמים ביום כל החיים, הוא חייב לאכול רק אוכל מסוים,
ובכלל כתוב בדיוק כל מה שיהודי חייב לדעת, כדי לחיות 

מיתיים, וזה לא רק לגברים, זה גם לנשים, שגם חיים א
  נשים צריכות לדעת,

איך ללמד את  איך צריכה להיות אישה יהודיה אמיתית,
הילדים את הדברים הבסיסיים של החיים, גם את 

מיותר שקיים בעולם.  ואין דבר הבנים וגם את הבנות.
צריכים ללמוד הכל, גם את הדברים הטובים שמביאים 

היזהר מהשקר, שמביא לנו סכנות ומוות לנו חיים ול
  נצחי, חס ושלום.

ולכן  א"י זו לא מ"י, פה במ"י אנחנו במלחמה ענקית.   
דורש מאיתנו,  'עמ"י חייב להחזיק חזק את כל מה שה

כדי שהגויים והיהודים הלא מאמינים ששואפים להיות 
כמו גויים, לא יבלבלו אותנו ולא ישלטו עלינו ושלא יהפכו 

  ..אותנו לאנשי שקר.
 רוב השלטון בה הם לא יהודים כללו עמ"י גר בא"י   

כדאי ליהודים שלא יודעים  אסור לנו ללכת בדרכם.ו
הרבה מה זה להיות יהודי, לחפש יהודים אמיתיים 

ה זה באמת להיות יהודי, הילדים מ עםתם, גם יד אוללמ
ולא רק החילונים צריכים ללמוד את זה, יש לא מעט 
כביכול החרדים, שראשם לא בתוך התורה, אין להם, 
 לא לכולם כמובן, מספיק ידע מה זה להיות יהודי באמת.

ואני מבקש, מכל יהודי, לשבת וללמוד באמת, מה זה 
  להיות יהודי.

חרדים, כמו  כל המלחמות, של חרדים נגדולגבי    
חסידים נגד ליטאים ומלחמות בתוך חסידויות 

אם  וקהילות ליטאיות אחד נגד השני ובתוך עצמם,
האלה ימשיכו, חס ושלום, כמו שזה עכשיו, לא  םה

להיכנס לבית המקדש השלישי הרבה יהודים  יישארו
  ולהתפלל בו.

על עצמן צניעות גם בלבוש וגם  ייקחוואם נשים לא    
ועוד נושאים, שמלמדים את הילדים, שלא  בהתנהגות

שייכים ליהדות ולוקחים אותם לכל המקומות האסורים, 
 יםאסור הםוכל מיני אטרקציות וכו' ש פארקים-כמו לונה

מההתחלה בכלל, שיש בזה גסות, כביכול כייפים, כייף 
ם בתערובת זה לא בשביל עמ"י, שכל המקומות הנ"ל ה

  של גברים ונשים, בנים ובנות, וזה אסור.
של נשים ולא  הפאותוחייבים ללא ספק להוריד את כל    

משנה איזה רב אומר שזה מותר, כי זה לא מותר, 
משיער אמיתי וצבע  שהפאותבמיוחד בימים שלנו 

אמיתי ומאוד מושך את עיני הגברים וזה לכל הדעות לא 
  זה אסור! -ם, שזה מותר צנוע ולא משנה כמה שאומרי

מטפחות של היום חלקן גם אסורות, הן עשויות בצורה    
כזו שזה נראה הפוך מצנוע. צריכים מטפחת פשוטה 

וכל הלבוש צריך להיות רחב  נאה ולא מושכת עין כל כך.
עוד ובעולמינו ישנה  וארוך לאישה, בצבעים שקטים.

שהולכים עם מכנסיים צמודים יהןדים גרועה של תופעה 
מאוד לגוף ולרגליים, וג'קטים שלא ניתן לסגור אותם, כי 
הם צרים מדי ובחור או אברך שהולך עם כזה דבר, 
פשוט אסור להסתכל עליו, וצריכים להסביר לו למה זה 

  אסור, למה זה איסור מוחלט.
יש הרבה דברים בעולם שלנו, שאסורים ובכל אופן    

איך שאנחנו  צים כל מיני דרכים להנות מהם.היהודים רו

מדברים יום יום ובאיזה סגנון, ואיך שאנחנו מתלבשים, 
ואיך שאנחנו הולכים ברחוב, ואיך שאנחנו מחנכים את 
הילדים שלנו וכו', זה מה שעוזר לנו חיצוני ופנימי להיות 

  יהודים אמיתיים.
 זו בושה ללכת לפני הקב"ה ולהתפלל אליו אפילו עם   

דמעות בהופעה לא מתאימה ואסורה בכלל, כי זה 
מעורר את יצר הרע של זה שלובש את זה וגם של זה 
שמסתכל בו. ובדור שלנו זה לא משנה אם זו בת או אם 

  זה בן.
ובעתיד  החלהכבר  3מע" אין הרבה זמן. עם ישראל,   

  הקרוב היא תתפשט בכל העולם.
שברחו  כל אלה הקב"ה רוצה את העם שלו בחזרה.   

לשקר, נא לחזור בחזרה, עם כל הלב ועם כל הרצון, כי 
הנשמות האלה כבר לא יהיו בכלל לא בעולם  "ואם לא ח

אז עם ישראל,  הזה ולא בעולם הבא, שלא נדע.
תתכוננו, תהיה בעתיד הקרוב ממש מלחמת עולם, 

  שללא ספק כבר התחילה בכל מיני מקומות, כולל מ"י.
הוא גר בירושלים ומחכה כל יום  ,משיח כבר פה   

לאישור מן השמיים להתגלות. ברגע שיתגלה, המלחמה 
וגם  הגדולה תתחיל, והקב"ה גם ילחם מן השמיים.

יפלו  מטאוריםמיליוני השביט יבוא עם שני הזנבות של 
מפחיד ביותר, וזה רק יגרום כמו גשם  על כדור הארץ

  כביכול יהודים. נזק לרשעים, אם הם גויים או
רוב  ויהיו גם מכות כמו שהיו במצרים נגד המצרים.   

והגאולה  יישארהעולם יחרב, אבל עמ"י האמיתי 
ונראה איך שבית המקדש יורד מן  השלמה תתחיל

 ימ"השמיים ונוחת על בסיס, שעמ"י יבנה בשביל זה. וע
ישמח כל כך וירקוד וישיר ויכנס פנימה לבית המקדש, 

לא הגיעו לגאולה ל כל היהודים שירדו מהדרך וויבכו ע
השלמה ואחרי שיבכו עליהם, יתחילו להקריב קורבנות. 
ואחרי זה נשים וגברים ירקדו בנפרד, כל אחד במקומו, 
לא ריקוד שלא צנוע, אלא ריקוד עם כל הלב, כדי 

קב"ה, שאין עוד מלבדו ושאנחנו לגמרי איתו, להראות ל
  נצחים.איתו לנצח לגמרי 

  
כל המדינות שהולכות נגד הקב"ה ותורתו ונגד 

  עם ישראל יעלמו מהעולם הזה
  31-12-2023בן גולדן יט טבת תשפ"ד    

  
 "יבאאת עמ"י עם ישראל, החדשים האחרונים הביאו    
לא חשב שיכול  "א, א"ילא חלם שיהיה במ "אמצב שאל

לכל מיני  להיכנסערבים הצליחו הש להיות כזה דבר
בשבת  שהייתה, כמו למסיבה הידועה מ"ימקומות ב

בשמחת תורה. מסיבה של צעירים מכל העולם, שלא 
 "ככולם היו שם יהודים, ומשום מה יכלו הערבים להרוג כ

הפריע להם,  א"א לאחם נגדם, א"א לא נלהרבה צעירים 
כמו המשטרה או החיילים עצר את השחיטה,  א"א לא

 להיכנסשיכולים להגיע לשם במהירות כדי לעצור את 
הרבה קיבוצים  "כבאותו זמן כגם הטבח שהלך שם. 

רצועת עזה הותקפו במתקפות מלאות ובדרום בצפון 
 "אשנאה, ברשעות נטולי אנושיות בכלל, משהו שא

 הייתה. מפלצתי ומגעיל "כמילים כי זה היה כלהסביר ב
אפשרות לבכות לזעוק ולבקש את התשובה רק 
  למה ואיך זה קורה. ב"המהק

הצבא והמשטרה והערבים היו ברברים בלי שליטה.    
כמה שעות טובות כדי לעצור את זה. היו  ולא זז

שמיד לקחו את הנשק שלהם על דעת צדיקים מתנדבים 
זור אפילו שבכך הם העמידו את עצמם, הם החליטו לע

עצמם בסכנה גדולה כדי להציל את היהודים, שהיו 
  בהלם, מבולבלים. 

שיהיה ברור בלי ספק, כל זה וכל זה היה מתוכנן!    
איך זה יכול  היה מתוכנן מראש! השאלה הגדולה היא

להיות שלא המשטרה ולא הצבא היו מודעים לכך 
שהולך להיות כזה חיסול של יהודים לא חמושים, בלי 
שיעלה במחשבה שיכולה להיות כזו סכנה? איך זה יכול 
להיות שהמודיעין לא ידע מכזאת תכנית ענקית 

ת? איך ידעו הערבים הרשעים שבלי בעיות וקטלני
, אבות, ילדים, זקנים, אימהותאפשר להם לחטוף 

חיילים, חיילות בלי שום הפרעה לקחת אותם למקום לא 
  ידוע בשטח אויב?

בכל אופן זה נראה שעם ישראל באמת התעורר    
ורואה שיש את הקב"ה, והוא הנותן להם את הכח 

כיוון מתפתח לה שעים. וזנגד הערבים הר להילחם
מלחמת עולם. בנוסף לזה הולכת ומתגברת אנטישמיות 

ב, אנגליה, גרמניה, "בלתי נסבלת במקומות כמו ארה
רוסיה, ועוד הרבה מדינות באירופה, ועוד הרבה מדינות 
כמו סין, הודו, ארצות ערב וכו'. הם רק מחכים להשתלט 

זה ברור אחד עם השני. ו להילחםלפני שיתחילו  "יעל מ
שהוא  מ"יקב"ה, תורתו ועלזו שנאה  מ"ישהשנאה לע

ילד שעשועיו של הקב"ה. זה דבר שמרגיז אותם כי בכל 
היהודים נשארו נאמנים  רוב השנים מאז אברהם אבינו

לפני עזב את הקב"ה כמו  מ"ילקב"ה ולתורתו. וכשע
הפסיקו לשמור רוב היהודים שם אז  באירופה 2מע"

  אז הם קבלו את העונש. שבת ועזבו את היהדות
יחד עם זה, מיד כשהם ראו מה שמחכה להם אצל    

הנאצים, הם קלטו שהם טעו בגדול, הרבה מהם חזרו 
  בתשובה לפני שהם נרצחו. 

במשך השנים רוב היהודים באירופה חיללו שבת ועשו    
הרבה דברים שאסורים ליהודים לפי התורה, תורת 

חרים ששמרו מצוות. משה. אפילו עשו צחוק מיהודים א
וכשהם ראו באיזו אכזריות הנאצים מתכוננים להרוג 

 ה'אותם ואת הילדים שלהם, הם צעקו 'שמע ישראל 
אחד' 'ברוך שם כבוד מלכותו לעולם ועד'!  ה'ינו קאל

והלכו ישר לגן עדן! כי הבינו כל כך עמוק את הטעות 
שלהם, את החוצפה שלהם כלפי הקב"ה, והם גם תפסו 

 מעניש אותם, והוא הכל יכול ב"השהם כלום! וזה שהק
כל המהות שלהם, עם ובקשו מיד מחילה מכל הלב ו

ושהן לא  ח להםנשים עם תינוקות התפללו לקב"ה שיסל
  ירגישו את הכאבים שעומדים להיות להם בתאי הגזים. 

יש כל מיני סיפורים של יהודים שהם לפני שהם נכנסו    
ע"י  ותלתאי הגזים הם דאגו לעשות ברית מילה לתינוק

זה שהם לקחו סכין מהנאצים ומלו את הילדים שלהם. 
 שהייתההם כל כך הצטערו על הטעות הגדולה והענקית 

הם, טעות שרוב יהודי אירופה עשו, וזה שהם התרחקו ל
  . ב"הלגמרי מהתורה ומהק

אפילו מאד דומה לרוב עם ישראל ו יש לנו טעות דומה   
טועים וחושבים  "י. היהודים במ"יבכל העולם, כולל במ

בלי הקב"ה. וזה לא  –שאפשר לבנות מדינה יהודית 
  יהיה בלי הקב"ה!

ה הקב"ה. הוא הכל יכול, אתם עדין לא מבינים מה ז   
, הוא יכול לגמור את כל האויבים בקלי קלות קב"הה

יכול לפרק את כדור הארץ בלי עזרה מבני אדם, הוא 
  ברא את העולם הזה והוא יכול למחוק אותו. 

עוד מעט האויבים הגדולים של מדינת ישראל    
הם רוצים להשתלט על  .יתקפו בגדול מכל מיני כיוונים

של הרשעים  ע"חאת היהודים. כי הסלחסל "י וא
אילומינטי או הנקראים בשמות שונים כמו הגדולים 

כי הם  מ"יוכו' הם רוצים להשתלט על  החופשייםהבונים 
 "ימאמינים שאם הם יתפטרו מהיהודים וישתלטו על א

אז הם יוכלו להשתלט על כל העולם. זה התכנית שלהם, 
  זו המחשבה העקומה שלהם. 

שלח את השביט, שזו  ב"הדעים שהקהרשעים יו   
מערכת של שמש קטנה וסביבה שבעה כוכבי לכת, 

עם מיליוני של שני זנבות ארוך שסוחבים אחריהם שובל 
הרשעים בגדול, אסטרואידים ומטאורים וזה מאיים על 

כל אלפי המטאורים ואסטרואידים שכבר נופלים על 
א נזק עצום כי לדוגמוהם יכולים לגרום ל כדור הארץ

ובנוסף יכול למחוק עיר שלמה  טרמ 100אסטרואיד של 
כולם  שבוודאי לזה יש שינויים קיצוניים במזג האויר,

  יודעים מזה. 
ויהיה יותר ברור  3ע"בעתיד הקרוב תהיה מו   

  שהרשעים מכל הארצות הם נגד הקב"ה ונגד תורתו.
אפילו לגמרי ואי אפשר יהיה  1/3  העולם יחרב,מ2/3

יהיה פגוע אבל פחות מהשליש הראשון.  1/3 לדרוך שם.
 "י, לא את מ"יובשליש האחרון ה' יבנה בו שוב את א

אלא את ארץ ישראל. ויהיה שם גם כן את בית המקדש 
שירד בנוי כבר מן השמים. והיהודים רק יצטרכו  השלישי

  לפני כן להכין את הבסיס שעליו ינחת בית המקדש.
וס את בית המקדש, והפעם, אף אחד לא יוכל להר   

ושום פצצה אטומית לא תוכל להגיע לארץ ישראל, ברגע 
שמשיח ישלוט בארץ ישראל. משיח כבר פה והוא עדין 
לא התגלה. וברגע שהוא יתגלה, מציאות העולם תהיה 

  הרבה יותר ברורה.
עם ישראל אני מבקש מכם, תצילו את עצמכם! אל    

דור הזה הוא תהיו כמו הגוים! אל תהיו כמו הגוים!! ה
דור מלוכלך, מטונף, שמתעסק בדברים אסורים ביותר. 

הכל. יש דברים שאסורים  והדור הזה חושב שמותר ל
מותר,  זהשביותר לפי התורה, ואי אפשר להחליט 

כי ככה היהודים שלא שומרי תורה ומצוות ? למה
החליטו שזה מותר. אין כזה דבר! אין כזה דבר! אין כזה 

  .אסורומה מותר רק הקב"ה הוא קובע מה דבר! כי 
ובכלל, הרשעים והשלטון פה בארץ רוצים להפוך את    

למקום גויי, וזה לא יכול להיות. הקב"ה לא יתן  מ"יכל 
חייב לחיות לפי תורת משה, לפי דרך  מ"יכי ע לזה להיות

ה'. ומי שהולך נגד אז זה ברור שיקבל את העונש שלו 
  היה גדול ביותר וקטלני ביותר. באיזשהו שלב, והעונש י

השביט מתקרב לכדור הארץ במהירות,  ,עם ישראל   
ועם ישראל מתכונן למלחמת עולם. רוב מדינות העולם 

ב בסופו של דבר ילכו נגד היהודים, גם "כולל ארה
כל יכול, ורק הוהקב"ה הוא מ"י. במדינות שלהם וגם ב

הוא יכול לעצור את הרצון של הגוים להפטר 
  יהודים בכל העולם. מה
הנשק הכי גדול שיש לעם ישראל, זה לחזור    

הנשק הכי חזק שיש לנו!  בתשובה לגמרי! זה
וכשנשתמש בו ננצח! תבדקו את ההתנהגות שלכם, 

רוחני גמור. ותלמדו גם את הילדים שלכם  ניקיוןותעשו 
את האמת בצורה ברורה, מה זה להיות יהודי, ומה 

 מ"ימותר ומה אסור. הקב"ה נתן לרשעים לשלוט פה ב
עד עכשיו, מבן גוריון הרשע ועד עכשיו, וזה הולך 

נגד  להילחם. משיח כבר פה, ואף אחד לא יכול להיגמר
  נגד תורתו ונגד משיחו. ,הקב"ה

אפילו שיחסית יש מעט יהודים אמיתיים  ,ישראל עם   
קבלו את , בכדור הארץ, בכל אופן אלה שהיו בהר סיני

הם נמצאים פה עכשיו.  –התורה ואמרו נעשה ונשמע 
וגם אם הם התרחקו, הם יחזרו בתשובה. ובאיזה שלב 

נגד  תלכווכל המדינות שהבעתיד הקרוב כל המדינות, 
  מהעולם הזה.  ייעלמוהקב"ה ותורתו ונגד עם ישראל 

מדינת ישראל תחזור ותהיה ארץ ישראל, ולא תהיה    



מדינה ששייכת למישהו לא יהודי או כאילו יהודי. הקב"ה 
שתהיה קטנה אחרי המלחמות עם  "יכיווץ את א

נגד הצבא  להילחםהרומאים. ליהודים לא היה כח 
 "יהחריב את בית המקדש השני. ומאז אאשר  הרומאי

פעם עם בתי המקדש הראשון והשני  שהייתהכמו 
שקבלנו אחרי מלחמת  "יומאז אנחנו בגלות. ומ נעלמה,
שקר! כל הכנסת זה שקר! כל היא כולה , השנייההעולם 

החוקים שהם נגד התורה זה שקר! הקב"ה הוא כל יכול, 
, אני יודע מ"יהוא לא יתן לזה להמשך. ותתכוננו ע
ם יותר. הרבה שהדור הזה מאד חלש, במיוחד הצעירי

מהצעירים לא מבינים בכלל מה זה להיות יהודי, איזו 
מתנה זה להיות יהודי. לא מבינים איזו מתנה זה להיות 
יהודי. הרבה הורים בוכים על הילדים שלהם שנעלמים 
בין הצעירים המתבוללים שמתנהגים או שרוצים 

  להתנהג כמו הגוים הכי שפלים.
ה שהם לא יהודים עוד מעט כל זה יעלם. אלאבל    

אלה באמת, אלה שממשיכים את החיים האסורים, 
. ייעלמוהם  –שלא עושים תשובה עד הרגע האחרון 

  לגמרי, וחלק יעלו לתיקון בעולם הבא.  ייעלמוחלק 
עם ישראל לא לפחד. תחזרו אל האמת שזה הקב"ה.    

כל מה שאמרתי זה נכון וזו האמת, תתחילו לבדוק את 
ולתקן את כל העבירות שאתם עושים, החיים שלכם 

תחזרו בתשובה על כל העבירות שלכם. השביט מאד 
מדינות רבות יש כל מיני לקרוב לכדור הארץ. ואפילו ש

  ."יפצצות מפחידות זה לא יחסל את א
אני מציע לכם  "י ובחו"ללכל היהודים שגרים בא   

תגיעו  חו"ללעשות תשובה לגמרי. והיהודים שגרים ב
ואלה שגרים פה אני מציע גם לכם לעשות  .י"לפה לא

תשובה לגמרי מההתחלה ועד הסוף. גם המשפחות 
שלכם, גם הילדים שלכם. ואני מבקש מכל עם ישראל 

 ב"הלהתחיל להתפלל בכל הכח מרגע זה, ולבקש מהק
לא יכעס עלינו בגלל העבירות שלנו ששיציל אותנו, 

  .וויעזור לנו לחזור להיות ילד השעשועים של
הקב"ה הוא החתן שעומד מתחת לחופה, אבל הכלה    
לגמרי. הוא עוד מחכה, החתן  העוד לא הגיע מ"יע היאש

מחכה, וברגע שהכלה תגיע הנישואין יהיו לנצח. ברגע 
שהחתן והכלה יעברו את כל הנישואין, מאותו הרגע כל 

לנצח נצחים. ברגע שהחתן  ב"היהיה חלק של הק מ"יע
היין הכל יהיה ברור, השקר יעלם  את הגביע של רשוב

. ייעלמוותהיה אך ורק אמת. הרשעים לא יהיו, הם 
  תורתו ועם ישראל. ,הקב"ה היארק האמת ש תישאר

  
אדם וחוה היו צריכים להיות מושלמים ושיהיו ההתחלה 
של הטוב, התחלה של אהבה אמיתית של האדם 

ה, של בעל ואשתו לילדים שלהם, אהבה לעולם "לקב
  תורה שמלמדת אותנו איך להגיע לזהואהבה להזה 

       5-1-2024 ד"טבת תשפ' כדבן גולדן,  
 
-כללא ספק המלחמה העולמית התחילה ואנחנו כבר   
 .חודשים בתוך המלחמה הקשה נגד הערבים בעיקר 3

הרבה אבדות, שנרצחו  "כהעם מלא דמעות על כ
ונרצחים על ידי הרשעים בצורה אכזרית ביותר ועל 
החטופים ועל היהודים, שהאויב חטף אותם, זקנים, 

ואבות, שחלקם מתו, נטבחו על ידי  אימהותילדים, 
רגילים, האויב ואלה שעוד בחיים, כבר לא כמו בני אדם 

הנמצאים ואלה  הם אבדו את שמחת החיים שלהם.
לא יוכלו לשכוח לנצח  הם נסבו אם יינצלו אפיל, בשבי

אנחנו לא עוברים אמנם  בשבי האויב. ומה שהם עבר
לא נוכל לשכוח את האכזריות של עצמנו אבל את זה על 

 .שליחי השטן
כל העולם יהיה עוד מעט , 3"אנחנו עומדים לפני מע   

אנחנו האוטיסטים אומרים . במלחמה קטלנית אמיתית
ם ויש כאלה שמבינים ורואים את שניכבר הרבה את זה 

כל הסימנים שזה אמיתי וזו אמת, אבל רוב האנשים לא 
המלחמה כבר החלה ותגדל  .רוצים לדעת את זה

למימדים בינלאומיים, כמעט כל מדינה תהיה חלק של 
  .מלחמה הכי קטלנית, שלא הייתה כזו בכלל בהיסטוריה

 ?ה עשה לנו את זה"ולמה הקב
את היצירות שלו, את היהודים כי הוא רוצה להציל 

, הוא ברא בגן עדן את האדם הראשון ואת אשתו. בעיקר
שהיו צריכים להיות המושלמים ביותר את אדם וחוה 

התחלה של אהבה  ושיהיו ההתחלה של הטוב,
ה, של בעל ואשתו לילדים "אמיתית של האדם לקב

ברא ולפני זה אהבה  'שלהם, אהבה לעולם הזה שה
  .האותנו איך להגיע לזשמלמדת  לתורה

בהר ת התורה ה נתן לנו א"אחרי הרבה שנים הקב   
י "וזה חייב אותנו, את עמ" נעשה ושמע"סיני והבטחנו 

 היאלהיות דוגמה לכל העולם, להיות נאמנים לאמת ש
 .ה ותורתו, בלי שאלות"הקב

ך שהשטן מנסה לפתות ואסור לנו לרצות ללכת בדר   
ה ברא "הקב .כדי להביא אותנו לאבדון ולמשוך אותנו

את השטן כדי לבחון אם בני האדם באמת נאמנים 
בני אדם לא אהבו ו. ה ולתורתו או לא, חס ושלום"להקב

כבר האדם הראשון ואשתו נכשלו במבחן  את המבחן!
יכול לתת להם ככה להיכנס היה ה לא "הקבובגלל זה 

תקן ל טה החלי"הקבואז  לשבת, שזה אומר לנצח נצחים
  אותם בצורה אחרת.

לבחון כדי ה ברא "ומאז יש מלחמה עם השטן שהקב   
אם הם מוכנים ה את האדם ואשתו ואת הדורות הבאים

להיות חלק של הנצח נצחים, אם יש להם את הנאמנות 
 .ה"הקב היאש לאמת

את תורה משה בהר סיני  נווכל השנים מאז שקיבל   
מלחמה חיצונית נלחמים " אנו נעשה ונשמע" נוואמר

ופנימית נגד היצר הרע, ורק אלה שיצליחו במלחמה 
יהודים את ה, נותובחון אכדי לשנברא  הזאת נגד השטן

יעברו את . ואלה ששצריכים להיות דוגמה לכולם בעיקר
  ם, רק אלה יגיעו לנצח.המבחן הגדול, הכי גדול שקיי

 .קשהזה יהיה מאוד ו מתקרבים מאוד לסוףאנחנו    
 .לפנינו תהיה מלחמת עולם אכזרית ביותר

רק אלה שאומרים שוב נעשה ונשמע, לא משנה מה 
יעברו, בסופו של דבר היהודים האמיתיים שמוכיחים את 

ה ועם תורתו יהיו עם "עם הקב 100%עצמם שהם 
 .ה לנצח"הקב

אנחנו נהיה חלק של  - לא לשכוח ,עם ישראל האמיתי   
ה ושל תורתו, "האמת של הקבאת נרגיש רק אם  ה"הקב

וזה לא מספיק רק להרגיש, אנחנו צריכים לחיות את זה 
ה ועם תורתו "כל יום, כל שעה, כל דקה, להיות עם הקב

 .לנצח נצחים
מעט מאמינים שמבינים מה היא  יישארוואפילו אם    

רק האמת ומה הוא השקר, העולם הבא יהיה בנוי 
עבדים של כבר אוכלוסיית העולם הגדול רוב  .עליהם
כבר הם בטוחים שהם ש קבוצה של הרשעיםה .השקר

שולטים על כל העולם ייעלמו ורק היהודים האמיתיים 
 .ה, ישרדו"וכמה גויים, שבכל אופן יהיו נאמנים להקב

המטרה הכי גדולה של הרשעים כי  תדעו, עם ישראל   
ה יחד "של הקבבכל הדורות, זה לחסל את העם האהוב 

 .וזה לא יהיה עם תורת משה שקיבלו בהר סיני
שנותן לנו רצון לחיות ולבנות חיים יותר  יש אור באופק  

כפי  ה הבטיח לנו"טובים, חיים של גאולה שלמה, שהקב
עד היום היה קשה להאמין . כתוב בספרי הקודששזה 
קרוב ממה  רהרבה יותוזה נשמע רחוק אבל זה  בזה

 - ולא לשכוח שאתם חושבים.
 אין עוד מלבדו
 אין עוד מלבדו
 אין עוד מלבדו

  -ורק הקדוש ברוך הוא  הקדוש ברוך הוא
  אין עוד מלבדו - הוא כל יכול

  
 בעתיד כדור הארץ יעלם, אבל עמ"י לא יעלם

     7-1-2024    ,  כו' טבת תשפ"דחיים
קוראים לי חיים, אני נולדתי בחודש שישי להריון של    

אמא שלי וברור שבגלל זה אני לא אדם מושלם גופנית 
ואני מאוד מוגבל בכל דבר בגוף וזה בכלל נס ענק 

בחיים. מאז שאני ילד קטן אני כותב  31שהגעתי לגיל 
בשביל אנשים שבאים ושואלים אותי שאלות. הרוב 

היו יהודים חרדים, כי אנחנו יהודים  באים אליישהיו 
חרדים אני אמא אבא ואחים שלי ואחותי. אנחנו יהודים 

  .מאמינים מאוד שאין עוד מלבדו הקב"ה
אני אומנם נראה עם פיגור שכלי חוץ מהגופני, אבל    

באמת אני מבין הרבה יותר מאנשים אחרים. אמא שלי 
כשתגיע הגאולה.  דואגת מאוד למשפחה, איך נגיע לא"י

הכי איך ניקח את כל דברי הבית שאנחנו צריכים והיא 
דואגת לי, איך תוכל להביא את כל הדברים שאני צריך 
בשביל להישאר בחיים, כל המכשירים שאני חייב 

  מכשירים שמאכילים אותי, שמשאירים אותי בחיים.
הורים שלי אוהבים אותי מאוד ודואגים לי ואני אוהב ה   

אותם מאוד וגם את אחים שלי ואחיינים שלי והם 
אוהבים אותי גם ודואגים לי עם כל הלב שלהם והם לא 

אני עם הקב"ה, אבל מקנאים בי ואני לא מקנא בהם, כי 
מאלה מבני אדם אפילו בצורה הרבה יותר קרובה 

א יכולים להגיע לקשר שמאמינים בקב"ה, שלרוב הם ל
שיש לי עם הקב"ה, כי אני בלי יצר הרע. ואין לי שום 

אני  ,100%ואני עם הקב"ה דאגה שאוכל להשתנות 
מתפלל כל הזמן למען עמ"י, שכולנו כולל המשפחה שלי 
ואני שנגיע לא"י האמיתית, ואני לא כל כך דואג כמו 

, ייהרס, ורוב העולם אני יודע שמשיח כבר פהכולם, כי 
אבל לא א"י האמיתית. וא"י הייתה מאוד גדולה ותחזור 
להיות מאוד גדולה, שהיו בה הרבה מאוד יהודים, 

  שהאמינו בהקב"ה ובתורתו ללא ספקות, וזה יחזור.
הקב"ה יוריד על העולם הזה חלק מהמכות שנפלו    

ועל תושביה, רק שהפעם זה יהיה נגד כל  על המצרים
  העולם, חוץ מהיהודים בא"י.

יהודים שבחוץ לארץ, שלא יכלו להגיע בזמן לא"י    
יביא  'בגלל המצב הקשה, אם הם באמת מאמינים, ה

אותם על כנפי נשרים, ובכלל כל יהודי אמיתי שמרגיש 
  ינצל. -קשר מלא עם הקב"ה 

להתחיל להתפלל עם כל הלב  אני מבקש מכל עמ"י   
דים ברגע זה, כי אין זמן. התפילות האמיתיות של היהו

האמיתיים יעזרו מאוד להביא את כולם הביתה בחזרה 
לא"י. יהודים שינסו להביא את כל הגשמיות שלהם לא"י 

א לו לא יצליחו, כי זה סימן שהם לא יהודים אמיתיים
  ".נעשה ונשמע"אמרו בהר סיני 

עם ישראל, תתכוננו, אנחנו נכנסים לתקופה הכי    
שהייתה אי פעם בכל ההיסטוריה של העולם  קשה,

הזה, צריכים לקחת על עצמנו את האמונה ואת הביטחון 
ובתורתו, לא משנה מה קורה. אנחנו עמ"י לא  'בה

ם ומפחדים, אנחנו נאמנים להקב"ה ולתורתו, גם בקי
, וגם בלהיות אך ורק עם הקב"ה ותליפתמצוות, וגם ב

דים שלנו לזה, ועם תורתו לנצח נצחים ולחנך את היל
  רק כך יכול להיות העתיד.

, הוא בעתיד לא יהיה כדור הארץושוב להבין, ש   
יעלם, אבל עמ"י לא יעלם, עמ"י יהיה חלק של העתיד, 

  שזה אך ורק עם הקב"ה. 
הרשעים כבר  אין הרבה זמן, עם ישראל, תתכוננו.   

 התחילו את הרשעות שלהם בגדול. ומשיח כבר פה.
להתגלות. הוא רק מחכה לסימן  הוא כבר התחיל

מהשמיים להתגלות ואז גם עמ"י יתגלה בצורה ברורה, 
ותורתו, בנאמנות לכל מה  'בצורה עמוקה באהבת ה

יהיה לנו, לעמ"י, אמונה וביטחון  שהקב"ה דורש מאיתנו.
בהקב"ה ובשליח שלו המשיח, ולא יהיה לנו שום ספק, 

  שכך זו האמת. אין עוד מלבדו.
  

  ת הרשעים אחד אחד עם מכת ברדה' יהרוג א
       7-1-2024    ,  כו' טבת תשפ"דמנחם

  
שלום אני מאוד רוצה לדבר, כבר לא דיברתי המון    

המון זמן, המון זמן. הרבה זמן לא יכולתי להביע את 
שלי. אני מחכה  60-עצמי. אני כבר זקן בסביבות גיל ה

כל השנים האלה לגאולה. אנשים שמטפלים בי הם 
אנשים מאמינים וטובים, וכל הזמן אני מחכה לגאולה, 

בפנים אני משהו אחר, אני מנחם האוטיסט, אבל כי 
, שירד מהדרך והגעתי למצב שאני אני תלמיד חכם

עכשיו. ואבא שלי היה תלמיד חכם גדול, אבל הוא נפטר 
לפני כמה שנים טובות וזה שבר לי את הלב, הוא היה 

  מתקשר איתי, הוא הבין אותי.
אני ממשפחה עם הרבה ילדים ואני הגדול ביניהם    

קשה בהתנהגות, אבל רציתי  ושמו אותי במוסד כי הייתי
להיות כמו כולם. וזה כאב לי, והרגיז אותי שאני לא יכול 
להיות כמו כולם, ואז אבא שלי זצ"ל למד לתקשר איתי 
וישב איתי ולמד איתי ובזמן שלמדתי, הרגשתי שאני 
חוזר להיות תלמיד חכם, זה החזיר לי את הזמנים 

לא עזבתי  הטובים ובכיתי הרבה, כי ירדתי ביהדות שלי.
את היהדות, אבל ירדתי, ואבא שלי זצ"ל לימד אותי שוב 
לעלות וכשהוא חלה אני התפללתי עליו מאוד חזק, אבל 

  זה לא עזר, הוא נפטר. כל כך בכיתי, כל כך בכיתי.
ומשפחה טובה אמצה אותי.  הפסקתי להיות אלים   

הבעל טיפל בי עם הרבה הבנה ואהבה ועד היום הוא 
ם יודעים מה (מנחם בוכה...) אבא שלי ואת מטפל בי.

לא שאני יודע . כל לילה חוזר אליי ולומד איתי תורה
. הרשעים עברו את הגבול לעולם הזה הרבה זמןנותר 

שלהם כי השטן שכנע אותם שהם יכולים לשלוט על כל 
  שהם יכולים להרוג את רוב אוכלוסיית העולם.ו העולם

אחד קטן בכמות אבל  שכנע אותם שיש רק עםהשטן    
אותו עם קשר ישיר לקב"ה עצמו, עם שהקב"ה אוהב 

העם היהודי כי  ושומר עליו אישית. השטן אמר לרשעים
מסוכן מאוד עבור אלה שחושבים להשתלט על כל 
העולם עם הרשעות שלהם, עם האכזריות שלהם, אבל 
אם חס ושלום, הם יצליחו לחסל את עמ"י, הם יוכלו 

וצים, בלי בעיות כולל לשלוט על א"י לעשות מה שהם ר
  ולגמור את כל עמ"י, שלא הולכים יחד איתם.

לגמרי עם אנחנו אבל אין מה לפחד לעמ"י, כל זמן ש   
נראה יום ואנחנו  מה לפחד. נוהקב"ה ועם תורתו, אין ל

אחד בעתיד הקרוב שכך זה יהיה, שהרשעים בטוחים 
יחד עם  שיש להם מספיק נשק קטלני לחסל את כל עמ"י

  כל הגויים שהולכים נגדם.
יחזיר ה'  ועוד מעט רוב עמ"י יתעורר ויחזור לאמת.   

 ייעלמולנו את א"י וזה יהיה הסוף של המתנגדים, הם 
עם מכת ברד, יהרוג אותם אחד אחד  'הלנצח נצחים, 

  שהסתיר אותו כל השנים עד היום.
ועמ"י האמיתי יחזר בתשובה והמתים של היהודים    

ם יקומו לתחייה ואני מתכונן מאוד סוף סוף האמיתיי
הוא יבין מי אני, הוא ישמח להיות שוב עם אבא שלי, 

לראות כמה שאני יודע, כמה שלמדתי, אפילו שאף אחד 
לא מבין, שלמדתי. והבן אדם שמטפל בי הוא גם לומד 

בל איתי. אבא שלי ישמח מאוד, הרבה ילדים יש לו, א
לפעמים הוא מכל הילדים הוא אהב אותי הכי הרבה ו

, הוא הבטיח לי, בא אליי מהשמיים ולומד איתי
שבאיזה שהוא שלב ניפגש באמת, נהיה ביחד לנצח 

  נצחים, יחד עם הקב"ה. 
תשתדלו מאוד להישאר נאמנים להקב"ה  עם ישראל,   

ולתורתו, כי זו הדרך היחידה לחיים נצחיים, חיים של 
  .הקב"ה ותורתושהיא  מתא אמת.

  אין עוד מלבדו 
  אין עוד מלבדו 
  אין עוד מלבדו.

   



המלחמה הזו באה כדי לגרום לעם ישראל 
  להגיד שוב נעשה ונשמע

  10-11-2023   תשפ"ד איתן, כו חשון 
  
אי  שהייתהאנחנו נכנסים למלחמה הכי קשה    

פעם בכל העולם. זה לא רק ישראל נגד ארצות 
כל העולם אחרות או ערבים נגד יהודים, אלא זה 

. מצב כזה לא היה אף פעם, מאז נגד כל העולם
  שהקב"ה ברא את אדם הראשון ואת אשתו יחד.

עם זה גם צריכים להבין, שיש קבוצה גדולה    
מאד של רשעים, שרוב המנהיגים שלהם הם גוים, 
אבל ישנם ביניהם גם כביכול יהודים. וכל הקבוצה 
הזו, הם העשירים ביותר בעולם, ושולטים לגמרי 
על רוב הכלכלה של העולם. ויש להם שליטה 
גמורה על כלי מלחמה החדישים ביותר בדור 

ה אלא אך ורק "בקב בוודאיא מאמינים שלנו, והם ל
בשטן עצמו. וגם השטן עצמו בטוח שהוא משהו 

ברא אותו כדי לשכנע ולנסות קודם  קב"הטוב, כי ה
כל את אדם וחוה, ואחרי זה את כל היצירות, את 
כל בני האדם שה' יצר. והשטן מכוון את בני האדם 
איך לחיות בעולם הזה, שהעיקר זה שיהיה להם 

לי, ויחד עם זה שימשכו אחרי היצרים עושר כלכ
  שלהם, שיביאו להם הנאות גם אסורות. 

המצב עכשיו קריטי, כי הרשעים שולטים כבר    
בכל העולם כולל בישראל. הממשלה של ישראל, 
הרוב הגדול שלהם זו קבוצה של רשעים יחד עם 

את ממשלת טמבלים. ומי שמנהל את כל זה ומכוון 
הסדר עולמי החדש  נהיגימ הרשעים הם ישראל

או אילומינטי וכו'. אוי למי שהולך נגדם בעולם 
תהיה תחת  "יהזה. ויותר מכל דבר, הם רוצים שא

ה הוא "השלטון שלהם לגמרי, כי הם יודעים שהקב
כל יכול. אבל הם מאמינים שאם הם יחסלו את כל 
היהודים ח"ו, או יהפכו אותם לגוים ח"ו, אז לא 

נגדם. וזה שקר גמור. הם  להילחםה כח "יהיה לקב
פשוט לא מבינים שזה לא יכול להיות מצב כזה. 

 "יהם מאמינים שאם הם יוכלו להשתלט על א
 "יבא האוכלוסייהלגמרי, ולהפוך את הדת של 

שתהיה להם אמונה בשטן עצמו ימ"ש וזכרו, אז 
והם הם בעצמם יוכלו לשלוט על כל העולם כולו. 

בטוחים שהפעם זה יעלה בידם, כי יש להם את 
רוב הכסף בעולם שהם שולטים עליו, והרבה מאד 
מדינות כבר תחת השלטון שלהם. כל מה שאסור 

 בעינייםבדת היהודית, זה מותר אצלם ואפילו רצוי 
  של השטן ימח שמו וזכרו. 

שקבל  מ"יוכנגד כל הרשעים האלה, עומד רק ע   
זה ברור שאם היהודים היו את תורת משה. 

שומרים מצות ומשתדלים מאד לעשות את רצון ה' 
בשלימות, אז היינו רואים שעם ישראל היו גומרים 
את הרשעים בקלי קלות. אבל בגלל העבירות של 

, ה' נותן לרשעים רשות לעשות רע לעם מ"יע
ויבין שאין עוד  עוררישראל, עד שעם ישראל ית

כל יכול, ויחזרו אל  קב"הורק ה קב"המלבדו. שה
  האמת, ואז ינצחו את השקר. 

כל הצדיקים כמו אברהם אבינו, כמו יצחק אבינו,    
כמו יעקב אבינו וכל אלה שיצאו מהצדיקים 
הגדולים, הם ניסו עם עזרת ה' להעלות את עם 
ישראל מעלה מעלה. ובאמת הרבה מהיהודים 

ועם  קב"הבדורות הקודמים היו הרבה יותר עם ה
ורתו, יותר מהדור שלנו. אנחנו המסכנים, כי גם ת

יהודים לא כולם, אבל הרבה יהודים ממשיכים 
לעשות עבירות קשות. לכן לרשעים הגוים יש 

  לעם ישראל. רע רשות מהשמים לעשות 
עם ישראל הגיע הזמן להחליט סופית, איפה    

אתם רוצים להיות? האם אתם רוצים להיות עם 
 השוהמפתח לנצח נצחים ולקדזה  ותורתו קב"הה

הביא לעולם הזה. אנחנו לא יכולים  קב"השה
לברוח מהאחריות שלנו להיות דוגמא של בני אדם 
צדיקים ונשים צדקניות, שחיים אך ורק לפי דרך 

, כי קב"התורת משה. אנחנו העם האהוב של ה
שנעשה  קב"ההבטחנו לצעקנו נעשה ונשמע. 

ו, הוא יהודי שמתנער מההבטחה הזונשמע. 
מקלקל את עצמו ואת העתיד שלו, ואם הוא לא 

  יחזור בתשובה הוא יעלם. 
היא שקר, שקר גמור! והיא  "יאני חוזר ואומר, מ   

גרמה לכך שהרבה יהודים לא שומרים שבת. אם 
לא  ודווקאהם יודעים שצריכים לשמור שבת 

בחינה מסוימת משומרים שבת, הם רשעים, הם 
יהודי יכול לעשות תשובה,  כבר לא יהודים. אבל כל

בעיקר יהודים שהם תינוקות שנשבו. הבעיה היא 
עכשיו שיש לנו את מדינת ישראל, והיא בהחלט 
לא ארץ ישראל. מי ששולט פה זה לרוב הלא 

  , אפילו שהרוב שלהם יהודים. קב"המאמינים ב
המלחמה שהתחילה עכשיו, ה' עשה אותה כדי    

לו חלק של עם שאולי תהיה אפשרות להחזיר אפי
ישראל בתשובה. התכנית של הרשעים זה 

, ולהפוך אותה בסוף למרכז של "ילהשתלט על א
לחם נגד יעבודה זרה ה' ירחם. עם ישראל חייב לה

זה, ולא רק בשביל להציל את החיים של יהודים 
אחרים, אפילו שזה מאד חשוב. אלא גם לא לשכוח 

, שאם הלוחמים מצליחים להרוג את רוב הערבים
ולסלק אותם מארץ ישראל, אבל אם היהודים 
האלה החיילים האמיצים לא עושים את זה לשם 

  שמים לשם תורת משה, אין לזה שום תוכן. 
עם ישראל חייב להמשיך ולהגיד שוב ושוב    

המלחמה הזו באה כדי לגרום נעשה ונשמע. 
. עם לעם ישראל להגיד שוב נעשה ונשמע

משה, עם ישראל ישראל חייב לחיות לפי תורת 
ברא את הכל,  קב"החייב להאמין עם כל הלב שה

לא רק הבן אדם אלא את הכל. ואם אנחנו לא חיים 
בקדושה, וזה ברור שאפשר לחיות בקדושה רק 
אם היהודים לומדים את התורה שקבלנו בהר 

  סיני. רק מהתורה אפשר לדעת איך לחיות נכון. 
ית חיים ואנחנו צריכים גם לבנות בית שכל בני הב

לפי התורה, לפי רצון ה'. וכל אב בית אפילו אם 
הוא לא תלמיד חכם גדול, חייב ללמוד כל יום 
משהו מהתורה או מספרים קדושים שמבוססים 
על תורת ה'. ומי שהצד הגס שלו, הצד החייתי שלו 

נגד  להילחםיותר תופס אותו, אז גם אדם כזה יכול 
ד גבוהה, היצר הרע שלו, ולהגיע לרמת קדושה מא

  רק צריך לרצות. 
וכל אלה שחושבים שהחיים האלה משעממים,    

אני רק יכול לומר שהחיים האלה שמבוססים על 
, והרבה יותר מענייניםתורת משה הרבה יותר 

נעימים מכל הדברים האסורים שקיימים בעולם 
הזה. גם הילדים שיוצאים מבתים קדושים כאלה, 

המסורת יש להם אהבת ה', וממשיכים את 
  שעברה לנו ממעמד הר סיני, וזו מסורת לנצח. 

נותן לנו עוד אפשרות  קב"ההעם ישראל,    
ה ולחיות את האמת, ", שזה הקבלקבל את האמת

. ואם עושים את זה, אם קב"השזה התורה של ה
מקבלים את האמת, אז מי שעושה מצות וחי לפי 

ואת  קב"ההתורה, מי שמאמין ובאמת אוהב את ה
התורה שלו, הם ישרדו בקלות. ומצד שני הרשעים 

  מהמציאות בכלל.  ייעלמו
יהודים, גם  200-היה אסון גדול מאד, יותר מ   

זקנים, גם צעירים, גם ילדים ותינוקות, לקחו אותם 
בשבי הרשעים הערבים, ועשו להרבה מהם 
דברים איומים, שאני לא רוצה לתאר את זה 

מהחיות. הם יותר דומים  םגרועיבמילים. הם יותר 
לנחש, וגם הנחש לא כל כך מגעיל בהתנהגותו. 
זה הרס את החיים של היהודים המסכנים שתפסו 
אותם בשבי. אפילו החיות לא מגיעות לרמה כל כך 
שפלה. אבל עם ישראל אנחנו אשמים! גם אנחנו 
עושים דברים שאסורים לגמרי לפי התורה, ולכן 

ם האלה לפגוע בנו, השטן קבל רשות לתת לרשעי
להראות שבגללנו הילדים הבנים והנשים שלהם 
סבלו, וסובלים דברים שאפילו חיות לא מעיזות 
לעשות. כי החיות חיים לפי הטבע שיש לזה 
גבולות, הם שומרים עליהם בדרך כלל. אמנם כבר 
מצאו חיות שעושות דברים שלא שייך לטבע 

  שלהם, וגם זה בגללנו. 
הגוים הרשעים האלה שעושים ל כ ה' ימחוק את   

עבירות כאלה. ומצד שני יש יהודים שבדור הזה 
שעזבו את התורה, ומוכנים גם לעשות כל מיני 
דברים אסורים על פי התורה. ולכן אני לא אומר 

דברים  דוועוברים ע ח"ו שאלה שסובלים בשבי
. אלא אני אומר דווקאבגלל העבירות שלהם  קשים

שהם משלמים את המחיר של כל עם ישראל. יש 
גם עבירות מגלגולים קודמים. ולמה עכשיו 
נענשים? כי זה הדור האחרון, וזה התיקון שלהם, 

  וגם של עם ישראל. 
הרבה מהילדים שלנו גדלים בבתים ללא אוכל    

. בכלל הרבה קב"הכשר, בלי אמונה ובטחון ב
תונה, ומביאים ככה ילדים לעולם, זוגות חיים בלי ח

ולא רואים מה לא בסדר בזה. והחברה מקבלת 
את זה. העולם היהודי נהיה בהרבה כיוונים שלא 
לפי תורת משה, לא כיוונים כשרים. ולכן הדור 

  שלנו ממש עקום. 
עם ישראל הגיע הזמן לעשות תשובה מלאה,    

ללמד את הילדים שלנו מה זה באמת להיות יהודי. 
ה לא מספיק רק להיות קיבוצניק, וללכת לצבא ז

ההגנה לישראל ולמות שם. אלא העיקר זה לחיות 
ולתורתו, שזה ורק זה  קב"החיים נאמנים לגמרי ל

יביא שמחה אמיתית, הרגשה כל כך טובה כל כך 
מתוקה, שקשה לי אפילו להסביר כמה שזה טוב. 

אם נחיה כך, לא יהיה שום כח בעולם שיוכל ואז 
  , ונוכל לקבל את הנצח נצחים לנצח.אותנו לחסל

  
  תתכוננו, רק המאמינים האמיתיים בקב"ה ישרדו

     7-1-2024    כו' טבת תשפ"ד,  בן גולדן
  
אני חייב לומר לכם שבעתיד הלא רחוק נראה יום   

   חלק מהםמיד לא נבין  ,יום שינויים קשים בעולמינו
אבל כמו שהתחילה המלחמה פה בארץ, שקבוצה 

מקומות לשל אנשים פראיים רוצחים עקומים באו 
שונים בא"י ורצחו בדם קר, בצורה אכזרית ביותר, 

ביותר כל כך הרבה יהודים, נשים, גברים  חולנית
ילדים, תינוקות וסחבו את אלה שעוד בחיים 

 למקומות שלא יותר שונים מזה של הנאצים
  אנחנו לא יודעים עד היום,ש

  למה ישראלים בעצמם לא טיפלו בזה יותר מהר?
  למה נתנו לכזו אכזריות להימשך?

, בגלל עמ"י שבורח זה בגללנוואנחנו יודעים ש
הות שלו, שבורח מהתורה, שבורח מהקב"ה, מהמ

ליהודים. א"י  כתמ"י לא שיי שבורח מהאמת.
ראש  - כל אלה שבכנסת ליהודים. כתשיי

ממשלה וכל השקרנים כביכול יהודים, שהולכים ה
חרדים שיושבים שם, הם מהחלק  נגד הקב"ה כולל

א"י מלאת  אויבים אמיתיים של א"י ותושביה.ה
יהודים, שלא שייכים לתורה שמתחתנים עם  גויים

לא גיור ה וגם רוב הגויים, שכביכול מתגיירים
רובם גויים , אמנם הרשעים עובדים יחד אמיתי.

להרוס במטרה  לדלל  ואבל יש ביניהם גם יהודים 
  לגמרי את עמ"י ואת תורתו.

הקב"ה נתן לרשעים כמו בן גוריון לשלוט פה כי    
רוב י. עמ"י לא היה מוכן לקבל חזרה את א"

החלוצים והקיבוצניקים שהגיעו בהתחלה מכל מיני 
ואלה  לא שמרו מצוות ארצות לבנות שוב את א"י

 היו בטוחיםשכוונו אותם ועשו להם שטיפת מוח 
שמצאו את המפתח לחסל לגמרי את עמ"י ולהרוס 

  את א"י האמיתית.
כי  שהיו בטוחים יש אנשים גויים ויהודים כביכול   

במיוחד להרוס את העם  2"עאפשר היה אחרי מ
כאילו מביאים לעולם  היהודי ואת כל מה ששייך לו.

פה ושם הגיעו גם  זה היה שקר.אבל שוב את א"י 
יהודים חרדים והצליחו לבנות קהילה של 
מאמינים, ממש מאמינים, וזה גרם לרשעים 

  לבעיה קשה. -ששלטו 
 עכשיו אנחנו עומדים לפני מצב עוד יותר קשהו   

ציאות מפחידה ביותר באופק שעוד מעט כי יש מ
כבר  3מע" לא רק על מ"י.ו תיפול על כל העולם

החלה ותגיע למימדים של הרס ורצח שפשוט 
  קשה להאמין שזה מה שהולך להיות.

מה שקרה היא בוההתחלה  הרשעים מוכנים   
מנצחים  נראה שהיהודיםאם ואפילו  עכשיו בא"י.

ם בכל הרשעים שולטי זו עוד לא המציאות.
אירופה, בארה"ב, בקנדה, ברוב דרום אמריקה 

עוד מעט תתחיל בכל מקום שוב מלחמה  וכו'.
קטלנית ביותר והרשעים יושבים בבונקרים 
המפוארים שלהם ומוכנים לגרום לרצח המוני בכל 

  העולם.
רק המאמינים האמיתיים  תתכוננו עם ישראל.   
 מדינות אחרותמאפילו שא"י קטנה  קב"ה ישרדו.ב

ויש לה אוכלוסייה מאוד מעטה יחסית של יהודים 
אמיתיים, בכל אופן הרשעים לא יצליחו לחסל את 
א"י, הם יחסלו אחד את השני, אבל לא את עמ"י. 
לא אכנס לפרטים, אבל אפשר להשתמש בדמיון 
שלנו להבין שהקב"ה יראה לכל הרשעים, שהוא 
חזק יותר מכל הרשעים והוא יכול לגמור את כולם 

  אין עוד מלבדו. חיילים ובלי נשק של בני אדם. בלי
ואני מציע לכל היהודים האמיתיים לזרוק את    

השקר, שאתם חיים בו ולחזור לאמת של הדת 
היהודית. הקב"ה הוא הכל יכול, ועוד מעט הוא 

  אין עוד מלבדו. יראה את זה בגדול.
העולם כמו ו כבר פה השליח שלו המשיח   

מ"י יחזור לא"י ויבנה ע ייעלם.שאנחנו מכירים אותו 
אותה מחדש. כל עמ"י יחזור להיות מאמין בקב"ה 
ובתורתו, ובית המקדש ירד מהשמיים ועמ"י רק 
יצטרכו לבנות את הבסיס שבית המקדש יתיישב 

רגע זה הכל ישתנה. רק הטוב יכול לשרוד, ומ עליו
לא הרע. ובאיזשהו שלב עמ"י ייהפך לחלק של 

  הקב"ה לנצח נצחים.
  
  
 
  
  
  
  
 
  

   



  
  
  
 

  
  
  
  
  
 
 
 


